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Podravje
Velika Nedelja �

Pokopališče bodo 
morali opremiti s 
kamerami

�� Stran 4
Gospodarstvo
Svet � Zlom 
dobavnih verig: 
namesto 14 blago 
potuje 40 dni

�� Stran 5
V središču
Ptuj � Dnevi 
cepljenja: cepili 
bodo celo v 
večernih urah

�� Stran 6
Črna kronika
Ptuj � Muc Alex 
odšel v noč in se ni 
več vrnil 

�� Stran 12

SPORED

SAMUEL LUCAS
Vse, kar imam
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TV-spored

Jadran Lazić: Toliko svetovnih 
zvezd na kupu v Sloveniji še ni bilo

Jan Plestenjak
Pred nami je 

odločilno dejanje
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Foto: ČG

Spodnje Podravje � Gradbinci na okopih zaradi koncesije za državne ceste

Za 40-milijonski posel dva kandidataZa 40-milijonski posel dva kandidata
Cestno podjetje Ptuj, največje gradbeno podjetje v regiji, ki je letos dobilo nove lastnike in vodstvo, bi lahko ostalo brez Cestno podjetje Ptuj, največje gradbeno podjetje v regiji, ki je letos dobilo nove lastnike in vodstvo, bi lahko ostalo brez 
koncesije za vzdrževanje državnih (regionalnih in glavnih) cest. Na razpisu jim je „v zelje“ stopil konzorcij treh podjetij, koncesije za vzdrževanje državnih (regionalnih in glavnih) cest. Na razpisu jim je „v zelje“ stopil konzorcij treh podjetij, 
ki ga sestavljajo Javne službe Ptuj, Hermes GP in Komunala Slovenske gorice.              Več na strani 3.ki ga sestavljajo Javne službe Ptuj, Hermes GP in Komunala Slovenske gorice.              Več na strani 3.

AktualnoAktualno
Ptuj �

Nekdanji 
hostel Kurent 
v prodajo

�� Stran 3

PodjetništvoPodjetništvo
Sp. Podravje �

Decembra prodajo 
tudi po tono in 
pol bifteka

�� Stran 9

Podravje Podravje ��

KZ Ptuj KZ Ptuj 
ostala brez ostala brez 
lenarške lenarške 
zadrugezadruge �� Stran 2 Stran 2

V središču V središču ��

V šolskih skladih V šolskih skladih 
vse manj denarja vse manj denarja 
za pomoč za pomoč 
učencem učencem �� Strani 6 in 7 Strani 6 in 7

Dela za novo cesto se lahko začnejo Dela za novo cesto se lahko začnejo �

Petkova: »V čigavem Petkova: »V čigavem 
imenu bodo vzeli imenu bodo vzeli 
mojo zemljo?!«mojo zemljo?!«

�� Stran 2 Stran 2
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Podravje � KZ kljub črnim napovedim dokaj uspešno

Ostali brez lenarške zadruge
Kmetijska zadruga (KZ) Ptuj je letos na ravni skupine ustva-
rila 56 milijonov evrov prometa, od tega 45 milijonov zadru-
ga, hčerinsko podjetje Zadružna oskrba je k temu dodala 10, 
Oljarna Fram pa milijon evrov prometa.

Foto: ČG

Branko Valenko

Foto: SD

KZ Lenart v stečaju je na dražbi kupil litijski Agrolit.

Tudi prodajalne KZ Ptuj so bile uspešne, saj so lansko realizacijo pre-
segle za deset odstotkov. »Izboljšuje se cena mleka, na področju živi-
noreje potekajo odkupi normalno, cene goveda se na srečo popravljajo 
in že počasi rastejo, žal pa je situacija še vedno negotova v prašičereji,« 
razlaga direktor Branko Valenko. »Na Kitajskem so se razmere umirile, 
zato tam ne potrebujejo več povečanih količin svinjine iz Evrope. Evrop-
ski trg je tako zasičen s prašiči, odkupne cene pa posledično nizke. In 
tako bo ostalo, dokler ne najdemo novih kupcev.«

Marija Petek, ki bo v primeru, da 
bo postopek razlastitve pravno-
močen, najbolj oškodovana med 
vsemi lastniki nepremičnin, saj bi 
cesta tekla po velikem delu njenih 
parcel, je nad odločbo Upravne 
enote Ptuj zgrožena: »Sploh več 
ne vem, kaj naj si mislim. Na eni 
strani je obstoječa cesta, po kateri 
pač posamezniki ne dovolijo pro-
meta, po mojem zemljišču pa bi 
občina z denarjem vseh nas gradila 
novo. Upravna enota pa jim bo to 
očitno omogočila!«

Petkova sicer pravi, da se bo 
obrnila na vse možne institucije, 
saj je prepričana, da v tem primeru 
nikakor ni možno dokazati javnega 
interesa. Tudi njen odvetnik Peter 
Surić meni tako. Kot pravi, odlo-
čitev o izvedbi pripravljalnih del 
nakazuje na to, da upravna enota 
očitno meni oziroma je že odloče-
na, da je tudi sama razlastitev ute-
meljena: »Saj v nasprotnem prime-
ru pripravljalnih del gotovo ne bi 
dovolila. Glede na to, da dovolitev 
pripravljalnih del nekako prejudi-
cira odločitev o sami razlastitvi, bi 
zato bilo nujno, da se upravna eno-
ta že v tej odločbi opredeli (vsaj) 
do tistih ključnih argumentov, ki 
sem jih podal v imenu moje stran-
ke gospe Petek in ki kažejo, da po-
goji za razlastitev (posledično pa 
niti za dovolitev pripravljalnih del) 
očitno niso izpolnjeni.«

Surića preseneča, da se Uprav-
na enota Ptuj v svoji odločbi do 
njegovih argumentov vsebinsko 
sploh ni opredelila, temveč so, 
kot pravi, v odločbi zgolj prepisali 
navedbe obeh strani: »Nato pa so 
zgolj v enem stavku zapisali, da bi 
pripombe morale biti podane že v 
času razgrnitve dveh prostorskih 
aktov (2015 in 2017). Takšna obra-
zložitev upravne enote je očitno 

nepravilna in pomanjkljiva, saj se 
do argumentov, ki so pomembni 
za razlastitev, enako pa tudi za 
dovoljenje pripravljalnih del, sploh 
ne opredeljuje, temveč »krivdo« za 
celotno situacijo dejansko prelaga 
na lastnike same.«

Pritožba ne zadrži 
izvršitve: pripravljalna 
dela se lahko začnejo

Zoper odločbo UE Ptuj je odve-
tnik Petkove zaradi vsega navede-
nega pred nekaj dnevi vložil pritož-
bo, ki pa ne bo zadržala izvršitve. 
Prav na to je opozoril tudi načelnik 
Upravne enote Ptuj Metod Grah: 
»Izdana je bila odločba o izvedbi 
postopka za ureditev mej in parce-
lacije. Pritožba je že bila vložena v 
zakonitem pritožbenem roku. Si-
cer pa vložena pritožba ne zadrži 
izvršitve oziroma se parcelacija iz-
vede. Ta parcelacija še ne pomeni 

razlastitve. Pomeni, da predvidena 
cesta ni vrisana natančno, ampak 
je samo predvidena njena trasa 
preko določenih parcel. Za odloča-
nje o razlastitvi mora biti zemljišče, 
ki se razlašča, natančno oprede-
ljeno s postavljenimi mejniki in na-
tančno določena površina cestišča 
in cestnega sveta. O razlastitvi se 
bo odločalo, ko bo postopek par-
celacije končan.« 

Ni podatkov, da 
obstoječa cesta ne bi 
zmogla dodatnega 
prometa

Odvetnik Petkove je prepričan, 
da dejstvo, da lahko občina kljub 
vloženi pritožbi začne izvajati prip-
ravljalna dela, nesprejemljivo tudi 
zato, ker da je odločba pavšalna: 
»In se do ključnih vprašanj oziro-
ma argumentov sploh ne opre-
deljuje, čeprav je to še toliko bolj 

pomembno, ker gre za poseg v 
ustavno pravico do zasebne lastni-
ne. Zgoraj ležeče nepremičnine že 
imajo zagotovljen dostop po javni 
cesti (Ulica Jožefe Lacko), pri če-
mer ne obstajajo nobeni podatki 
(kaj šele študije), da bi bila nave-
dena obstoječa cesta kakorkoli ne-
ustrezna. To pomeni, da izgradnja 
nove ceste sploh ni nujna, kar je 
prav tako pogoj za razlastitev.«

Petkova: »Bodo mojo 
zemljo vzeli v imenu 
kapitala?«

Dejstvo, da stanovalci ne dovo-
lijo dodatnega prometa po obsto-
ječi, občinski cesti, je sporno. So 
pa očitno bili dovolj glasni, da ta 
trasa za dovoz do novega naselja, 
ki bi se gradilo, sploh ni več v pla-
nu. Tudi če gre za prometno cesto, 
ta ni last zasebnikov. V prejšnjem 
mandatu so se sicer pojavljala pri-
zadevanja, da se cesta razširi, saj 
je marsikje ozka tudi zato, ker so 
posamezniki gradili garaže, lope 
in marsikaj drugega na cesti. A je 
ostalo le pri načrtih za vzpostavi-
tev prvotnega stanja, na terenu se 
pravzaprav ni zgodilo nič. »Meni 
pa bi vzeli mojo lastnino, da zgra-
dijo novo cesto. V čigavem imenu 
mi jemljejo, v imenu kapitala? Je to 
pravica? Nekoč so jemali v imenu 
družbene lastnine, danes je demo-
kracija, pa počnejo enako, ljudem 
želijo vzeti njihovo nepremičnino,« 
v solzah pripoveduje Petkova, ki 
se boji, da dovoljenje pripravljalnih 
del pomeni tudi jasno odločitev 
ptujske UE. Grah sicer zagotavlja, 
da ni tako in da še o razlastitvi ni 
odločeno. Postopek naj bi bil kon-
čan v roku nekaj mesecev. 

Na kmetijskih zemljiščih 
ceste prepovedano 
graditi

Surić, odvetnik Petkove, opo-
zarja še na eno zadevo, in sicer, da 
so vse nepremičnine, po katerih 
naj bi potekala cesta, kmetijska in 
gozdna zemljišča, na katerih pa 
v skladu z veljavnim prostorskim 
načrtom gradnja novih cest sploh 
ni dopustna oziroma je prepove-
dana.

Dženana Kmetec

Ptuj � UE dovolila pripravljalna dela, postopek razlastitve še ni končan

Petkova: »V čigavem imenu bodo vzeli mojo zemljo?!«
Konec novembra je Upravna enota Ptuj izdala odločbo, s katero je dovolila pripravljalna dela za gradnjo ceste v Novi 
vasi, čeprav postopek razlastitve na parcelah, po katerih bo trasa tekla, še ni dokončen. Peter Surić, odvetnik Marije 
Petek, ene izmed lastnic nepremičnin, pravi, da to jasno prejudicira odločitev upravne enote. Na izdano odločbo se je pri-
tožil, prepričan je, da je neustrezna, saj da se sploh niso opredelili do vsebine, pač pa zgolj prepisali navedbe obeh strani.

Foto: ČG 

Razlastitev še ni dokončna, lahko pa se začnejo pripravljalna dela za gradnjo ceste: ureditev mej in parcelacija.Količine letošnjih odkupov v tonah 
Koruza 15.500 Oljna ogrščica 200 
Pšenica 5.700 Tritikala 110
Ječmen 3.000 Sveže bučnice 100
Soja 300 Rž 50

Vir: KZP

Kakšnih večjih investicij se v KZ Ptuj letos niso lotili, saj so računali 
na nakup propadle lenarške zadruge. V torek je namreč pri stečajnem 
upravitelju Blažu Štumpfl u v Slovenj Gradcu potekala javna dražba za 
prodajo nepremičnin KZ Lenart, ki je od maja lani v stečaju. Kot je zna-
no, je lani spomladi propadel poskus njene pripojitve k ptujski kmetijski 
zadrugi, saj zanjo dobavitelji, ki jim je zadruga dolgovala skoraj 2,2 mili-
jona evrov, niso dali zelene luči. So pa Ptujčani takrat v najem vzeli se-
dem prodajaln insolventne KZ Lenart, in sicer na Cankovi, v Rogašovcih, 
Benediktu, Sveti Ani, Jurovskem Dolu, Cerkvenjaku in poslovno-kmetij-
ski center v Lenartu, za katere mesečno plačuje 8.500 evrov. »Začeto si 
želimo zaključiti in zadrugo prevzeti ter tako ostati prisotni v osrednjih 
Slovenskih goricah in delu Prekmurja. A nismo edini interesenti, poleg 
tega je vse odvisno tudi od končne cene,« je o načrtih dejal Valenko. 

A se ni izšlo po željah. Izklicna cena je bila 3,5 milijona evrov, dražitelja 
pa KZ Ptuj in Agrolit iz Litije, podjetje, ki prodaja kmetijske izdelke. Pri 
kakšni vsoti se je dražba končala, nam ni uspelo izvedeti, je pa znano, da 
je »zmagal« Agrolit, kajti KZ Ptuj je odstopila od draženja, saj naj bi cena 
za nakup poletela v nebo. Neuradno čez štiri milijone evrov. Valenko o 
podrobnostih za zdaj še ni želel govoriti. »Zdi se mi preuranjeno reči kar-
koli takoj po dražbi. Treba bo počakati še kakšen teden, da se klobčiči 
odvijejo, potem bom lahko povedal kaj več,« je bil skrivnosten.

Senka Dreu

Odvetnik kritičen: »Odločba upravne enote je pavšalna!« Odvetnik kritičen: »Odločba upravne enote je pavšalna!« 
Navedbe, da so lastniki zemljišč zamudili rok za oddajo pripomb, je odvetnik Petkove Peter 

Surić komentiral: »V letu 2015 in 2017, ko sta se sprejemala OPN oziroma OPPN, lastniki zemljišč 
(med njimi tudi moja stranka, ki je starejša gospa) sploh niso bili seznanjeni, da bi se po njihovih 
nepremičninah karkoli načrtovalo (niti se ni), četudi pa bi v postopku sprejemanja prostorskega 
načrta podali pripombe, pa glede sprejema sploh ne bi imeli na voljo nobenega pravnega sredstva 
(npr. pritožbe ali drugega postopka), saj je tudi Ustavno sodišče RS že večkrat pojasnilo, da se 
pogoji za razlastitev ugotavljajo in da lahko lastnik argumente proti razlastitvi uveljavlja šele in 
zgolj v postopku, v katerem upravna enota odloča o razlastitvi. Upravna enota je torej tista, ki 
bi se morala do argumentov natančno vsebinsko opredeliti, ne pa da se vsebinskemu odločanju 
poizkuša izogniti s pavšalnim sklicevanjem na postopek sprejema OPN oziroma OPPN.«

Foto: ČG

Težave s podražitvami
Zaradi pozebe v začetku leta pa so količine rastlinske proizvodnje 

manjše. »Odkupili smo 90 odstotkov vseh ponujenih žit in koruze, in 
sicer 5.700 ton pšenice in 15.500 ton koruze, kar je 4.000 ton manj kot 
lani. Če ostanemo pri koruzi, je treba povedati, da so bile odkupne cene 
v primerjavi z letom 2020 bistveno višje, kar je dobro za poljedelce, bo 
pa negativno vplivalo na rejce živali. Težavo predstavljajo tudi podra-
žitve, zlasti umetnih gnojil, ki so poskočila za kar 300 odstotkov. Repro-
dukcijski material je dražji za približno 10 odstotkov, tudi cene goriv so 
višje, a bolj glede na lansko leto, ne pa toliko v primerjavi s povprečjem 
zadnjih petih let.«

Ker so številne tovarne umetnih gnojil zaradi visokih cen energentov 
začasno ustavile proizvodnjo, so se v KZP »oborožili« z večjimi količi-
nami za svoje kmete. »Mnogi so gnojila že kupili, seveda po aktualnih, 
visokih cenah, nekaj zaloge še imamo, lahko pa se zgodi, da nam bo 
pošla, kar bo zlasti problematično pri dušičnih gnojilih.« 

Lenarška zadruga predraga za Ptujčane?
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Foto: ČG 

Naprodaj bo okrog 1.000 m2 nepremičnin na naslovu Osojnikova 9. 

Direktor JS Ptuj Alen Hodnik je 
pojasnil, da so se za prijavo na raz-
pis odločili, ker imajo z vzdrževa-
njem cest že izkušnje. So namreč 
koncesionar za občinske ceste v 
mestni občini (MO) Ptuj. „Smo iz-
vajalec enakih storitev za občinske 
javne ceste, zato smo se na odprti 
javni razpis prijavili tudi za državne 
ceste,“ je dejal prvi mož JS Ptuj. 

CPP je doslej na področju držav-

nih in občinskih cest na širšem ptu-
jskem območju dejansko veljal za 
monopolista, saj kot koncesionar 
vzdržujejo skoraj celotno cestno 
omrežje, to je dobrih 500 km dr-
žavnih in nekaj čez tisoč km občin-
skih cest. Tudi prihodki CPP uvršča-
jo med največja gradbena podjetja 
na vzhodu Slovenije. Rekordne pri-
hodke so dosegli v letu 2014, ko se 

je zaključevala predhodna evrop-
ska fi nančna perspektiva, znašali 
so blizu 36 milijonov evrov. Lani 
je podjetje z okoli 230 zaposlenimi 
ustvarilo skoraj 32 milijonov evrov 
prihodkov in čisti dobiček 900.000 
evrov. Pravzaprav se je vsakoletni 
dobiček iz poslovanja gibal okoli 
milijona, prihodki zadnjih treh let 
so na letni ravni presegali mejo 30 
milijonov evrov. CPP ima za podro-
čje vzdrževanja cest štiri cestne 
baze: na Ptuju, v Mariboru, Sloven-
ski Bistrici in Ormožu, prav tako 
imajo lastno asfaltno bazo - Tovar-
no asfalta Kidričevo.

Konzorcij bi bil 5 mio 
evrov cenejši

Sedemletna koncesijska pogod-
ba, ki jo ima CPP sklenjeno z repu-

bliško direkcijo za infrastrukturo 
(DRSI), se izteče marca naslednje 
leto. Možno bi jo bilo sicer za leto 
dni podaljšati, a je DRSI že šla v 
razpis za sklenitev novih 10-letnih 
pogodb za območje celotne drža-
ve. Številke v ponudbah, ki so jih 
predložili kandidati za koncesije, 
so bistveno višje od tistih izpred 
sedmih let. Za ptujsko koncesijsko 
območje, gre za državne ceste na 
širšem območju Ptuja in Ormoža, 
je bila vrednost dosedanje sedem-
letne koncesijske pogobe nekaj 
čez 15 milijonov evrov, se pravi 
dobra dva milijona letno. Ponud-
ba CPP za prihodnje 10-letno ob-
dobje znaša 43 milijonov evrov, 
konkurence JS Ptuj, Hermes GP in 
Komunale Slovenske gorice pa 38 
milijonov evrov. Letni prihodek iz 

koncesije bi tako znašal okoli štiri 
milijone evrov, ker je enkrat več, 
kot je to bilo doslej. Kdo bo v žep 
pospravil državne cekine, v zame-
no za to pa plužil in kosil ob držav-
nih cestah, bodo pokazali rezultati 
javnega razpisa, ko bo odločitev 
postala pravnomočna. 

Za vzdrževanje državnih 
cest letno 80 mio evrov

Sicer pa Ptujčani niso edini, ki 
so zvišali ponudbene cene. Po 
podatkih portala necenzurirano.
si je bila vrednost vseh dosedanjih 
koncesij za vzdrževanje državnih 
cest 40 milijonov evrov letno. Po 
novem bi to bilo enkrat več, 80 
milijonov evrov ali 815 milijonov 
evrov v desetih letih. V poslu so 
vsi največji gradbeni velikani, ki 

poslujejo v Sloveniji, od Polaniče-
vega Pomgrada do Petričevega 
Kolektorja. Ptujsko-ormoško kon-
cesijsko območje je z okoli 280 
km cest sicer najmanjše v državi. 
Po podatkih DRSI je najdaljša ce-
stna mreža državnih prometnic na 
dolenjskem koncu (Novo mesto, 
dobrih 1.050 km). Sledi osrednjes-
lovenska regija (Ljubljana z oko-
lico, okoli 900 km), mariborsko 
koncesijsko območje, kjer je med 
tremi koncesionarji tudi CPP, ima 
okoli 750 km cest, približno enako 
tudi celjsko območje. Za največje 
(novomeško) koncesijsko obmo-
čje je oddana ponudba v znesku 
137 milijonov evrov, za ljubljansko 
126, mariborsko in celjsko pa 99 
milijonov evrov (vsaka). Kot že 
omenjeno, se za ptujsko-ormo-
ško območje za 10-letno koncesijo 
potegujeta dva ponudnika, CPP 
s ponudbeno ceno 43 in JS Ptuj s 
ponudbo v vrednosti 38 milijonov 
evrov.

Mojca Zemljarič

Kljub odlični lokaciji je omenjeni 
objekt že leta prazen. Neslaven 
propad hostla in zapleti z zadnjim 
najemnikom so vplivali na od-
ločitev obeh lastnikov o prodaji 
stavbe. Ptujska občina je lastnica 
približno tretjinskega dela stavbe 
(37,5 %), preostanek je v lasti drža-
ve. Dokončno sicer morajo ta pred-
log potrditi še mestni svetniki, a pri 

tem ni pričakovati večjih zapletov.
Skupna izhodiščna vrednost ne-

premičnin znaša 675.700 evrov, 
pri čemer vrednost solastniškega 
deleža nepremičnin Mestne občine 
Ptuj znaša 253.400 evrov. 

Predlagana prodaja bo izvede-
na skladno z občinskim Načrtom 
ravnanja z nepremičnim premože-
njem za leto 2022. Nepremičnine, 

za katere je bilo leta 1999 izdano 
uporabno dovoljenje za mladinski 
hotel, bodo na dražbi ponudili kot 
celoto.

Vrednost nepremičnine 
narasla: s 488 na 679 
evrov za kvadratni 
meter

Avgusta 2019 je družba GIM OV 
iz Maribora izdelala cenilno poroči-
lo, po katerem je vrednost celotnih 
nepremičnin znašala 485.965 evrov 
(488 evrov/m2). Vrednost solastni-
škega deleža Mestne občine Ptuj bi 
tako bila 182.250 evrov, Republike 
Slovenije pa 303.750 evrov. 

Novembra letos je bilo izdelano 
novo cenilno poročilo, pripravil ga 
je sodni cenilec in izvedenec Janez 
Brunčič. Po njegovi oceni je vred-
nost navedenih nepremičnin danes 
bistveno višja kot ob prvi cenitvi in 
znaša 675.736 evrov (679 evrov/
m²). Občinski delež naj bi tako da-
nes bil vreden 253.401 evrov, držav-
ni 422.335 evrov. „Soglasje k cenitvi 

sta podala CŠOD in Ministrstvo za 
izobraževanje, znanost in šport – 
Direktorat za investicije. Tudi Komi-
sija za ravnanje s stvarnim premo-
ženjem Mestne občine Ptuj z izklic-
no vrednostjo, določeno s cenilnim 
poročilom, soglaša,“ so pojasnili na 
MO Ptuj. Rast cen na trgu nepre-
mičnin in dejstvo, da so s prodajo – 

sicer iz drugih razlogov – počakali, 
bi se torej lahko obrestovala.

Dražba bo uspešna, če bo dose-
žena najmanj izklicna vrednost. Če 
bo postopek prodaje neuspešen, 
se lahko v obdobju do izteka veljav-
nosti cenitve izvede ponovni posto-
pek javne dražbe in izklicno vred-
nost zniža za največ 30 odstotkov. 

Povpraševanja po tem objektu 
je bilo v zadnjem času kar nekaj. Na 
občini upajo, da bo občinski svet s 
prodajo soglašal in da bo dražba 
uspešna. Na eni strani bi se rešili 
problemov in stroškov, na drugi pa 
nekaj zaslužili in objektu namenili 
(novo) vsebino.

Dženana Kmetec

Cestno podjetje Ptuj (CPP), 
največje gradbeno podjetje 
v regiji, ki je letos dobilo 
nove lastnike in vodstvo, bi 
lahko ostalo brez koncesije 
za vzdrževanje državnih 
(regionalnih in glavnih) 
cest. Na razpisu jim je „v 
zelje“ stopil konzorcij treh 
podjetij, ki ga sestavljajo 
Javne službe (JS) Ptuj, Her-
mes GP in Komunala Slo-
venske gorice.

Okrog 1.000 m2 površine objekta, v katerem je deloval Hostel Kurent, bo kmalu naprodaj. 
Skupna izhodiščna vrednost se je glede na ocenjeno vrednost izpred dveh let precej po-
višala. Prostorov, v katerih deluje Center interesnih dejavnosti Ptuj, ne bodo prodajali.

Spodnje Podravje � Gradbena podjetja na okopih zaradi koncesije za državne ceste

Za 40-milijonski posel dva kandidata

Ptuj � Občina in država računata na rast cen na trgu nepremičnin

Nekdanji hostel Kurent v prodajo

Foto: ČG

Bi lahko CPP pod vodstvom direk-
torja Branka Veseliča bilo ob kon-
cesijo za vzdrževanje državnih cest?

Foto: ČG

Alen Hodnik, direktor JS Ptuj: 
„Smo izvajalec enakih storitev za 
občinske javne ceste, zato smo se 
na odprti javni razpis prijavili tudi 
za državne ceste.“

S to stavbo je bilo veliko težavS to stavbo je bilo veliko težav
Leta 2003 je bil za upravljavca nepremičnin na Osojnikovi 9 na 

Ptuju določen Center šolskih in obšolskih dejavnosti (CŠOD). Pod 
to streho t. i. poslovne stavbe Drava je nekaj več kot desetletje 
deloval hostel Kurent. Zaprli so ga leta 2015. Upravljanje hostla 
je dve leti kasneje prevzelo podjetje sumljivega slovesa, Orlicom. 
V te prostore so so naselili delavce – povečini iz tujine. A ker 
najemnik občini in državi ni plačeval ne najemnine, ne celotnih 
stroškov, se je (pričakovano) zapletlo in najemna pogodba je bila 
leta 2019 prekinjena. Del dolga je bil poračunan z investicijskimi 
vlaganji, nekaj je ostalo neplačanih obveznosti. Ker lastnika, 
občina in država, nista imela interesa za upravljanje omenjenega 
objekta, so se že leta 2019 dogovorili za prodajo stavbe.

Konzorcij treh podjetijKonzorcij treh podjetij
JS Ptuj v MO Ptuj skrbijo za dobrih 200 km občinskih cest. 

Po podatkih iz poslovnega poročila so v 2020 na dejavnosti 
vzdrževanja cest ustvarile 900.000 evrov prihodkov in pridelale 
minimalni plus v znesku 23.000 evrov. Za izvajanje dejavnosti 
sodelujejo z več podizvajalci, med njimi so CPP, Asfalti Ptuj, 
Hermes GP, GTS, BTO Zelenik in Jožef Žolger.

Medtem ko se JS Ptuj ukvarjajo z vrsto dejavnosti, je Komunala 
Slovenske gorice gradbeno podjetje, imajo tudi lastno asfaltno 
bazo. Lanski prihodki podjetja so znašali 11 milijonov evrov, 
dobiček pa blizu 350 tisočakov.

Prihodki podjetja Hermes GP so lani znašali 5,6 milijona evrov, 
dobiček pa 74 tisočakov. Ukvarjajo se z gradbeno dejavnostjo in so 
dolgoletni partner ptujskih Javnih služb.

Foto: ČG

CPP je bilo doslej na področju vzdrževanja državnih cest brez konkurence. V dveh desetletjih je podjetje za DRSI 
izvedlo za več kot 130 milijonov evrov dela, od investicij do vzdrževanja cest. Minula leta se povprečna letna na-
kazila DRSI CPP-ju gibajo okoli 10 milijonov evrov, kar je nekje tretjina letnih prihodkov podjetja. 
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Ptuj � 5.000 evrov raje v dobre namene

V mestu ognjemeta ne bo
Vse od leta 2018 naprej Ptuj v novo leto stopa brez ognje-
meta v občinski režiji. Leto poprej, torej leta 2017, smo imeli 
rekorden, najdražji ognjemet v Sloveniji, za katerega smo iz 
občinskega proračuna odšteli 5.000 evrov.

Foto: ČG

Ognjemeta v organizaciji občine na Ptuju tudi letos ne bo.

Foto: ČG 

V naslednjem letu bodo nadaljevali urejanje Ulice 5. prekomorske, dru-
ga faza naj bi stala okrog 809.000 evrov.

Ptuj � Tudi v letu 2022 bodo urejali ceste

Prenova Ulice 5. prekomorske
Letos je ptujska občina začela prenavljati Ulico 5. prekomor-
ske. Za to so porabili skoraj milijon evrov občinskih sredstev. 
V naslednjem letu bodo prenovo nadaljevali, na novo bodo 
uredili odsek od OŠ Ljudski vrt do križišča s Peršonovo ulico, 
v dolžini 320 metrov.

V dveh letih bodo tako za prenovo te ceste namenili skoraj dva mili-
jona evrov, s tem pa še zdaleč ni konec vlaganj v cestno infrastrukturo 
v tem delu mesta.

„Največji problem Ulice 5. prekomorske so neurejeno vozišče in 
pločnik, neurejeno odvodnjavanje vozišča, nepreglednost, kar z vidi-
ka varnosti za udeležence v prometu predstavlja oviro in nevarnost. V 
sedanjem stanju Ulica 5. prekomorske ne zagotavlja primernih pogo-
jev za pešačenje, kolesarjenje, še posebej je problematičen varnostni 
vidik šolske poti do OŠ Ljudski vrt,“ so o tem, zakaj so to investicijo 
uvrstili v plan za leto 2022, pojasnili na ptujski občini. Naložba bo v 
celoti fi nancirana iz občinskega proračuna, enako kot prva faza.

V okviru investicije bodo izvedli obnovo Ulice 5. prekomorske, v 
skupni dolžini 320metrov, in sicer bodo delno zamenjali obstoječe 
komunalne vode, asfaltirali bodo vozišče, uredili površine za pešce in 
kolesarsko stezo (ali mešane površine), sočasno bodo prestavili javno 
razsvetljavo in uredili odvodnjavanje. Glede na sprejeto investicijsko 
dokumentacijo bo vse to občino stalo 809.000 evrov, dela pa naj bi 
začeli in končali naslednje leto. 

Letošnja naložba na tej isti cesti je bila vredna 950.000 evrov. Nas-
lednje leto torej sledi druga faza, leta 2023 pa še tretja. Takrat je v 
načrtu urejanje odseka od montažnega krožišča proti Mestnemu 
Vrhu. Samega montažnega krožišča, ki so ga nameravali preurediti v 
fi ksnega, zaradi visokih projektantskih ocen (800.000 evrov) ni več v 
planu. Bo pa predvidoma postavljen cestni (sredinski ločilni) otok za 
umirjanje prometa. 

DK

Vstop v leto 2022 pa bo minil brez tovrstnega spektakla. Namesto 
izstrelkov, ki bi jih »spustili« v zrak, bodo sredstva porabili v povsem 
drugačne namene.

»Obdarili bomo nekaj več kot 150 starejših iz programa Starejši za 
starejše, za kar bomo namenili okrog 5.000 evrov. Paketi bodo pre-
hranski, vendar z drugačno vsebino, kot so je vajeni iz naslova drugih 
organizacij,« pravijo na Mestni občini Ptuj. Ognjemeta torej že četrto 
novo leto ne bo, zaradi epidemioloških ukrepov pa letos drugič ne bo 
niti novoletnega programa na ptujskih ulicah. 

Marsikje na svetu sicer velike svetovne metropole še vedno tek-
mujejo v tem, kdo bo imel največji, najdaljši in najbolj spektakularen 
ognjemet. 

DK

Objekt, ki izvira iz leta 1899 in 
kjer je nekdaj delovala mestna 
šola, danes gre za sedež občine 
in upravne enote, je načel zob 
časa. Veliko težavo predstavljajo 
zlasti dotrajana okna, ki so bila v 
preteklosti le delno zamenjana. V 
poletni pripeki pogrešajo centralni 
sistem za hlajenje objekta, obnove 
so potrebni tudi kletni prostori, ki 
so neprimerni za arhivske prostore 
zaradi vlage, pa seveda energet-
ska potratnost, glavne razloge 
za energetsko sanacijo našteva 
župan Danijel Vrbnjak. Tako bodo 
med drugim zamenjali dotrajano 
stavbno pohištvo, uredili fasado 
na dvoriščni strani objekta, izolirali 
podstrešje, dotrajano razsvetljavo 
zamenjali z varčnejšo, poskrbeli za 
prezračevalni sistem, sanacijo sten 

proti terenu v kleti ter uredili tlak 
na terenu v pritličju in v kleti.

Zaradi arhitekturnih posebnosti 
je stavba uvrščena na seznam zaš-
čitene profane stavbne dediščine. 
Po besedah župana se v pročelje 
(južno in zahodno stran) ne bo po-
segalo, razen v območju temeljev 
in cokla, kjer bodo izvedli dodatno 
izolacijo: »Od cokla višje ni pred-
videnih posegov zaradi pogojev 
ZVKDS.« 

Pridobili državni denar
Investicija bo skupaj z nadzo-

rom, varstvom pri delu in gradbe-
nimi deli znašala dobrih 750.000 
evrov, od tega gradbena dela okoli 
743.000 evrov, ki jih bo kot najce-
nejši ponudnik izvedlo podjetje 
SGP Kograd Igem Zod iz Šentjanža pri Dravograda. Obnova bo fi nan-

cirana s pomočjo državnega de-
narja, preostalo bo zagotovila ob-
čina iz lastnih sredstev. »Iz naslova 
javnega razpisa za energetsko sa-
nacijo javnih objektov bo obnovo 
do višine 226.000 evrov sofi nanci-
ralo ministrstvo za infrastrukturo, 
do približno 245.000 evrov pa mi-
nistrstvo za javno upravo (MJU), 
in sicer v sorazmernem deležu za 
del stavbe, ki ga uporablja za svoje 

delovanje Upravna enota Ormož,« 
je pojasnil Vrbnjak in dodal, da po 
prenovi razmišljajo o selitvi KS Or-
mož v tamkajšnje prostore.

Hkrati pa želijo odpraviti še eno 
pomanjkljivost – zgraditi dvigalo, s 
katerim bo zagotovljen nemoten 
dostop invalidom. Ta investicija je 
ocenjena na dobrih 240.000 evrov, 
od tega bo MJU prispevalo okoli 
113.000 evrov.

Monika Horvat

Prebivalcem se bo kmalu uresni-
čila želja, da bi bila vežica prostor-
nejša in bi tako omogočila odvija-
nje cerkvenih obredov na enem 
mestu, v vežici. Obrisi prizidka so 
že lepo vidni. Sledila bodo še notra-
nja dela ter dokončanje in urejanje 
okolice. »Vežica je ves čas v funkci-
ji. Dela izvajajo. Stropi so narejeni, 
izolacija tudi, čaka nas še fi na mon-
taža, polaganje ploščic in zaključna 
dela, kot je pleskanje. Uredili bomo 
ozvočenje, novost bosta tudi dve 
klimi, ki bosta omogočili hlajenje 
in ogrevanje. Treba bo postoriti še 
kakšno malenkost okrog oltarja. 
Takoj ko bodo vremenske razmere 
dopuščale, se bomo lotili še zuna-
njih del glede ureditve fasade ter 
okolice,« je pojasnil predsednik KS 
Velika Nedelja Janko Meško.

Dela, ki bi morala biti končana 
do konca leta, pa se bodo nekoliko 

zavlekla. »Razlog tiči v težavah z 
dobavo materialov. Iskali smo ke-
ramične ploščice, ki bi bile čim bolj 

podobne že obstoječim ploščicam. 
To nam je uspelo. Material smo 
nabavili, a s tritedensko zamudo,« 

nadaljuje predsednik in še doda, 
da bo zaradi podražitve materialov 
vrednost obnove narasla na okoli 
80.000 evrov.

Kljub obsežnim delom, ki jih iz-
vaja domače podjetje Optima gra-
ding, pa pogrebi ves čas potekajo 
nemoteno. »Z izvajalcem del in 
pogrebno službo smo se dogovo-
rili, da v primeru pogreba vse ne-
moteno poteka. V času pogreba se 
tako izvajalec odstrani, čistilka pa 
vse počisti. Namesto dosedanjega 
vhoda v vežico se še naprej upo-
rablja vhod s cestne strani skozi 
stranska vrata.«

Tamkajšnja vežica je bila sicer 
zgrajena pred tridesetimi leti.

Monika Horvat

Velika Nedelja � V teku razširitev in posodobitev vežice

Pokopališče bodo opremili s kamerami
V krajevni skupnosti Velika Nedelja izvajajo prenovo in dozidavo mrliške vežice, ki pa zaradi težav z dobavo mate-
rialov v tem letu še ne bo končana. Na tamkajšnjem pokopališču se sicer še naprej soočajo z nedopustnimi ravnanji 
neznanih storilcev, zaradi česar bodo morali nabaviti kamere. 

Foto: MH

Obrisi prizidka so lepo vidni. 

Foto: MH

Stavbo občinske uprave, kjer domuje tudi upravna enota, bodo obnovili, 
toda v pročelje ne bodo posegali.

Ormož � Občinska stavba v korenito prenovo

Obnova z dvigalom bo stala blizu milijona evrov
Na znameniti vogalni stavbi ormoške občinske uprave z upravno enoto se bodo prihodnje leto začela obnovitvena 
dela, ki bodo poskrbela za prijetnejši izgled in energetsko učinkovitost. Hkrati pa bodo odpravili še eno pomembno 
pomanjkljivost, zgraditi nameravajo dvigalo ter s tem zagotoviti nemoten dostop vsem uporabnikom.

Šokirani nad ravnanjem neznancev
Kot je še povedal Meško, pa bo nujno, da vežico opremijo s kamero. Videonadzor bo treba vzpostaviti 

tudi v zgornjem delu pokopališča: »Glede na to, kaj se nam dogaja, je to nuja. Kljub opozorilom 
posamezniki v ločene posode za zbiranje ostankov sveč, pokrovov in bioloških odpadkov, ki so namenjene 
izključno za odpadke s pokopališča, še naprej odlagajo vse mogoče. Nazadnje pa smo bili priča še enemu 
nedopustnemu dogodku. Neznani storilci so za dalj časa pustili odprte pipe na pokopališču, kjer je možno 
nalivati vodo za zalivanje. Odtočni del je bil zamašen s krpami, tako da je voda napolnila umivalnik 
in tekla po pokopališču. Zamašena sta bila umivalnika v zgornjem in spodnjem delu pokopališča. O 
dogodku sem se posvetoval tudi s policisti in prišli smo do zaključka, da bo treba nabaviti kamere, s 
katerimi bomo onemogočali takšna in podobna dejanja ter imeli tudi nadzor nad odlaganjem odpadkov. 
Takšna dejanja so seveda nedopustna, še posebej na pokopališču, zato upam, da se ne bodo več ponovila. 
Tisti, ki to počnejo, pa naj svojo odvečno energijo raje uporabijo za kaj koristnejšega.«

Najugodnejši SGP Kograd (cene v evrih, z DDV)
SGP Kograd Igem Zod Šentjanž pri Dravogradu 743.080
Ges Celje 749.256
Cestno podjetje Ptuj 760.964
Komunalno podjetje Ormož 768.440
Markomark Nival Videm pri Ptuju 778.038
GP Projekct ing. Ptuj 824.980
Blisk Montaža, Murska Sobota 1.062.696

Vir: Portal javnih naročil
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V zadnjem letu je svetovna logi-
stična mreža doživela pretres brez 
primere, saj jo je pandemija posta-
vila dobesedno na glavo. Številni 
lockdowni, težave s proizvodnjo, 
pomanjkanje ladijskih zabojnikov 
in motnje delovne sile so povzročili 
zaprtje pristanišč po vsem svetu. 
Ko so bili v Ningbo-Zhoushanu, dru-
gem najbolj obremenjenem prista-
nišču na Kitajskem po Šanghaju, za-
radi okuženosti delavcev avgusta 
prisiljeni za dva tedna zapreti ključ-
ni terminal, je to dodatno raztegni-
lo dobavno verigo, saj je bilo treba 
plovila preusmeriti v druga kitajska 
pristanišča. Poleg zamud, pove-
zanih s pandemijo, pa so dodatne 
zastoje pri transportu povzročali še 
številni tajfuni, ki so prizadeli obal-
ne južnokitajske regije.

Vse se je začelo na 
Kitajskem

V skladiščih blizu pristanišč se 
danes kopičijo elektronski izdelki, 
športna oprema in oblačila, ki ča-
kajo, da jih zapakirajo v zabojnike 
in odpremijo. Velika motnja v do-
bavni verigi se je začela v začetku 
leta 2020, ko je Kitajska prvič za-
prla svoje tovarne, da bi zajezila 
širjenje virusa. Kmalu so bili zaradi 
virusa prisiljeni svoje tovarne zap-
reti tudi v Maleziji, Vietnamu in Taj-
vanu. Ladjarska podjetja so se od-
zvala z zmanjšanjem zmogljivosti 
in zabojniki so obstali. Kljub temu 
da so tovarne ustavile ali zmanj-
šale proizvodnjo, pa se je povpra-
ševanje po blagu med pandemijo 
povečalo. Ko so se tovarne po-

novno odprle, so proizvajalci sicer 
poskušali povečati proizvodnjo, 
da bi zadostili naraščajočemu pov-
praševanju, vendar so se pri tem 
znašli pred številnimi izzivi, kot so 
pomanjkanje surovin, delovne sile 
in zabojnikov za pošiljanje svojih 
izdelkov.

Dobavna veriga je bila dodatno 
prekinjena, ko se je velikanska kon-
tejnerska ladja marca 2021 zatakni-
la v Sueškem prekopu in skoraj te-
den dni blokirala promet. Več kot 
350 ladij je obtičalo v plavajočem 
prometnem zamašku in čakalo na 
prehod skozi 193 kilometrov dolg 
kanal na obeh straneh blokade.

Preizkus s kolesom
Pri Straits Timesu so na Kitaj-

skem naročili kolo, in sicer enega 
pred pandemijo leta 2019, drugega 
pa letos, ko ta še traja, ter pošiljko 
spremljali iz Kitajske v Singapur. 
Leta 2019 je trajalo približno dva 
tedna, da je zabojnik s kolesom 
prispel v Singapur, danes lahko 
traja do 40 dni. Kako pride do 
tako velikih razhajanj in zamud? 
Poglejmo si tipičen transport pred 
covidom-19. Prvi dan je kolo poto-
valo iz Wenzhouja v skladišče blizu 
pristanišča Ningbo-Zhoushan v 
vzhodni kitajski provinci Zhejiang. 
Tam so ga naložili v zabojnik, tega 
pa na ladjo, ki je začela potovanje 
po Južnokitajskem morju. Svojo 

pot je nadaljeval še naslednjih de-
vet dni, ko je ladja prispela v Sin-
gapur. Kolo so tam raztovorili in 
dostavili kupcu v treh dneh.

Po izbruhu pandemije najprej na 
nobenem plovilu ni bilo prostora 
za zabojnik zaradi zaostanka la-
dijskega prometa v pristanišču. Na 
koncu se je po kopnem premaknil 
proti Shenzhenu. Obvoz je trajal 
štiri dni, kolo pa je v Shenzhen 
prispelo šesti dan. Preteklo je še 
10 dni, preden se je za zabojnik s 
kolesom našlo mesto na ladji, ki 
je slednjič izplula iz pristanišča. 

Vmes se je ustavilo še v več drugih 
pristaniščih, zato je bilo na morju 
naslednjih 19 dni. Do 36. dneva je 
ladja končno prispela v Singapur. 
Kolo so ocarinili v 48 urah in kup-
cu dostavili naslednji dan. Glede na 
trenutne razmere, ugotavljajo pri 
portalu, nič ne kaže, da bi se stanje 
kmalu izboljšalo.

V pristaniščih čaka 
dvakrat več ladij

Iz vseh večjih pristanišč po sve-
tu poročajo o nasedlih tovornih 

ladjah, ki nato ovirajo še druge, ko-
piči pa se tudi število zabojnikov. 
Daljše zamude povzročajo zastoji v 
pristaniščih. Na satelitskih posnet-
kih nekaterih najbolj obremenjenih 
pristanišč je videti ladje, ki čakajo 
na raztovarjanje. Pri Straits Timesu 
so pregledali te posnetke in preš-
teli velike tovorne ladje, ki so se 
zasidrale v največjih pristaniščih v 
oktobru 2019, 2020 in 2021. Najdalj-
še zamude so beležili v ameriških 
pristaniščih Los Angeles in Long 
Beach, kar je povzročilo zgodo-
vinske zastoje pri dostavi blaga. 
Oktobra 2019 je bilo okoli obeh 
pristanišč zasidranih skupaj 40 la-
dij, dve leti kasneje pa že 88. Enak 
trend je mogoče opaziti v pristani-
ščih po vsem svetu. V Hongkongu 
na primer se je leta 2021 skupno 
število ladij skoraj podvojilo in do-
seglo 50 plovil. Tudi v Singapurju, 
enem najbolj obremenjenih pri-
stanišč na svetu, so vode ob južni 
obali otoka običajno polne plovil, 
ki čakajo na raztovarjanje. Število 
ladij se je oktobra 2020 v primer-
javi z letom poprej povečalo za 20 
odstotkov, vendar zamude kljub 
temu ostajajo majhne, torej ozko 
grlo, zaradi katerega kupci z vsega 
sveta predolgo čakajo na kitajsko 
blago, nastaja, kot je razvidno tudi 
iz opisane poti, na relaciji Kitajska–
Singapur. 

Pripravila SD

Novinarji azijskega spletnega portala Straits Times (ST) so na praktičnem primeru doka-
zali razliko v transportu pred in med pandemijo novega koronavirusa. Spremljali so pot 
naročenega artikla in prišli do osupljivih odkritij.

Svet � Dobavne verige pred zlomom: čakate na dostavo dlje kot običajno?

Namesto dva tedna blago potuje 40 dni

Foto: ST

Kolo je leta 2019 iz Kitajske v Singapur potovalo 14 dni, dve leti kasneje pa je za to razdaljo potrebovalo skoraj 
poldrugi mesec.

Foto: ST

Zabojniki, ki v singapurskem pristanišču čakajo na natovarjanje. 

Foto: Sta/M24

Podražitve tudi za trikrat
Ker ni dovolj zabojnikov in ladij, s katerimi bi zadostili povečano 

povpraševanje, pa so poleg dolgotrajnih zamud strmo narasli tudi 
stroški pošiljanja; s Kitajske v Singapur za približno 50 odstotkov, 
iz podjetja Seafrigo, specialista za logistiko hrane, celo poročajo, da 
se je transport hladilnika iz ZDA v Singapur v primerjavi s ceno v 
četrtem četrtletju 2019 podražil za kar trikrat. 

Še huje pa je, da so trgovci naročali veliko vnaprej in v 
prevelikih količinah, da bi svoje police napolnili pravočasno za 
praznično nakupovalno sezono, kar je samo še dodatno preplavilo 
sistem. Nekateri menijo, da se bodo težave v svetovni dobavni 
verigi umirile, ko se bo povpraševanje potrošnikov po koncu 
praznikov zmanjšalo, spet drugi o tem dvomijo, prepričani, da so 
se načini nakupovanja trajno spremenili. 

Vesele božične praznike 
in srečno novo leto 2022

Medicina Vivamed
Dr. Kanlič
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Na Osnovni šoli Hajdina bodo 
namesto bazarja v tradicionalni 
obliki izvedli dobrodelno akcijo z 
naslovom »Podari 10, bodi v maji-
co odet«. Kot je pojasnil ravnatelj 
Mitja Vidovič, bodo učenci z na-
kupom prav posebne majice pri-
spevali v šolski sklad. Tradicional-
ne izdelke, ki bi se v »normalnih« 

razmerah prodajali na prazničnem 
sejmu, pa bodo učenci izdelali na 
tehniškem dnevu in jih odnesli do-
mov.

Na OŠ Olge Meglič Ptuj že ves 
mesec ustvarjajo praznično vzduš-
je s krašenjem šolskih novoletnih 
jelk, ustvarjalnimi delavnicami, 
peko piškotov … Trenutnim raz-

meram pa so se prilagodili tako, 
da so praznični bazar preselili na 
splet. Na spletni strani šole je ob-
javljen katalog izdelkov božične-
ga bazarja, v katerem so številne 
drobne pozornosti, ki so nastale 
izpod pridnih rok učencev. »Iz-
delkom nismo določali cene, smo 
pa veseli vsakega prostovoljnega 
prispevka, ki bo tudi letos romal 
direktno v šolski sklad. Sredstva 
bodo namenjena za izvajanje nad-
standardnih programov v šoli in 
izven nje za vse učence šole ter 
za nakup didaktičnega materiala,« 
je povedala Helena Ocvirk, rav-
nateljica OŠ Olge Meglič. Izdelki 
ptujskih osnovnih šol pa so letos 
prvič na voljo tudi na ptujski me-
stni tržnici. Vsak četrtek po 16. uri 
so na stojnici predstavljeni izdelki 
OŠ Ljudski vrt Ptuj.

V nekaterih vrtcih so dobrodel-
ne prispevke ob koncu leta zbirali 
s pomočjo hranilnikov, ki so jih 
postavili pred igralnicami. Za to va-
rianto so se odločili v Vrtcu Videm, 
kar je bilo med starši zelo dobro 
sprejeto.

Srečelovi in posnetki 
prazničnih koncertov

Na Osnovni šoli Cirkovce na-
črtujejo srečelov, ki bo izveden v 
mehurčkih. Prireditev ob dnevu dr-
žavnosti in praznični koncert bodo 
posneli vnaprej in ga nato po od-
delkih predvajali otrokom. Če bodo 
razmere dopuščale, bodo v vrtcu 

Epidemija je okrnila praznično dogajanje po osnovnih šolah. Že tradicionalne božič-
no-novoletne bazarje so že drugo leto zapored odpovedali, kar pa ne pomeni, da otro-
ci v tem času ne ustvarjajo različnih izdelkov na temo praznikov in zbirajo sredstev 
za šolski sklad. V šolah so se namreč domislili številnih novih načinov izvedbe božič-
no-novoletnih dogodkov. Koliko denarja bodo nabrali letos, sicer še ni znano, so se pa 
sredstva v šolskih skladih v primerjavi s preteklimi leti precej zmanjšala, ponekod 
tudi za več kot polovico. 

Spodnje Podravje � Epidemija okrnila praznične aktivnosti v številnih šolah

V šolskih skladih vse manj denarja za 

Na Ptujskem brez resnih stranskih učinkovNa Ptujskem brez resnih stranskih učinkov
V ZD Ptuj doslej resnih stranskih učinkov po cepljenju s 

cepivi proti koronavirusu niso zabeležili. »Doslej je šlo za manjše 
reakcije, praviloma jih ljudje niti ne sporočajo zdravnikom. Gre 
za bolečino na mestu vboda, vročino, bolečine v mišicah, glavobol, 
mrzlico ipd. Iskreno smo hvaležni vsem, ki se zavedajo pomena 
cepljenja, in so se že cepili, pa tudi tistim, ki se še bodo. Našim 
zaposlenim pa res velika hvala za njihovo izjemno požrtvovalno 
delo. Naj bodo prazniki še lepši, končajmo to agonijo,« pravi 
direktorica ZD Ptuj.

Spodnje Podravje � Začenjajo se Dnevi cepljenja

Cepili bodo celo v večernih urah
Po nekajtedenskem zatišju je v teh dneh cepljenje na ptu-
jskem vendarle ponovno nekoliko pospešeno. V tem in nas-
lednjem tednu je v spodnjepodravskih občinah vnovič pri-
sotna tudi mobilna enota. V Zdravstvenem domu (ZD) Ptuj 
ugotavljajo, da so na našem območju nižinske občine pravi-
loma bolje precepljene.   

Foto: ČG 

Ekipe ZD Ptuj bodo cepljenje izvajale tako v domu na Bregu kot na 
terenu. 

V naslednjem tednu bodo potekali Dnevi cepljenja, vseslovenska 
akcija, katere namen je doseči boljšo precepljenost prebivalstva proti 
koronavirusu. Prav zato se bodo ekipe ptujskega ZD odpravile tudi na 
teren, kot obljubljajo, bodo delali tudi po 13 ur na dan. »Naše mobilne 
ekipe so bile na terenu prisotne konstantno, zdaj nekaj časa ne več, 
ker ni bilo smiselno. Ta teden pa smo ponovno obiskali številne obči-
ne, z namenom, da se precepljenost v naši regiji, kjer niti ena občina 
ne dosega slovenskega povprečja, izboljša,« pravi Metka Petek Uhan, 
direktorica ZD Ptuj. 

Od nedelje, 19. decembra do četrtka 23. decembra bodo v sklopu 
akcije Dnevi cepljenja cepili ves dan. V nedeljo bodo v dvorani na 
Bregu (Koruzjak) prisotni od 8. ure zjutraj pa vse do 21.30. V pone-
deljek bodo tam še eno uro prej, sočasno bodo na terenu ves teden 
tudi mobilne ekipe, v Juršincih, Cirkulanah in v Leskovcu. Naročanje 
ni potrebno.

Vse naše občine pod slovenskim povprečjem
V zadnjih tednih so zdravstveni delavci zaposleni v ZD Ptuj dnevno 

cepili okrog 250 ljudi, od tega večino z drugo in tretjo dozo, se pa po-
večuje tudi število tistih, ki se na novo odločijo za cepljenje. Prav to je, 
poudarja Petek Uhanova, izjemno spodbudno.  

Podatki o precepljenosti v Spodnjem Podravju trenutno kažejo, da 
nižinske občine dosegajo višji delež. Niti ena spodnjepodravska ob-
čina pa ne dosega slovenskega povprečja, po katerem je sredi tega 
tedna bilo s prvo dozo cepljenih 58,7%, z vsemi odmerki pa 55,6%. 

Še najbližje temu po številu cepljenih s prvim odmerkom je občina 
Gorišnica (57%), sledita Ormož in Ptuj (56%), cepljenih pa je tudi več 
kot polovica prebivalcev v občinah Markovci, Kidričevo, Majšperk, 
Hajdina, Cirkulane, Dornava...

»Posebej moramo pohvaliti občino Juršinci, kjer se je dejansko sta-
nje izboljšalo in je s prvo dozo cepljenih 47 % občanov, z vsemi odmer-
ki pa 42%. Dolgo časa so bili na repu, zadnji med vsemi slovenskimi 
občinami. To je spodbuden trend, a do zadovoljivih rezultatov nas vse 
skupaj čaka še veliko dela,« še dodaja Petek Uhanova.

Blizu polovične precepljenost celotnega prebivalstva so v občinah 
Destrnik, Podlehnik, Žetale, Videm in Zavrč. Najslabši delež še vedno 
beležijo v Slovenskih goricah, zadnja med 212 občinami po deležu cep-
ljenih je občina Trnovska vas, kjer je z vsemi odmerki cepljenih le 41% 
občanov, predzadnja z le odstotkom več pa občina Sveti Andraž. Kljub 
temu, da so v zadnjih tednih nekoliko napredovali, ostajajo med naj-
slabše precepljenimi slovenskimi občinami. 

S cepljenjem otrok še niso začeli
S cepljenjem otrok, starih od 5. do 12. let, še niso začeli. To bodo 

urejali s pomočjo pediatrov, zaenkrat na Ptuju za to ni bilo velikega 
interesa.

Dženana Kmetec

Čeprav se je število prometnih 
nesreč v primerjavi z letom prej 
za štiri odstotke zmanjšalo, so bile 
posledice hujše, saj je na cestah 
ugasnilo eno življenje, več je tele-
snih poškodb, kaže policijska sta-
tistika. „Lani se je na območju MO 
Ptuj do novembra zgodilo 291 pro-
metnih nesreč, letos 281. Ena se je 
končala z izgubo življenja, v šestih 
nesrečah je bilo šest udeležencev 
hudo telesno poškodovanih, med 
njimi dva kolesarja, dva pešca 
in dva voznika osebnih vozil. 59 
prometnih nesreč se je končalo z 
lahko telesno poškodbo, kar je se-
dem odstotkov več kot lani, ko jih 
je bilo 55. Lahke telesne poškodbe 
je zadobilo 80 udeležencev, lani 
76. Med udeleženci prometnih ne-
sreč, ki so utrpeli lažje telesne po-
škodbe, je deset kolesarjev, sedem 
pešcev, 16 potnikov, trije mopedis-
ti, štirje vozniki motornega kolesa 
in 40 voznikov osebnih avtomobi-
lov. 215 prometnih nesreč je terjalo 
samo materialno škodo, lani jih je 
bilo več, in sicer 230,“ je povedal 
pomočnik komandirja Policijske 
postaje Ptuj Tomislav Sledič. Do-
dal je, da se je največ prometnih 
nesreč v ptujski občini zgodilo v 
jesenskem času, od septembra 
do novembra, vsak mesec čez 30. 
Septembra so zabeležili nesrečo z 

izgubo življenja in eno telesno po-
škodbo, oktobra sta bila dva udele-
ženca hudo telesno poškodovana. 
Statistika je pokazala, da se je letos 
največ prometnih nesreč zgodilo v 
začetku tedna, ob ponedeljkih in 
torkih (95 nesreč ali 45 odstotkov 
vseh). Tretjina vseh nesreč se je 
pripetila v dopoldanskem času.

Nominiranci za 
priznanja AVP

Člani SPVCP so na zadnji letošnji 
seji potrdili kandidate, ki jih bodo 
predlagali za prejemnike priznanj 

AVP za leto 2020. Za srebrni znak 
bodo nominirali pomočnico ravna-
teljice Vrtca Ptuj Vesno Sodec Gru-
la in učitelja na OŠ Ljudski vrt Luka 
Žižka, oba vestno prispevata k izo-
braževanju najmlajših na področju 
prometne varnosti. Za zlati znak 
bodo predlagali Marjana Pšajda za 
njegovo delo v Združenju šoferjev 
in avtomehanikov (ZŠAM) Ptuj ter 
nasploh udejstvovanje na podro-
čju prometne varnosti. Člani SPVCP 
so se odločili, da za nominiranca za 
prejem častne listine za leto 2021 
predlagajo Gimnazijo Ptuj, ki se re-
dno udeležuje tekmovanj Kaj veš 

o prometu in vsako leto sodeluje 
pri organizaciji prireditve v spomin 
žrtvam prometnih nesreč.

Glede na to, da je bila zadnja seja 
v tem letu, sta se predsednik sveta 
Franc Kozel in podžupan MO Ptuj 
Marjan Kolarič vsem članom, pa 
tudi posameznim institucijam, ki 
skrbijo za javno varnost (policija, 
redarstvo), zahvalila za pozitivno 
sodelovanje. Oba sta pohvalila tudi 
prizadevnost medijev in njihovo 
pomembno vlogo pri obveščanju 
javnosti o prometno-varnostnih 
vsebinah.

MZ

Foto: PGD Ormož

Podatki iz policijske statistike so pokazali, da se je največ prometnih nesreč v ptujski občini zgodilo v začetku tedna 
in v dopoldanskem času.

Ptuj � Letos 215 prometnih nesreč

Največ v ponedeljek in torek
Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu (SPVCP) mestne občine (MO) Ptuj se je sestal na zadnji seji v tem 
letu. Med drugim so govorili o podatkih prometne varnosti na območju občine v prvih 11 mesecih leta, potrdili so 
tudi kandidate, ki jih bodo predlagali za prejem odlikovanj Agencije za varnost prometa (AVP).

Na ptujski tržnici letos prvič izdelki učencev ptuj

Zbrana sredstva v šolskih skladih 
od 2019 do 2021
Osnovna šola/šolsko leto 2019/2020 2020/2021
Hajdina 7.200 4.200
Starše 8.991 (2019) 6.434 (2020)
Kidričevo 9.690 3.720
Markovci 2.280 2.029
Lenart 0 0
Žetale 1.470 2.400
Mladika 3.800 650
Destrnik 7.206 (2019) 2.970 (2020)
Cirkulane-Zavrč 11.340 (2020)
Videm 2.700 228
Cirkovce 4.000 900
Olge Meglič Ptuj 4.990 2.440
Podlehnik 1.000 1.000

Vir: OŠ Spodnjega Podravja
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pomoč učencem 

Kaj so osnovne šole kupile z denarjem 
šolskega sklada

Na Osnovni šoli Kidričevo so v obdobju zadnjih dveh šolskih let 
denar šolskega sklada namenili: subvencioniranju šol v naravi, 
plavalnih tečajev, udeležb na dnevih dejavnosti (vstopnine, prevozi), 
nakupu smučarske opreme za potrebe šole v naravi, bobnov za šolski 
ansambel, knjig za šolsko knjižnico, prenosnih klopi za učilnico 
na prostem, visokih gred za šolski ekovrt in športnih rekvizitov za 
potrebe podaljšanega bivanja.

V Žetalah so denar porabili za nakup računalniške opreme, 
sofinanciranje šole v naravi, nakup nadstandardnih igrač, glasbil ter 
plačilo strokovne ekskurzije učencem iz socialno ogroženih družin. 
Prav tako bodo sofinancirali programe za nadarjene učence in kupili 
igrala. »Čeprav gre za manjše zneske, je šolski sklad za našo šolo 
izjemnega pomena,« je povedala ravnateljica Silvestra Klemenčič.

Subvencioniranje šole v naravi je stalna praksa tudi na OŠ Videm, 
kjer skušajo omogočiti učencem sodelovanje na vseh dejavnostih. 
Ravnatelj Robert Murko opaža, da se vedno več otrok znajde v 
različnih stiskah, zato se trudijo, da jim socialni položaj ne bi 
onemogočal sodelovanja v različnih šolskih aktivnostih.

Foto: ČG

V trgovini Sinsay se bo modno in ugo-
-

-

-
-

-

-

Obi,

-

-

v Ptujskem škrniclu

-

v Glamur baru

-
-

-

Naj bodo prazniki prijetni, 

Qcentru Ptuj.

Vse diši po praznikih – v Qcentru Ptuj

organizirali obisk dedka Mraza.
V ostalih šolah posebnih priredi-

tev ne bo, vsekakor pa bodo otro-
kom poskušali pričarati praznično 
vzdušje in hkrati zbrati dodatna 
sredstva za šolske sklade. Slednji 
se po šolah fi nancirajo z različnih 
virov: donacije pravnih ali fi zičnih 
oseb, prostovoljni prispevki star-
šev učencev zavoda in delavcev 

šole, zbiralne akcije (zbiranje pa-
pirja), izvedbe srečelova učencev, 
zbiranje prostovoljnih prispevkov 
pri prodaji izdelkov na bazarju, 
sodelovanje na dobrodelnih prire-
ditvah, kjer šolski sklad zbira pro-
stovoljne prispevke (dobrodelne 
glasbene prireditve …). 

Kot je opredeljeno z zakonom 
o organizaciji in fi nanciranju vzgo-

je in izobraževanja, se iz šolskega 
sklada fi nancirajo dejavnosti, ki 
niso sestavina izobraževalnega 
programa oz. se ne fi nancirajo iz 
javnih sredstev (nakup nadstan-
dardne opreme, zviševanje stan-
darda pouka in podobno). Šole 
pa z denarjem šolskega sklada 
pomagajo tudi otrokom iz socialno 
šibkejših družin, in sicer pri plačilu 

šole v naravi, dnevov dejavnosti, 
vstopnin … »S sredstvi šolskega 
sklada smo lahko v zadnjih dvaj-
setih letih vsem učencem omogo-
čili udeležbo v letni in zimski šoli 
v naravi,« je dejal Drago Skurjeni, 
ravnatelj OŠ Destrnik-Trnovska 
vas. Prav zato se večina ravnate-
ljev strinja, da so sredstva šolskega 
sklada izjemno pomembna tako za 
izvajanje nadstandardnih progra-
mov kot pomoči učencem v stiski. 
Po drugi strani pa je po besedah 
Bogomirja Širovnika, ravnatelja OŠ 
Mladika, »v resnici precej žalostno, 
da moramo preko šolskega sklada 
zagotavljati sredstva za učila in 
učne pripomočke ter omogočati 
vsem učencem primerljive pogoje 
‚brezplačnega‘ šolanja.«

Šolski sklad za 
izenačevanje možnosti 
učencev 

Sredstva šolskega sklada so za 
vsako šolo izjemno dragocena, še 
posebej pa za območja s posebnimi 
razvojnimi težavami, kamor sodijo 
haloške občine. »Sredstva šolskega 
sklada so pomemben del naše šole, 
saj so namenjena uresničevanju de-
javnosti in projektov, ki pripomo-
rejo k zvišanju standarda pouka in 
dajejo učencem enake možnosti. 
Pomembnost šolskega sklada se je 
osvetlila zlasti v preteklem letu, ko 
smo svoje učilnice preselili v šolske 
domove. Takrat smo morali prav-
zaprav vsem učencem omogočiti 
dostopnost do računalniške opre-
me, s katero je učenec lahko ena-
kovredno dostopal do osnovnošol-
skega izobraževanja,« je izposta-
vila Suzana Petek, ravnateljica OŠ 
Cirkulane-Zavrč. 

Estera Korošec 

Foto: ČG

jskih osnovnih šol.
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Kidričevo � Odprli drsališče

Brez kuhančka in krompirčka
Ta teden je zaživelo drsališče v občini Kidričevo. Park pod tiso-
čerimi zvezdami, kjer je drsališče, je praznično okrašen, v skla-
du z vladnim odlokom napitkov in prigrizkov ne ponujajo. Tudi 
program, ki bi navduševal najmlajše, za zdaj ni predviden.

Foto: Dreamstime/M24

Fotografi ja je simbolična.

Foto: MH

Ormož � Kaj bo z nekdanjo halo Safi la

Nov lastnik za zdaj skrivnosten
Konec junija je vrata zaprla največja ormoška tovarna Safi lo, 
s tem pa je na cesti pristalo več kot 500 zaposlenih. Proizvodni 
kompleks je nato podjetje prodalo logističnemu podjetju Znass 
transport, ki ima sedež v Brusnicah. Kljub temu da je od tega 
minilo že dobrega pol leta, se v omenjenih prostorih glede no-
vih delovnih mest še ni zgodilo nič.

Kakšne načrte imajo z ormoško halo, smo povprašali lastnika in di-
rektorja družinskega podjetja Zvoneta Nosana, ki pa za zdaj ni želel 
podati nobenih informacij. Povedal je le, da pogovori potekajo, a da še 
ni nič dorečenega, zato tudi ničesar ne more deliti z javnostjo.

Malce več v zvezi s tem je na zadnji seji razkril župan Danijel Vrb-
njak: »Lahko pomirim, da želja novega lastnika absolutno ni, da bi na 
to območje prišel le en velik logistični center. Več zadev je v igri, bile 
so mi tudi predstavljene, a so me prosili, da predno ne bodo sklenjene 
pogodbe, zadev naj ne dajem v javnost.« Ob tem je še dejal, da lastnik 
ne namerava objekta prodati, ampak želi poiskati manjše, srednje ali 
velike najemnike, del objekta pa obdržati zase. »V naslednjem letu naj 
bi se odvilo kar nekaj zadev. Kot mi je povedal, je zainteresiranost kar 
velika, veliko je ogledov, pogovori okrog potencialnih najemnikov po-
tekajo. Bomo videli, kako se bo odvilo. Vsekakor pa je tudi njim inte-
res, da pride do novih zaposlitev.«

Spomnimo še, da je bil za nakup proizvodnje sprva v igri Carthago 
iz Odrancev, s čimer so si v Ormožu obetali okoli 300 delovnih mest, 
a je nato Safi lo pogajanja enostransko prekinil in obrat prodal zgoraj 
omenjenemu podjetju. Vrednosti prodajne pogodbe niso nikoli razkri-
li. Kot je zapisano na spletni strani novega lastnika, je podjetje Znass 
družinsko podjetje, ustanovljeno leta 1990. Takrat so začeli z avtome-
hanično delavnico, popravilom osebnih vozil, pozneje so med svoje 
dejavnosti dodali še gradbeništvo, notranji transport in mednarodni 
cestni prevoz. Danes je osrednja dejavnost podjetja mednarodni ce-
stni transport.

Carthago po načrtu
Kljub spodletelemu poskusu pa se je Carthago odločil za prihod v 

Ormož. Svoj novi obrat načrtuje v bližini Lidla. Priprave na gradnjo po 
besedah Vrbnjaka potekajo v skladu s časovnimi načrti. Zagon proi-
zvodnje je planiran leta 2023, v prvi fazi načrtujejo zaposlitev od 300 
do 400 ljudi, po dokončani drugi pa naj bi število naraslo na 500 do 
600 zaposlenih.

Monika Horvat

Kot vsa leta doslej bodo na drsališču prisotna kidričevska društva. 
Njihovi člani bodo skrbeli za izposojo drsalk, čiščenje ledne ploskve in 
preverjanje pogoja PCT. „Čeprav se je bilo ob drsališču prijetno družiti, 
bo letos dogajanje v okrnjeni izvedbi. Odprli bomo samo drsališče. Če 
bi se epidemiološki ukrepi kaj spremenili, bomo temu primerno prila-
gajali situacijo na drsališču. Drsališče bo obratovalo do konca zimskih 
počitnic, se pravi do začetka marca. Uporabo drsališča bomo brez-
plačno ponudili šolam za izvedbo šolskih športnih dnevov,“ je pojasnil 
župan Anton Leskovar in za pomoč pri upravljanju drsališča zaprosil še 
občinske svetnike, če društva ne bi zmogla opraviti vsega dela.

Kidričani so letos kupili svoje drsališče, doslej so si ga izmenjevali 
z občino Starše. Velikost drsalne ploskve je 220 m², ob njej pa še 200 
metrov drsalne steze.

MZ

Pod Naturo 2000 spada 355 ob-
močij, ta pa pokrivajo dobrih 37 % 
ozemlja države; večina je gozdov. 
Tako ohranjena narava prinaša 
tudi več obveznosti, zlasti za kme-
te. Povprečna kmetija v območjih 

Nature 2000 ima v uporabi 5,89 
hektarja kmetijskih zemljišč in sko-
raj sedem glav velike živine. Kot 
pravijo na Kmetijsko-gozdarski 
zbornici (KGZS), dosedanja skupna 
kmetijska politika (SKP) sicer pod-

pira vrsto naravovarstvenih ukre-
pov, vendar so ukrepi, vezani na 
Naturo 2000, med manjšimi po ob-
segu. Za razliko pa prihajajoča SKP 
za obdobje od 2023 do 2027 vse-
buje tudi t. i. plačila Natura 2000, 

ki bodo upravičencem zagotovila 
nadomestilo za spremenjeno rabo 
zemljišč. Gre za razna kmetijsko-
-okoljska plačila in sredstva za uk-
repe iz Gozdnega sklada.

SD

Kritiziral je tudi delo aktualne 
vlade, ki da ima za seboj izjemno 
slabe rezultate. »Prišli smo v situa-
cijo, ko ljudje ne zaupajo več niko-
mur,« je komentiral vladno komu-
nikacijo glede epidemije in dodal: 
»Samo tisti, ki nimajo zaupanja 
vase, vladajo z odloki.«

»Lepo je sicer deliti, ampak tre-
ba je deliti odgovorno in poskrbeti 
za prihodnje generacije,« pravi Le-
vanič glede javnega zadolževanja. 
V svojem programu so zapisali, 
kako nameravajo državo voditi v 
naslednjem desetletju in ne le v 
obdobju po volitvah. »V ospredje 
smo postavili zdravstvo – danes je 
problem že dostop do osebnega 
zdravnika,« je dejal. 

Znova so izpostavili tudi pro-
gramsko točko 10.000 javnih na-
jemnih stanovanj, ki jo že imajo 
spisano v obliki zakona in so jo kot 
takšno že vložili v zakonodajno 

proceduro.
Lokalna kandidatka SD za držav-

nozborske volitve Vlasta Stojak pa 
je izpostavila, da so na Ptuju tudi 
povprečne plače za 10 odstotkov 
nižje od slovenskega povprečja. 
»Izhajam iz delavske družine in 
brez javnega šolstva, dostopnih 
študentskih domov in štipendije mi 
ne bi uspelo,« se je predstavila Sto-
jakova. »Naš program temelji na 
fi nančnih izračunih. Je realen in že-
limo izboljšati položaj ljudi, javnih 
storitev, gospodarstva, upravljanja 
države in demokracije.«

Stojakova je kot ključne projek-
te na Ptuju izpostavila dokončanje 
urgentnega centra, južne obvozni-
ce, ureditev žitnice v arheološki 
muzej in program razvoja starih 
mestnih jeder.

Na področju politike zaposlo-
vanja so sprožili razpravo z idejo 
o 32-urnem delovniku. V ospredje 

postavljajo dvig minimalne plače 
na 800 evrov in dvig minimalne po-
kojnine na 700 evrov. Programsko 
so se opredelili tudi glede gospo-
darstva, ki je predvsem v Spodnjem 
Podravju nekoliko degradirano.

Primer Ptuja izpostavljajo tudi 
zaradi dela županje Nuške Gajšek 

(SD), ki ji je uspelo tradicionalno 
razklano mesto združiti v dialog in 
premostiti razlike. A to ni dovolj, 
zato Ptuj v naslednjem mandatu 
potrebuje močnega zaveznika v 
Državnem zboru, je prepričan Le-
vanič.

Luka Tetičkovič

V zadnjih letih je tudi v pode-
želskih občinah vse bolj v ospredju 
pomen gibanja za zdravje, dobro 
počutje in kakovost življenja. Ure-
jajo se fi tnesi na prostem, športni 
parki in igrišča. Markovska občina 
bo za programe športa prihodnje 
leto namenila več kot pol milijona 
evrov. Kot so sporočili z občinske 
uprave, si že vrsto let prizadevajo 
spodbujati kakovosten način pre-
življanja prostega časa in dosto-
pnost različnih programov športa 
širšemu krogu občanov. »Po-
membno je, da imajo naši športniki 
možnost svoj potencial razvijati v 
domačem okolju,« je dejal župan 
Milan Gabrovec. Prav zato skrbijo 
za vzdrževanje že obstoječe špor-
tne infrastrukture, pa tudi gradnjo 
novih objektov. Drugo leto bo za 

investicije in vzdrževanje špor-
tnih objektov namenjenih okoli 
250.000 evrov, od tega 120.000 
za izgradnjo fi tnesov na prostem. 
Vzdrževanje športne infrastruktu-
re na jezeru občino stane 30.000 
evrov, objekta ŠD Stojnci in Špor-
tnega Parka Zabovci 40.000 evrov 
in brunarice ob igrišču v Sobetincih 
še dodatnih 15.000 evrov. Za delo-
vanje športnih društev je planira-
nih 60.000 evrov, ki se bodo razde-
lili v celoti na podlagi izvedenega 
javnega razpisa.

Za vzdrževanje 
kulturnih objektov 
23.000 evrov

Kulturnim društvom bo prihod-
nje leto na razpolago 40.000 evrov 

in še dodatnih 14.000 evrov za 
opremo. V markovski občini gojijo 
bogato kulturno tradicijo v okviru 
številnih društev.

Še posebej močna skrb se po-
sveča kulturi na etnografskem po-
dročju, na katero se vežejo številne 
prireditve, prepoznavne tudi izven 
občinskih meja. Ključnega pomena 
sta po besedah župana Gabrovca 
zlasti zagotavljanje možnosti za 
ljubiteljsko kulturno dejavnost in 
dostop do kulturnih dobrin najviš-
je kakovosti (koncerti, gledališke 
predstave, prikazi ljudskih običajev, 
plesne predstave, razstave ipd.).

Občina se sicer ponaša s števil-
nimi kulturnimi objekti, ki pa so 
hkrati tudi veliko breme za občinski 
proračun. Gre za namensko graje-
ne prostore, in sicer: večnamenski 
dvorani v Markovcih in Bukovcih, 
Kulturni dom Prvenci, Večnamenski 
center Sobetinci ter gasilske dvora-
ne v naseljih Markovci, Nova vas, 
Bukovci, Stojnci, Sobetinci, Borovci 
in Zabovci ter športni park Strelci. 
Za njihovo vzdrževanje je v prora-
čunu za prihodnje leto planiranih 
26.300 evrov. Za obnovo cerkve pa 
je občina zagotovila 15.000 evrov.

Estera Korošec

Markovci � Financiranje športa in kulture

Za šport več kot pol milijona evrov
Občina Markovci je znana po številnih športnih in kulturnih društvih, ki v prvi vrsti skrbijo za organizacijo različnih 
aktivnosti in dogodkov v kraju. Za njihovo delovanje namenja precejšnja proračunska sredstva. Kot je razvidno iz podat-
kov, bo prihodnje leto okoli več kot pol milijona evrov namenjenih za programe športa, kar je primerljivo s stroški občine 
za delovanje sistema za zaščito, reševanje in pomoč v višini 530.000 evrov. Denarja za kulturo je manj kot 100.000 evrov.

Foto: arhiv SD

Foto: ČG

Za rekonstrukcijo športnega objekta v Markovcih občina planira 220.000 
evrov. 

Slovenija � Velik del države znotraj Nature 2000

Več nadomestil za kmete
Več kot polovico Slovenije, natančneje 56 odstotkov, predstavljajo območja posebnega pomena: zavarovana območja, na-
ravne vrednote, Natura 2000 in ekološko pomembna območja.

Podravje � SD predstavili svojo državnozborsko kandidatko

Kakovostno javno zdravstvo in višje plače vsem
Socialni demokrati (SD) so na aprilske volitve že pripravljeni, trdi njihov glavni tajnik Dejan Levanič. Meni, da bomo odločali 
o največji dilemi zadnjih dvajsetih let – ali se bomo v političnem prostoru še najprej delili ali se začeli poslušati in sodelovati.

Denar iz proračuna za šport v letu 2022
Postavka Višina sredstev (v €)
Športne dejavnosti po razpisu 60.000 
Markoton – športna prireditev 10.000
Vzdrževanje športnih objektov 220.000 
Zmajarski klub Lastovka 22.500
Naložbe in vzdrževanje infrastrukture 247.100
Skupaj: 559.600

Vir: Občina Markovci
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Janko Sirc iz Mesnice Sirc nam je 
dejal, da proizvodnjo lastnega bif-
teka v njihovih prostorih praktično 
pričnejo že kak dan pred novem-
brskimi prazniki. »Najprej dnevno 
prodamo 10 do 20 kg bifteka, nato 
pa se količine v decembru stopnju-
jejo, še zlasti ob koncu tedna ter 
pred božičem in silvestrovim, ko ga 
prodamo tudi po 100 kg na dan,« 

pove Sirc in nadaljuje: »Opažamo, 
da prodaja bifteka iz leta v leto 
narašča. Medtem ko smo ob obi-
čajnih zimskih dnevih včasih pravi-
loma prodali od 5 do 10 kilogramov 
dnevno, sedaj od 20 do 30 kg.« 

V prazničnem času prodajo tudi 
do 1,5 tone bifteka. Vsak dan pro-
izvedejo svež biftek, proizvodnja 
se začne v zgodnjih jutranjih urah. 

Biftek pripravijo po posebni re-
cepturi, ki je nastajala leta in leta. 
»V zadnjih desetih letih recepta 
nismo spreminjali. Naj povem, da 
biftek nastaja iz pljučne pečenke, 
govejega hrbta in stegna. Vse kose 
skrbno obdelamo, obrežemo, od-
stranimo žile in kite, maščobo ter 
povrhnjico. Dodamo začimbe in 
vse skupaj zmeljemo. Pri tem ves 

čas pazimo na temperaturo. Ima-
mo tudi hlajeni mešalec, da obdr-
žimo temperaturo tam med 0 do 
največ 2 stopinji,« pojasni Janko in 
doda, da je prav v mešanici začimb, 
ki jo sam pripravi, vsa skrivnost 
njegovega recepta: »Lahko po-
vem, da sem recepturo razvijal več 
let, preizkušal in poslušal odzive 
strank. Naš biftek je brez konzer-
vansov in dodatkov, kot so barvila 
in arome, samo kuhinjska sol in na-
ravne začimbe.« Za njihov biftek, ki 
ga prodajajo v petih prodajalnah, 
od decembra letos na novo tudi na 
Maistrovi, boste odšteli 22 evrov 
za kilogram. Poleg bifteka pa gre-
do v tem času v promet tudi meso 
iz tunke in suhomesni izdelki.

Ne zanima jih količina, 
ampak kakovost

Biftek proizvajajo tudi v Mesar-
stvu Valenko v Dornavi. Kot nam 
je povedal lastnik Jurij Valenko, ne 
delajo na količini, temveč na kako-
vosti. V decembru tako prodajo 
okoli 300 kilogramov tega izdelka, 
predvsem po naročilu. »Največji 
poudarek dajemo predvsem kako-
vostni surovini, kajti biftek se zau-
žije surov. V recepturi se držimo, 
da je v sestavi bifteka še vedno 
delež pljučne pečenke ter ostalo 
kakovostnejše in mehkejše meso, 
kot je na primer goveja bržola. Res 
nam je pomembno, da je kakovo-
stna surovina, od okoliških rejcev, 
domača in izbrana. In po tem je naš 
biftek tudi prepoznaven,« pove Va-
lenko in doda, da kilogram bifteka 
pri njih stane 20 evrov.

»Ne blefi ramo. 
Proizvajamo tudi biftek 
izključno iz pljučne«

Tam do 300 kilogramov bifteka 
v decembrskih časih proizvedejo 
tudi v Mesariji Kokol iz Dolan pri 
Cirkulanah. »Ugotovili smo, da je 
biftek bistveno okusnejši, če ga 
delamo iz odležanega mesa. Za bi-
ftek uporabljamo pljučno pečenko 
ali goveji beli krajec. Meso spusti-
mo skozi stroj za odstranjevanje 
žilic, dvakrat zameljemo in začini-
mo po svoji recepturi,« nam pojas-

ni direktorica in solastnica Simona. 
Kot pove, imajo na voljo tri vrste 

bifteka, navadni in pikantni biftek 
iz govejega belega krajca, ki stane 
15,90 evra za kilogram, prav tako 
pa imajo v ponudbi tudi biftek iz-
ključno iz pljučne pečenke. Ta sta-
ne okoli 30 evrov za kilogram.

Pogovarjali smo se tudi z neka-
terimi večjimi proizvajalci na šir-
šem območju, ki se sicer niso želeli 
izpostavljati z imenom, a kot smo 
izvedeli, prodajo v tem času znat-
no večje količine bifteka. Ne boste 
verjeli – tudi do 30 ton.

Monika Horvat

Kot so nam povedali ponudniki, 
bilo jih je približno šest, je epidemi-
ja zarezala tudi v to dejavnost. Ena 
izmed prvih prodajalk na tržnici 
Dragica Sever pove, da se v zad-
njih dveh letih, odkar je nastopila 
epidemija, to še kako pozna pri 
prodaji. Po njeni oceni je število 
strank padlo za najmanj polovico. 
»Danes je bilo malo bolje, a ni več, 
kot je bilo, ko je tržnica zaživela v 
teh novih prostorih. Ljudi je manj, 
najbrž zaradi epidemije. Precej jih 
je bilo v zadnjem času bolnih ali 
v karanteni. Opažam, da starejši 
od 70 let na tržnico praktično ne 
zahajajo več, saj se bojijo bolezni. 
K vsemu temu pa svoje dodajo še 
slabe ekonomske razmere. Ljudje 
rečejo, da ni denarja,« pravi Sever-
jeva, ki se z rejo perutnine skupaj 
z možem ukvarja že od leta 1957. 

»Cene bi morala 
dvigniti, a si ne upam«

Ena izmed stalnih ponudnic je 
tudi Marta Gregorc ali bolj pozna-
na kot teta Marta s Cerovca Stan-
ka Vraza pri Ivanjkovcih. Tudi ona 
opaža upad strank, a da so tiste, ki 
prihajajo, redne. »Ljudje so se nava-
dili. Bi pa rekla, da je tam okoli 30 % 

manj strank. Jamrajo, da ni denarja. 
Največ je sicer upokojencev,« nam 
pove ženica, ki je znana po doma-
čih dobrotah, nastalih izpod nje-
nih rok. Ta dan ji je uspelo prodati 
skoraj osem velikih pogač, bogato 
obloženih z ocvirki ali skuto, vseh 
šest kolačev kruha iz krušne peči, 
precej dobro so v promet šli tudi 
domači keksi, medenjaki in sadni 
kruh. »Danes sem imela sedemki-
logramski kolač sadnega kruha, 
vidim, da bom prihodnjič morala 
pripraviti več kruha in piškotov. To 

je zmeraj tako. Ko se bližajo pra-
zniki, gredo te dobrote bolj v pro-
metu. Pa recite, ali ni bolje nekomu 
podariti vrečko domačih piškotov 
kot pa – jaz temu rečem – lovilce 
prahu,« nam pove zmeraj dobro 
razpoložena Marta. Na vprašanje, 
koliko časa pravzaprav porabi, da 
speče vse te dobrote, in ali se ji to 
dejansko izplača, se za trenutek za-
misli: »Po pet evrov prodajam pol 
kilograma medenjakov. Cena medu 
se je dvignila. Za dva kilograma kek-
sov porabim 400 g medu. Medtem 

ko je bila prej cena litra kostanjeve-
ga medu 10 evrov, je sedaj 12 evrov. 
Potem pa še vse ostale sestavine in 
delo … Ne vem. Vse je šlo gor. Cene 
bi morala dvigniti, a si ne upam …«

Glavna pobudnica 
zapustila tržnico

Na naslednji stojnici si svoje pri-
delke ob našem prihodu počasi 
pakira Zvonka Kumer iz Trgovišča, 
ki prodaja razno zelenjavo, pridela-
no izključno na njihovi kmetiji. Ta 
ima dolgoletno tradicijo, datira v 

daljno leto 1678. »Te dni imam na 
voljo različne solate, motovilec, 
vrsto radičev, pa rumeni in oran-
žni korenček, peteršilj, krompir, 
čebulo, med njimi seveda tudi rde-
čo ptujsko, pa česen, por, šalotko, 
komarček, kmalu bo cvetača,« 
našteva Zvonka in pravi, da sama 
nekega upada prometa ne opaža, 
kar je najbrž tudi posledica odho-
da Mundove, ki je prav tako nekaj 
časa prodajala zelenjavo, a je že 
pred časom nehala pridelovati in 
prodajati. Kumrova pove še, da 
imajo v ponudbi tudi domače ore-

he. »Gospodinje so si orehe na-
bavile že pred kratkim. Oluščena 
orehova jedrca sem prodajala po 
ceni 15 evrov kilogram. Je veliko, 
a tudi ne, saj je bila letina slaba. 
Poleg tega pa prodajam oluščena 
jedrca, polovičke. Tiste bele, veli-
ke, ne črnih. Res prvo kakovost,« 
še doda, ob tem pa nas z vedrim 
glasom opomni, da naj je v članku 
ne navedemo kot lastnico kmetije, 
saj je kmetijo prevzel njen vnuk. 
»Jaz mu samo pomagam, kolikor 
lahko,« doda.

Monika Horvat

Prodaja tatarskega bifteka strmo narašča v decembru, ko ga nekatere mesnice prodajo 
tudi po več ton. Preverili smo, koliko tega delikatesnega mesnega izdelka, ki je v praznič-
nem času skorajda nepogrešljiv, proizvedejo v tukajšnjih mesnicah.

Epidemija je zarezala v vse pore življenja, tudi v tržnične dejavnosti. Tudi ormoška tr-
žnica, ki se ponaša z izključno domačimi pridelki in drugimi dobrotami, ni več tako 
živahna, kot je bila pred tem.

Spodnje Podravje � Koliko bifteka pripravijo v domačih mesnicah

Decembra prodajo tudi po tono in pol bifteka

Ormož � Utrip na mestni tržnici je drugačen, kot je bil nekoč

Zmanjšuje se število ponudnikov in strank

Foto: MH

Dragica Sever in Marta Gregorc opažata upad kupcev. 

Foto: JS

Proizvodnja bifteka v Mesnicah Sirc

Tržničarji so tudi neke vrste Tržničarji so tudi neke vrste 
psihološki terapevtipsihološki terapevti

Z nekaj zanimivimi mislimi postreže možakar s planinskim 
klobukom Slavko Perc, pred katerim se razkazujejo domače klobase 
in druge mesne dobrote, dobro poznani sireki ter drugi mlečni 
izdelki. Eden izmed prvih ponudnikov ormoške tržnice pove, da so 
današnji časi drugačni in da kupci na tržnico ne prihajajo (samo) 
po hrano: »Hrano lahko kupijo povsod. Kupcem ne izdajamo samo 
hrane, smo tudi kot nekakšni psihološki terapevti. Ljudje zahajajo 
sem, ker potrebujejo pogovor. Vsi pravzaprav potrebujemo 
pogovor, saj smo družabna bitja. In to se v zadnjih dveh letih vse 
bolj kaže …,« pove Perc in na vprašanje, ali je zadovoljen s prodajo, 
odgovori: »Sem. Ne smeš preveč pričakovati.« 

Foto: Profimedia/M24

Tatarski biftek je surova mesnina, zato je še posebej pomembno, da se držimo roka uporabe, ki je 
zapisan na embalaži. Večinoma je rok približno štiri dni, vendar to ne pomeni, da ga lahko odprtega 
hranimo tako dolgo. Pomembno je, da servirano količino pojemo takoj. Nikakor ne smemo bifteka, 
ki ga postrežemo na mizo, ponovno shraniti v hladilnik, opozarjajo mesarji. Da je to meso ves čas na 
hladnem, je namreč ključnega pomena. Takoj ko biftek kupimo, ga moramo shraniti v hladilnik.
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Poslovna sporočila10

Skupaj z nami poskrbite za čisto okolje in zeleno družbo!

www.embalaznina.si 01/588 08 58

Vsako podjetje finančno odgovarja 
za embalažo, dano na trg RS. 

Kontaktirajte podjetje RECIKEL in z našo pomočjo  
izpolnite obveznosti, ki vam jih nalaga zakonodaja.

Z vsako tono reciklirane 
odpadne kartonske embalaže 

prihranimo 17 dreves.

Recikliramo plastično embalažo in 
poskrbimo za to, da se pri proizvodnji 
izdelkov iz reciklirane plastike porabi 
87 % manj energije kot pri proizvodnji 

nove plastike.

Z vsakim kilogramom reciklirane 
odpadne steklene embalaže smo 
zmanjšali potrebo po ekstrakciji 

1,2 kilograma novih surovin za 
stekleno embalažo.

petek � 17. decembra 2021
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Podravje � Iz studia Radia Ptuj

Približajmo čar božiča tistim, 
ki si ga ne morejo privoščiti
V decembru je v družbi Radio-Tednik Ptuj s pomočjo Zveze prijateljev mladine 
Ljubljana Moste-Polje spet zaživela zdaj že tradicionalna akcija Podravje na moji 
dlani – božično darilo na vsaki dlani. Zbrana sredstva bodo namenjena za darila, 
prehranske in higienske dodatke okoli 100 družinam iz Spodnjega Podravja. 

Prostovoljne prispevke je 
moč oddati na vidnih mestih tr-
govskih poslovalnic Jager (Ptuj, 
Kidričevo, Majšperk, Gorišnica), 
Tuš (market Ptuj na Osojnikovi 
cesti na Ptuju, Haložanka Zavrč, 
Špic Markovci, Kea Destrnik), 
Supernova Qlandia Ptuj ter 
Qcenter Ptuj v Puhovi na Ptuju. 
Skrinjice, v katere lahko odda-
te svoj prispevek, najdete tudi 
v restavraciji Pan Kidričevo, v 
restavraciji Ribič, v restavraciji 
Gastro Ptuj, v Gostilni Muršič 

Ptuj, v gostilni Čelan in v Hotelu 
Roškar.

Sodelovati je moč tudi s po-
šiljanjem sms sporočil – sms s 
ključno besedo NADLANI ali 
NADLANI5 lahko pošljete na 
številko 1919. Tako boste daro-
vali en ali pet evrov ter postali 
iskren prijatelj otrok v stiski.

V dobrodelni akciji so naši 
partnerji Zveza prijateljev mla-
dine Ljubljana Moste-Polje, Ve-
riga dobrih ljudi POP TV, Lions – 
Leo klub Ptuj, Rotary – Rotaract 

Klub in Društvo Viljem Julijan. 
Akcijo, v kateri smo lani zbrali 

6.344 evrov, bomo končali 21. 
decembra s celodnevnim glas-
beno- humanitarnim progra-
mom Radia Ptuj, višino zbranih 
sredstev bomo razglasili ob 18. 
uri. 

Skupaj lahko naredimo ne-
kaj dobrega ter družinam v 
Spodnjem Podravju, ki živijo v 
pomanjkanju, pričaramo lepe 
praznične dni. 

nš

Foto: arhiv Radia Ptuj

»Pri vseh naših članih, ki so za-
radi bolezni v domači ali domski 
oskrbi, smo vsako leto dobro spre-
jeti. Veseli so, da nismo pozabili na-
nje,« je dejal Jože Krivec, tajnik DU 
Žetale. Na terenu večjih stisk med 
starejšimi ne opažajo, za večino 
poskrbijo svojci oz. so nastanjeni v 
bližnjih domovih za starejše.

Žetalski upokojenci pa niso ak-
tivni samo ob koncu leta, ampak 
se vključujejo v različne aktivno-
sti v okviru svojih zmožnosti. Ob 
začetku šolskega leta skupaj s 
svetom za preventivo in vzgojo v 
cestnem prometu organizirajo va-
rovanje predšolskih otrok, sodelu-
jejo pa tudi pri pripravah občinske-
ga praznika. Trenutno je v društvu 
okoli 110 članov, od tega je aktivnih 
nekaj več kot polovica. Njihova 
povprečna starost je 73 let, trije 
so že praznovali 90. rojstni dan. 
Letna članarina znaša 12 evrov, 

vključi pa se lahko vsak ne glede 
na starost. »Naša želja je, da bi se 
nam v prihodnjih letih priključilo še 
več upokojencev, predvsem tistih 
mlajših, ki bi morebiti prevzeli tudi 
pomembnejše funkcije v društvu. 
V prvi vrsti pa upamo, da se bodo 
epidemiološke razmere čim prej 
umirile, le tako bomo lahko vse 
zastavljene cilje tudi izvedli.«

Od občine letos prejeli 
2.000 evrov

Društvo je bilo sicer ustanovlje-
no pred 28 leti, predvsem z name-
nom druženja ter izvedbe športnih 
aktivnosti in izletov. Epidemija je 
kar precej okrnila izvajanje dejav-
nosti, saj so njihovi člani v skupini, 
ki jih koronavirus najbolj ogroža. V 
najbolj kritičnih obdobjih so zato 
druženja začasno prekinili. Letos 
so uspešno izvedli izlet v Sveto 

Trojico v Slovenskih goricah, se 
družili na pikniku, sodelovali so pri 
prenosu olimpijske bakle in tekmo-
vali v kegljanju.

Pred dvema letoma s pomočjo 
sredstev Las Haloze uredili bali-
nišče pri osnovni šoli, kjer se sreču-
jejo v toplejših mesecih. Površin za 
rusko kegljanje v občini še ni, zato 
se dobivajo pri enem izmed čla-
nov. »Naša dolgoročna želja je, da 
bi se v Žetalah zgradilo dvostezno 
kegljišče, kar bi izboljšalo pogo-
je za rekreacijo,« je dodal Krivec. 
Lepo urejeni društveni prostori, 
ki jih imajo v najem od občine, so 
nad kulturno dvorano. Tam organi-
zirajo sestanke in manjša srečanja. 
Sicer pa z žetalsko občino že vrsto 
let dobro sodelujejo, slednja jim 
pomaga tudi fi nančno. Letos so za 
nemoteno delovanje društva pre-
jeli 2.000 evrov.

Estera Korošec

Na adventnem koncertu so 
nastopili plesalci FS Vinka Korže-
ta, folkloristi veterani, vokalna 
zasedba Kreativke in godbeniki 
Pepi krulet; vsi delujejo pod stre-
ho Prosvetnega društva Cirkovce. 
Koncert je vodila vodja folklo-
ristov Tina Urih, ki je vodenje prila-
godila ljudski tradiciji, kar folklora 
nedvomno je. Med napovedova-
njem je nanizala zanimive stare 
pregovore.

Vzdušje na uro trajajočem kon-

certu je bilo prešerno, zbralo se 
je precej gledalcev, ki jih mraz in 
ostrina zime nista kaj dosti zmo-
tila. Ob koncu so vsi nastopajoči 
zaplesali skupaj in medse povabili 
še koga in publike. „Potrudili smo 
se, da bi bilo tako veselo in doži-
veto, kot je pri nas običajno za 
pusta in na vseh naših koncertih. 
Želeli smo, da se povežejo naše 
folklorne generacije, pa tudi da 
razveselimo najmlajše – s prižigom 
lučk in dedkom Mrazom. Koncer-

te na prostem smo začeli že šest 
let pred korono, imamo občutek, 
da je obiskovalcev vsako leto več. 
Letos jih je bilo nedvomno več kot 
minula leta, kar nas navdaja z za-
dovoljstvom,“ je oceno koncerta 
strnila Urihova. 

Če ne bi bilo epidemije, bi se Cir-
kovčani lani in letos veselili velikih 
jubilejev. PD Cirkovce je namreč 
lani zaznamovalo sto let delovanja, 
folklorna skupina pa letos 90 let.

MZ

Žetale � Epidemija okrnila aktivnosti upokojencev

Želijo si kegljišče
V decembru imajo člani DU Žetale po navadi polne roke dela. Vsaj pred epidemijo je bilo 
tako, saj so že tradicionalno ob tem času obiskali tiste člane, ki so iz kakršnihkoli razlogov 
priklenjeni na posteljo. V lanskem letu so simbolična darila zaradi previdnostnih ukrepov 
raje poslali kar po pošti, letos pa bodo po vsej verjetnosti obiske na domu znova izvedli. 
Pristni stik in topla beseda sta namreč tista, ki bolnim ljudem veliko pomenita. 

Cirkovce � Veselo v praznični čas

Adventni koncert
Člani folklorne skupine (FS) Vinka Koržeta Cirkovce in njihovi gostje so na koncertu na 
prostem 11. decembra poskrbeli za prijeten in vesel plesno-glasbeni večer. Na trgu pri baru 
Korže se je igralo, pelo in plesalo. Prižgali so lučke na smrečici, na obisk je prišel dedek Mraz.

Foto: DU Žetale

Foto: MZ

Cirkovški folkloristi zadovoljni po nastopu, z njimi je tudi dedek Mraz.

Talum smo ljudje!

Novo leto. 

Nova zaposlitev.

Sprejmeš izziv?

Medse vabimo:

Operaterje

Talilce livarje

Livarje

www.talum.si/prosta
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Da bi zakril sledi, uničil novi parket
Sredi novembra je neznani storilec vlomil v novogradnjo v 

Grajeni in ukradel več tehničnih predmetov. »Preden je zapustil 
hišo, je v kuhinji zaprl odtok kuhinjskega korita in odprl vodo, 
tako da je ta poplavila tla v kuhinji, jedilnici in dnevni sobi ter 
tako poškodoval parket,« je vlom opisal Miran Šadl iz PU Maribor. 
Materialna škoda je bila ob ogledu ocenjena na okoli 15.000 evrov.

petek � 17. decembra 2021Kronika12

Vir: ARSO

4-dnevna napoved za Podravje

Danes bo delno jasno. Zjutraj in 
dopoldne bo po nekaterih nižinah 
megla, ki se ponekod lahko zadrži 
večji del dneva. Najnižje jutranje 
temperature bodo od -5 do 0 na 
obali do 3, najvišje dnevne od 3 
do 10 °C. 

OBETI: V soboto in nedeljo bo 
delno jasno z meglo po nekaterih 
nižinah, na vzhodu pa bo občasno 
več oblačnosti.

Grudna mraz in sneg, 
žita dosti vse povprek.

Zgorela so tudi garažna vrata z motorjem, po oceni policije mate-
rialna škoda znaša okoli šest tisoč evrov. Med gašenjem se je lažje 
poškodoval 42-letni moški.

Ugotovili so, da je imel moški v kletni etaži hiše, kjer je garaža, par-
kiran nevozen avtomobil. Pod njim je imel nameščeno svetilko na po-
daljšku. Ko je hodil mimo vozila, je nehote stopil na stikalo podaljška, 
ob vžigu svetilke pa se je vnel bencin, ki je iztekal iz avta.

Po izbruhu ognja je najprej zagorelo vozilo, nato pa še vse preosta-
lo v garaži. Moški je s partnerico sprva poskušal ogenj pogasiti sam, 
ko pa sta ugotovila, da jima to ne bo uspelo, sta za pomoč zaprosila 
gasilce. Ker so policisti s preiskavo tujo krivdo izključili, bodo pristoj-
nemu tožilstvu poslali poročilo o dogodku. 

S. S.

Skupaj s prijatelji je prečesala 
vse območje, koder se je po navadi 
sprehajala s petletnima mucama. 
Na delu tega območja, pri polju 
pod vinogradom in v bližini lovske 
opazovalnice, kjer je so bile luknje 
od zajcev, kjer se je Alex rad za-
drževal, če je opazil, da se nekaj 
premika v teh luknjah, je našla kri 
in nekaj dlake. Ali je bila mačja ali 
od kakšne druge živali, ne ve. Z 
analizo krvi bi verjetno lahko do-
ločili, komu pripada. V bližini tega 
najdišča je naletela tudi na odtise 
škornjev oz. čevljev. To je tudi ob-
močje, kjer se nihče drug ni spreha-
jal, razen nje in obeh muc. V tistem 
trenutku se za to ni odločila, ker je 
bila prepričana, da se bo muc vrnil. 
Danes obžaluje, da tega ni storila, 
ker bi ji potem morda bilo bolj jas-
no, kaj se je zgodilo z Alexom.

Izginulega muca je iskala tudi 
preko socialnih omrežij, s plakati, 
preko Radia Ptuj, se o možnostih 
izginotja pogovarjala s prijatelji iz 
lovske družine, ali bi bilo mogoče, 
da ga je pokončal šakal ali kakšna 
druga žival, kot npr. lisica. Najbolj 
pa jo žalosti dejstvo, da je na svoja 
poizvedovanja prejela vse prej kot 
prijazne odgovore. Zelo jo je priza-
delo, da naj bi bila neodgovorna 
lastnica, saj naj bi vedela, kaj vse 
se dogaja zunaj, kjer je toliko in 
toliko nevarnosti. Njena največja 
skrb doslej je bila le cesta, le zaradi 
ceste si je delala skrbi. Pričakova-

la je, da se ji bodo oglasili ljudje v 
okolici glede na govorice, da naj 
bi na podoben način sami izgubi-
li svoje muce. Oglasili pa so se ji 
lastniki muc z območja Lenarta, 
Turnišča, da so jim neznano kam 
izginile muce, ki so bile sterilizirane 
oz. kastrirane, ki se niso potepale, 
saj so se vedno zadrževale v bližini 
svojih bivališč.

Alexa Jasna še vedno išče preko 
oglasov in plakatov. Morda nikoli 
ne bo izvedela, kaj se je z njim zgo-
dilo. Morda pa bo njena zgodba 
prispevala k temu, da bodo ljudje 

sedaj še bolj pozorni na dogajanja 
v okolju, tudi na morebitno stre-
ljanje, ki ni „običajno“. Če je njen 
muc po pomoti končal pod streli, 
bi pričakovala, da se bo nekdo vsaj 
opravičil za to.

Mačke so že od nekdaj ljubke 
živali, s katerimi si ljudje delijo pro-

store, kjer živijo, in tudi življenje 
samo. Za mnoge ljudi so nekakšen 
domači navdih, vidna duša vsake-
ga doma, kjer te ljubke živali živi-
jo. Tudi zato je vsaka izguba tako 
boleča, še najbolj pa boli takrat, ko 
muc izgine tako, kot je izginil Alex.

MG

Benedikt � Ognjena drama v hiši

Med popravljanjem avta zažgal garažo
V ponedeljek dopoldne je izbruhnil požar v garaži stanovanjske 
hiše v Benediktu. V njem so zgoreli osebni avtomobil, več motornih 
žag, moped, zamrzovalna skrinja in več kosov drobnega orodja. 

Foto: PGD

Ptuj � Zgodba izginulega muca Alexa

Odšel v noč in se ni več vrnil 
Z Jasno Kovačič, lastnico prelepega belega muca Alexa, smo se srečali na Mestnem Vrhu, kjer sta do nedavnega z njo živela 
muc Alex in muca Luna. Starejši, Alex, je izginil v noči s sedmega na osmi november, ko je okrog polnoči odjeknil strel, se 
spominja. Ali je bil ta usoden za Alexa, ne ve, kot tudi ne ve, kaj je v resnici botrovalo njegovemu izginotju. Alex je bil do tiste 
noči že večkrat zunaj, to ni bila prva noč, ko se je dlje časa zadrževal na prostem. Vedno, ko ga je poklicala, se je oglasil, do 
usodne noči, ko pa odziva ni bilo. Alex in Luna sta „Berlinčana“, iz Berlina sta se namreč s svojo lastnico preselila v Slovenijo.

Foto: Črtomir Goznik

Jasna Kovačič z muco Luno

Foto: zasebni arhiv

Kri in dlaka na polju, kjer se je rad zadrževal Alex ...

Starše � Vrstijo se vlomi v stanovanjske hiše

V zadnjih treh letih 143 vlomov
V občini Starše so policisti v novembru in decembru obravnavali 
kar štiri vlome. Nepridipravi so ukradli denar in zlatnino, v vseh 
primerih pa lastnikov ni bilo doma. Kot so sporočili s Policijske 
uprave Maribor, storilcev še niso izsledili, zato o morebitni med-
sebojni povezanosti dejanj ne morejo podati informacij.

Prva velika tatvina se je zgodila 15. novembra, ko je bil izveden vlom 
v stanovanjsko hišo v Staršah. Lastniki objekta so bili oškodovani za 
okoli 4.000 evrov, ostali pa so brez zlatnine.

Samo tri dni kasneje so nepridipravi ponovno poskušali vlomiti v 
eno izmed stanovanjskih hiš, vendar niso ničesar odnesli. Tretji vlom 
se je zgodil v Loki, od koder so ukradli gotovino. Materialna škoda 
znaša okoli 9.000 evrov. Zadnji vlom v stanovanjsko hišo se je zgodil v 
začetku decembra v Rošnji. V tem primeru niso ničesar ukradli, škode 
na objektu pa je bilo za okoli 1.000 evrov.

Število vlomov na območjih PU Maribor, 
PP Ptuj in Rače:
Območje/Leto 2019 2020 2021
PU Maribor 1.048 (236*) 1.177 (282) 495 (104)
PP Ptuj 98 (41) 115 (67) 32 (9)
PP Rače 60 (25) 67 (25) 16 (6)

Vir: PU Maribor

*Število vlomov v stanovanjske hiše

Za varnost na območju občine Starše sicer skrbijo policisti PP Rače, 
ki so letos obravnavali šest nepovabljenih vstopov v hiše. Med letoma 
2019 in 2021 pa je bilo v vse objekte na območju PP Rače vlomljeno 
143-krat. Policisti zato občane pozivajo, da so pozorni na sumljiva vo-
zila in osebe. Eden od razlogov za povečanje omenjenih dejanj je tudi 
»zimski čas«, v katerem je hitro tema, kar je v prid storilcem kaznivih 
dejanj. Slednji objekte najprej nekaj časa opazujejo. Največkrat vlomi-
jo takrat, ko predvidevajo, da ni nikogar doma (v hiši dalj časa ni luči). 
To potrjuje tudi statistika, saj se je letos število vlomov na območju PU 
Maribor v primerjavi z lanskim letom prepolovilo. Zaradi epidemije je 
več ljudi doma, zato imajo posledično tatovi manj možnosti za izved-
bo kaznivega dejanja.

Posebno „vabljiva“ za vlomilce so po besedah policistov odprta 
vrata ali okna, razpoložljivo orodje za dostop (na primer zaboji, lestev, 
ki omogoča dostop do drugače nedosegljivih oken ipd.), vrtnarsko 
orodje, s katerim lahko vlomilec nasilno vlomi, zapuščene žive meje 
ali visoke ograje.

Estera Korošec

Mačjeljubci vedo, kako žalostno je, ko izgine muca, sploh pa 
takrat, ko ta izgine, ne da bi vedeli, kaj se je z njo zgodilo, pove Jasna, 
učiteljica nemščine v Avstriji. Ve pa, da ga ni povozil avto, tega se je 
vedno najbolj bala, ker živi blizu ceste, ker bi jo sicer našli oz. sledi 
(kri), da se je nekaj zgodilo in je končala pod kolesi avtomobila. Kljub 
temu da so ceste pregledovali nekaj dni, niso našli ničesar. Alex pa je 
bil, podobno kot je Luna, zelo boječ muc, tako da si njegova lastnica 
ne predstavlja, da bi ga lahko kdo ukradel. Zelo se je bal ljudi, od 
vseh neznanih je bežal.

Foto: zasebni arhiv

Izginuli Alex je bil pravi mačji lepotec, mešanec z maine coonom.



Štajerski TEDNIK petek, 17. 12. 2021    COLOR CMYK stran 13

petek � 17. decembra 2021 Kultura   13

Tomo Podstenšek:

Papir, kamen, Papir, kamen, 
škarješkarje
Potem ko sem nedavno tega spoznal pisatelja 
mlajše generacije Toma Podstenška ob branju 
njegovih kratkih zgodb, zbranih v zbirki Zgod-
be za lažji konec sveta, sem se tokrat odločil za 
njegovo daljšo prozo. V roke sem vzel roman iz 
leta 2016 Papir, kamen, škarje, ki je bil nomin-
iran za nagrado kresnik in bil med petimi fi nal-
isti (zmagovalec je bil takrat Goran Vojnović z 
romanom Figa).

Zgodbo nam pripo-
veduje učitelj zemlje-
pisa, ne pretirano us-
pešen posrednik zna-
nja osnovnošolcem, ki 
mu je pravzaprav vse-
eno, ali bodo njegovi 
učenci kaj vedeli ali 
ne, samo da ima mir 
v razredu. Tega ne do-
seže s kakšnimi vzgoj-
nimi strogimi prijemi 
ali z zanimivim pou-
čevanjem, ampak se 
odloči za 'uspavanje' 

in 'umirjanje' svojih učencev z dolgočasjem. Takole 
opiše svojo metodo: »Opažam, da imamo učitelji raz-
lične strategije za obvladovanje otrok. Nekateri se jim 
hočejo prikupiti, bodisi iz gole preračunljivosti bodisi 
iz resnične želje, da bi jih imeli radi. Takšni najbolj tr-
pijo. Smrkavci njihovo dobroto prej ali slej izkoristijo. 
Drugi si poskušajo avtoriteto ustvariti z ustrahova-
njem. Ti imajo težavo, ker v sedanjem sistemu nimajo 
ravno širokega nabora sankcij, ki bi jih lahko dejansko 
uporabili. Tveganje je podobno, kot če greš s plastično 
pištolo oropat banko – včasih se izide, včasih ne. Po-
tem so še taki, in ti so navadno najboljši, ki poskušajo 
kombinirati prvo in drugo metodo. Korenček in pali-
ca, palica in korenček, animacija, grožnje, podkupni-
ne, vse po malem in vsak dan znova. To večno lovlje-
nje krhkega ravnotežja je seveda skrajno naporno in 
prav tako ne brez neuspehov. Jaz se zanašam na svojo 
metodo. Moj recept je dolgočasje. Sprijaznil sem se, 
da ne morem biti bolj zanimiv od računalniških igric, 
video-posnetkov, popularne glasbe in socialnih omre-
žij. Ta bitka je bila vnaprej izgubljena, zato je niti ne 
začenjam in sploh ne poskušam pritegniti pozornosti 
učencev. Namesto tega jim ponudim tihi sporazum, 
ki ga kmalu prepoznajo in večinoma tudi sprejmejo: v 
zameno za relativen mir in tišino jih pustim pri miru. 
Pri mojih urah se lahko igrajo s svojimi pametnimi te-
lefoni, rišejo, pišejo, kartajo, se celo po tihem pogo-
varjajo  ... Zaradi mene lahko tudi naslonijo glavo na 
mizo in zaspijo, če hočejo. Vedno znova me preseneti, 
koliko jih to tudi v resnici stori.« (Str. 19–20. – Moja 
opomba: kakšno znanje prinesejo iz šole, najbrž ni ni-
komur ne vem kako pomembno. Če bodo kdaj šli na 
Zanzibar, jim bo najbrž vseeno, kje ta leži – samo da se 
bo dobro jedlo, pilo in da bo zabavno ...)

Enako, kot ni uspešen učitelj, ni uspešen v zasebnem 
življenju. Živi iz dneva v dan, brez družine, brez večjih 
pretresov, brez usodnih odločitev glede prihodnosti. 
Njegovo odločanje temelji na igri 'papir, kamen, škar-
je', ki so se je šli s prijatelji v otroštvu, ko so se morali 
za kaj odločiti. Nekoč so se po njegovem prepričanju 
odločili napačno, zaradi česar eden od prijateljev – bili 
so nerazdružna triperesna deteljica – naredi samomor. 
Vsaj tako je bil prepričan. Ampak ko se ob trideseti 
obletnici konca osnovne šole sreča z drugim prijate-
ljem, izve, da je vsa ta leta živel v zablodi: ni šlo za 
samomor ...

Jože Šmigoc 

Ptuj � Koncert štirih glasbenic

Stoletje tisočih barv – komorna glasba 20. stoletja
V refektoriju minoritskega samostana so 8. decembra izjemen glasbeni večer poustvarile štiri mlade glasbenice in prijate-
ljice, ki so se leta 2016 spoznale kot sošolke na Konservatoriju za glasbo in balet Maribor. Nastopile so Pia Majerič (fl avta), 
Aldina Klarisa Ban (violina), Gabrijela Anžel (viola) in Klara Lužnik (klavir). 

Tokrat se predstavlja s serijo 
sedmih slik z naslovom Pogledi svi-
tanja, s podnaslovom Prehajanje 
jutranje svetlobe v pokrajini. Na-
zadnje je v teh prostorih razstavljal 
leta 2019. S samostojnima razsta-
vama z naslovom Glasba, ulice in 
portreti ter ilustracije iz serij Jazz 
2019 se je predstavil tudi v Sodnem 
stolpu v času festivala Lent. Miran 
Stergulec se udeležuje tudi nateča-
jev in razstav, kot so Ex-tempore 
Eko Drava 2019 in Ex-tempore Kar-

neval Ptuj 2019 in 2020.
Lastno izrazno slikarsko poetiko 

je avtor našel v magičnem in barv-
nem realizmu kot sintezi realnega 
in namišljenega. „Njegovi liki in 
pokrajine so prikazani realistično, 
z visoko stopnjo specifi čne stiliza-
cije. Sporočajo univerzalen jezik 
kreativne umetnosti,“ izhaja iz 
predstavitve umetnikovega dela.

Razstavo so uradno odprli 8. de-
cembra.

MG

„Neizoblikovani pridemo na 
svet, življenje pa nas obrusi. Pos-
tali bi podobni drug drugemu, če 
svojega življenja ne bi znali ozave-
stiti. Osmislitev naših življenj pa ni 
vedno racionalna. Tako kot voda 
vrtinči in obrusi prodnike, smo tudi 

mi odvisni od življenjskih tokov in 
naše odločitve so največkrat intu-
itivne,“ obrazloži umetnik, ki je na 
ogled postavil 39 kamnitih del.

Razstavo, ki si jo je mogoče 
ogledati v Galeriji FO.VI v Strnišču 
do 15. januarja 2022, ob ponede-

ljkih, sredah in petkih od 9. do 13. 
ure, spremlja katalog s spremnim 
besedilom Marike Vicari.

Od Berličeve zadnje samostoj-
ne kiparske razstave na Ptuju je 
minilo šest let. Svoje ustvarjanje 
pa je predstavil tudi na številnih 

skupinskih razstavah. Začetek nje-
gove razstavne dejavnosti sega v 
leto 1980, ko je v Višnji Gori pos-
tavil tudi svojo prvo samostojno 
razstavo. Njegova biografi ja je 
nadvse zanimiva in polna poklic-
nih in drugih izzivov. Bil je vzgo-
jitelj v domovih za mladostnike 
z osebnostnimi in vedenjskimi 
težavami, učitelj na osnovni šoli, 
sekretar Zveze prijateljev mladi-
ne Ptuj, poslanec prvega sklica 
DZ. Pred upokojitvijo pa je na 
Ptuju ustanovil društvo Ozara, 
kjer je delal z ljudmi s težavami v 
duševnem zdravju. Kultura je nje-
gova spremljevalka že iz mlados-
ti. Prve pesmi je napisal v srednji 
šoli, pri štiridesetih letih je izdal 
svojo prvo pesniško zbirko, prvo 
prozno delo pa deset let pozneje. 
Doslej je izdal tri pesniške zbirke 
(Mrakote, Tiktakanje, Molajke) in 
eno prozno delo (Zavod).

MG

Po uspešno opravljeni maturi 
leta 2020 so začele študirati glas-
bo: Pia in Aldina Klarisa v Celovcu, 
Klara in Gabrijela v Gradcu. Vse obi-
skujejo drugi letnik dodiplomskega 
študija. Še posebej rade pa muzici-
rajo v komornih sestavih. Povezale 
so se in skupaj ustvarile projekt 
Stoletje tisočerih barv – komorna 
glasba 20. stoletja z deli Regerja, 
Schostakowitscha, Poulenca, Klen-
gela in Koechlina. 

„Glasba iz tega obdobja nam 
predstavlja odlično mešanico sti-
lov. Z veseljem raziskujemo njene 
bogate harmonije, hkrati pa nam 
njena pestrost omogoča interpre-
tacijsko svobodo. Tako ji lahko do-
damo še več lastnih barv,“ so po-
vedale Pia, Aldina Klarisa, Gabrijela 
in Klara, ki so s svojim nastopom 
obogatile 4. Kloštrski večer. 

Zaradi omejenega števila sede-
žev, upoštevanja epidemioloških 
ukrepov, so štirim mladim glasbe-
nicam v glavnem prisluhnili učenci 
Zasebne glasbene šole v samosta-

nu sv. Petra in Pavla Ptuj. Zelo so 
veseli, da lahko tudi v teh razme-
rah organizirajo glasbene dogodke 
v živo, četudi za omejeno število 
poslušalcev. Drugim glasbenim 
navdušencem se bodo predstavile 
na koncertu v začetku prihodnjega 

leta. Pia, Aldina Klarisa in Gabrijela 
so nekdanje učenke ptujske zaseb-
ne glasbene šole: Aldina Klarisa in 
Gabrijela pri učitelju Matjažu An-
tončiču, Pia pa pri učiteljici Liji Fraj-
nkovič, ravnateljici šole, na kar je še 
posebej ponosna. Klara pa je njiho-

va prijateljica. Že dolgo vadijo glas-
bo in glasba vadi njih, da so že same 
glasba. Njihovo pripovedovanje 
glasbenih zgodb ima prav magično 
moč. To so znova dokazale tudi s 
projektom Stoletje tisočih barv. 

MG

Ptuj � Zasebna glasbena šola v samostanu sv. Petra in Pavla

Slikarska poetika Mirana Sterguleca
V hodniku Zasebne glasbene šole v samostanu sv. Petra in Pavla na Ptuju je na ogled razstava slik Mirana Sterguleca, aka-
demskega glasbenika, ljubiteljskega slikarja in fotografa. 

Strnišče � Kiparska razstava Gabrijela Berliča Litična morfologija

»Tudi mi smo neke vrste prodniki!«
S temi besedami je svojo najnovejšo razstavo kiparskih del iz zadnjih štirih let pospremil njen avtor Gabrijel Berlič.

Foto: Črtomir Goznik

Razstava slik Mirana Sterguleca

Foto: Črtomir Goznik

V Galeriji FO.VI razstavlja Gabrijel Berlič. Razstava kiparskih del pod naslovom Litična morfologija bo na ogled 
do 15. januarja 2022.

Foto: Črtomir Goznik

S koncerta komorne glasbe štirih glasbenic v refektoriju minoritskega samostana na Ptuju  
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polna multinutrientov. Uživajte v 
hrani in si vzemite čas zanjo. Raz-
mislite tudi o dodajanju prehran-
skih dodatkov. Kakovostni multi-
vitamini in minerali lahko pripomo-
rejo k zdravju vaše ščitnice. Pre-
den pa se odločite za hormonsko 
zdravljenje, poskusite z omenjeni-
mi naravnimi sredstvi. Uporabljaj-
te zelišča, kot so žajbelj in ašva-
ganda, saj podpirajo delovanje 
ščitnice. V kombinaciji z jodom in 

selenom lahko pomagajo povečati 
raven energije in podpirajo zdravo 
presnovo. Premagujte stres. Kro-
nični stres vodi do povišane ravni 
kortizola, glavnega stresnega hor-
mona, ki sčasoma preobremeni 
ščitnico in vodi do hipotiroidizma. 
Zato so dober spanec, uravnoteže-
na zdrava prehrana, redna vadba 
in vaje sproščanja poglavitni za 
uravnavanje hormonov in pravilno 
delovanje ščitnice.
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Molnupiravir je zelo zaplete-
no ime učinkovine, ki po sedaj 
dostopnih podatkih predstavlja 
doprinos pri zdravljenju obolelih 
za Covid- 19. Moramo pa se zave-
dati, da ne predstavlja ukrepa za 
preprečevanje širjenja okužbe.

V Sloveniji že uporabljamo 
zdravila za zdravljenje bolezen 
Covid-19. Članek o uporabljanih 
zdravilih in o teh, ki so še v fazi 
kliničnega preizkušanja ali čakajo 
na odobritev Evropske agencije 
za zdravila (EMA), je bil objavljen 
na teh straneh pred nekaj tedni.  V 
tem času se je zgodila pomembna 
sprememba. Namreč EMA je izda-
la priporočilo za izredno uporabo 
zdravila molnupiravir. To pomeni, 
da zdravilo sicer še ni registrirano 
za redno uporabo. A vsi podatki in 
klinične študije kažejo na dejstvo, 
da koristi uporabe zdravila močno 
presegajo tveganja. 

Molnupiravir je protivirusno 
zdravilo, namenjeno okuženim 
z novim koronavirusom. A le pri 
osebah, pri katerih se pričakuje 
težek potek bolezni, ki pripelje do 
hospitalizacije. Učinkovina deluje 
tako, da se vgradi v virusno RNK 
in virus tako okvari, da pri razmno-
ževanju ne more nastati nov funk-
cionalen virus. Molnupiravir torej 
zavira razmnoževanje virusa.

Velika prednost tega zdravila 
je to, da se uporablja v domačem 
okolju, saj zdravilo bolnik prepros-
to popije s kozarcem vode. Za 
razliko od večine ostalih zdravil, 
ki se morajo uporabljati v obliki 
infuzije v bolnišnici.  Zdravilo bol-
nik uporablja 5 dni, v odmerku 

2 krat dnevno 800mg. Kot vsa-
ko zdravilo ima tudi to omejitve 
uporabe in potencialne neželene 
učinke. Kot že rečeno, namenjeno 
je bolnikom, pri katerih je bolezen 
Covid-19 nedvoumno potrjena in 
od prvih znakov bolezni ni minilo 
več kot 5 dni, s pogojem, da gre za 
bolnike, pri katerih je velika verje-
tnost za težek potek bolezni. To so 
starejši, nekateri kronični bolniki in 
osebe z oslabljenim imunskim sis-
temom. Če uporabo svetuje oseb-
ni zdravnik, se mora predhodno 
posvetovati s specialistom. Prav 
tako mora pacient pred prevze-
mom zdravila podpisati soglasje, 
saj gre za neregistrirano zdravilo. 
To, da zdravilo še ni registrirano, 
je tudi razlog, da bodo zdravilo za  

bolnike svojci prevzeli v določenih 
covid bolnišnicah, o čemer jih bo 
zdravnik poučil. Zdravila ne sme-
jo prejemati nosečnice. Ženske 
v rodni dobi in moški parterji pa 
morajo za čas uporabe zdravila in 
še štiri dni po tem uporabiti učin-
kovito kontracepcijo. Zdravilo ni 
namenjeno otrokom. Pomembno 
je poudariti, da zdravila ne smemo 
uporabljati preventivno, ampak 
v prvih dneh po nastopu bolez-
ni. Napačna uporaba zdravila bo 
zmanjšala njegovo učinkovitost 
in prikrajšala bolnike, ki ga zares 
potrebujejo. Zato je infekcijska 
klinika napisala natančen protokol 
za uporabo molnupiravirja.

Mag. Darja Potočnik Benčič, 
mag. farm., spec.

Zdravstveni nasveti

Pomembno je, da upoštevamo 
zaščitne ukrepe

Uradna medicina za težave s 
ščitnico najpogosteje priporoča 
hormonsko terapijo. Vendar obsta-
ja tudi veliko naravnih poti za pod-
poro delovanja ščitnice. Med njimi 
so najpomembnejši pravilna pre-
hrana in ustrezni prehranski do-
datki, saj lahko prehranske navade 
močno vplivajo na zdravje ščitnice. 
Z ustreznimi informacijami lahko 
torej sami poskrbimo za zdravje 
ščitnice. Pa si poglejmo, kako.

Hranila, ki podpirajo 
ščitnico

Ščitnica za normalno delovanje 
potrebuje točno določene vitami-
ne in minerale. Najpomembnejši 
med njimi je jod – brez njega ščit-
nica nima dovolj gradnikov za iz-
gradnjo hormonov. Raven lahko 
preprosto dvignemo z uživanjem 
hrane, bogate z jodom – morske 
rastline, morske ribe in morski sa-

deži, jodirana morska sol, jajca, špi-
nača, česen, šparglji, blitva, gobe, 
rumena buča, sezam.

Selen
Encimi z vsebnostjo selena 

ščitijo ščitnico v času stresa, saj 
delujejo kot odstranjevalci oksi-
dativnega in kemičnega stresa. 
Beljakovine z vsebnostjo selena 
pomagajo regulirati sintezo hor-
monov. Ti encimi in beljakovine 

tako uravnavajo tudi presnovo 
in raven hormonov v tkivih, krvi, 
možganih, ledvicah in jetrih. Selen 
nenazadnje pomaga tudi nadzirati 
zalogo joda. Zato je njegova vlo-
ga v telesu nepogrešljiva. Jejmo 
tuno, gobe, govedino, brazilske 
oreščke in sojo.

Cink, železo in baker
Prenizka raven cinka, bakra in 

železa v telesu lahko vodi do po-
manjkanja nekaterih pomembnih 
ščitničnih hormonov in slabšega 
delovanja ščitnice. Cink bomo zau-
žili z govejim in puranjim mesom, 
ostrigami, ingverjem in polnozrna-
timi živili. Odličen vir bakra so oreš-
čki, gobe šitake, paradižnikov pire 
in temna čokolada, za vnos železa 
pa posezite po školjkah, drobovini, 
špinači, leči in fi žolu.

Poiščite ravnotežje
Z naravno podporo ščitnici se 

lahko vaše počutje močno izboljša. 
Opravite teste za ščitnico, preveri-
te pa tudi raven joda, selena in vita-
mina D v telesu. Jejte polnozrnato 
hrano, saj so polnozrnata živila 

Predvidoma v prihodnjem tednu bo v Sloveniji 
steklo tudi cepljenje proti covidu-19 za otroke, stare 
med pet in 11 let.

Po prvotni napovedi NIJZ bi moralo 60.000 naro-
čenih odmerkov cepiva v Slovenijo prispeti 20. de-
cembra. Kot je neuradno izvedela STA, pa bi odmer-
ki v Slovenijo lahko prispeli že prej. Odmerki bodo 
sicer prilagojeni otrokom ter bodo tako manjši in 
manj koncentrirani.

Strokovni direktor pediatrične klinike Marko Po-
korn je v izjavi za medije v začetku decembra pojas-
nil, da se letošnjo jesen novi koronavirus intenzivno 
širi med otroško populacijo. Po podatkih NIJZ so lani 
od septembra do decembra zabeležili nekaj več kot 
4000 okužb pri otrocih, mlajših od 18 let. Letošnjo je-
sen je ta številka po njegovih besedah bistveno višja, 
potrjenih je bilo več kot 30.000 okužb. »To pomeni, 
da je vsaj desetkrat več teh okužb in da se je pre-
kužila več kot desetina otrok v posamezni starostni 
skupini,« je dejal.

Glede cepljenja otrok, starih od 5 do 11 let je pove-
dal, da je klinična študija, v katero je bilo vključenih 
preko tisoč otrok, pokazala manj neželenih stran-
skih učinkov kot pri skupini otrok od 12 do 15 let. Na 
podlagi podatkov iz drugih držav pediatri, kot je po-
vedal, priporočajo cepljenje tudi otrok od 5 do 11 let, 

še posebej tistih s kroničnimi boleznimi. Cepljenje 
zmanjša možnost obolevanja in verjetnost okužb ter 
prenosa v domačem okolju, je dejal in dodal, da sam 
zadržkov nima. Po neuradnih informacijah so na kli-
niki že začeli z zbiranjem prijav za cepljenje.

Za cepljenje svojih otrok se je 
odločilo 85,6 % pediatrov 

Anketa Združenja za pediatrijo pri Slovenskem 
zdravniškem društvu je pokazala, da se je za ceplje-
nje svojih otrok proti covidu-19 odločilo 76,7 odstot-
ka pediatrov, še 8,9 odstotka pa jih to načrtuje. Gre 
sicer za otroke, stare med 12 in 18 let, za katere je bilo 
cepivo v času izvedbe ankete že na voljo, so sporočili 
iz zdravniške zbornice.

V anketi je sodelovalo skupaj 262 zdravnikov, med 
njimi jih ima 90 otroke v starostni skupini med 12 in 
18 let, za katere cepljenje že poteka. Rezultati kaže-
jo, da v prednosti do sedaj dostopnega cepljenja ot-
rok verjamejo tisti, ki dnevno skrbijo za bolne otroke 
in so se v veliki večini odločili za cepljenje lastnih ot-
rok, so sporočili iz zbornice.

Desetina pediatrov svojih otrok ne namerava ce-
piti, neodločenih je bilo 4,4 odstotka.

Sta

Tedenski mikroskop

Cepljenje otrok proti covidu-19 se začenja 

Foto: Dreamstime/M24

Pomagajmo si

Za zdravo ščitnico jejte morske sadeže in ribe
Ščitnica je ena najpomembnejših žlez v telesu, saj skrbi za izločanje hormonov, ki nadzirajo nekatere pomembne funkcije v 
telesu, vključno s telesno težo, porabo energije, presnovo in spanjem.

Foto: Dreamstime/M24

Foto: Črtomir Goznik

Mag. Darja Potočnik Benčič, mag. farm., spec.

Nasitno kosilo, ki poskrbi še za ščitnico
Sestavine za 1 obrok:

• 300 g rukole,
• 1 avokado,
• 4 redkvice,
• ½ žličke jodirane morske soli,
• ¼ rdeče čebule,
• 150 g prekajenega lososa,
• 1 paradižnik,
• sezam,
• 2 žlici ekstra deviškega olivnega olja,
• 1 žličko medu,
• 2 žlici balzamičnega kisa,
• poper po okusu.

Priprava:
Rukolo očistimo, avokado prepolovimo, razkoščičimo in 

razrežemo na manjše koščke. Redkvice in čebulo narežemo na 
tanke rezine, lososa in paradižnik razrežemo na manjše koščke. 
V skodelici zmešamo olje, balzamični kis, med, sol in poper. 
Rukolo razporedimo po krožnikih. Obložimo z lososom in preostalo 
zelenjavo. Prelijemo s prelivom, potresemo s sezamovimi semeni in 
postrežemo.
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„Bliža se čas voščil, lepih misli in prijaznih 
želja. Da bi le-teh bilo čim več, smo se odločili 
izdelati božično-novoletne voščilnice, z željo, 
da s svojim trudom in delom vsaj malo raz-
bremenimo starše, ki jih ob zaključku našega 
šolanja čakajo dodatni fi nančni stroški,“ so v 
povabilu na stojnico, kjer so ponujali voščilnice, 
zapisali gorišniški devetošolci skupaj s svojima 
razredničarkama Matejo Matjašič Pevec in Jel-
ko Zaviršek. 

Učenci voščilnic niso prodajali, so pa se raz-
veselili vsakega prostovoljnega prispevka in se 
zanj lepo zahvalili. Denar od prostovoljnih pri-
spevkov bo šel v šolski sklad. „Nad idejo za izde-
lavo voščilnic so bili vsi učenci navdušeni, tudi v 
nedeljo jim ni bilo težko priti na stojnico, bili so 
dobre volje in nasmejani. Res so z veseljem pris-
topili k projektu, kar je tudi nam v zadovoljstvo, 
da smo naredili nekaj dobrega. Na stojnicah smo 
zabeležili dober obisk in prejeli številne pohvale. 

Voščilnice so učenci izdelovali sami v okviru teh-
niškega dneva, material za izdelavo nam je do-
nirala občina Gorišnica. Trudimo se, smo aktivni 
in pridni,“ je povedala razredničarka 8.b razreda 
Mateja Matjašič Pevec. Dodala je, da bodo v šol-
ski sklad namenili tudi denar od prodaje starega 
papirja, ki ga zbirajo skozi celo šolsko leto, spo-
mladi bodo za šolski sklad predvidoma organizi-
rali še akcijo zbiranja odpadnih kovin.

MZ

Gorišnica � Učenci za šolski sklad

Praznične voščilnice
Devetošolci OŠ Gorišnica so se potrudili in izdelali več kot 700 voščilnic. Ponudili so jih na stojnici na občinski tržnici, odziv 
obiskovalcev je bil zelo pozitiven.

AJDNA - arheološko najdišče vzhodno od Jesenic, ALKAZAR - utrjena vladarska palača v Španiji, KANILA - zdravniška 
cevka, ki se vstavi v žilo

Alouatta caraya
Telo je dolgo od 80 do 90 cm, rep pa od 80 
do 90 cm. Samec je črn, samica pa rjava. Ima 
krepke okončine in oprijemalen rep. Nahaja 
se v drevju, hrani pa se z listi in sadjem. Živi 
v tropih, v katerih je navadno več kot en sam 
samec. Trop ima lasten teritorij, meje pa brani 
z oglašanjem. Povečan larinks, ki je skrit pod 
gosto brado, okrepi klice. Samica skoti enega 
samega mladiča in ta ostane pri njej do dve leti. 
Imenujemo ga tudi karaja.
Razširjenost: Nahaja se od južnega dela Bra-
zilije do severnega dela Argentine. Živi v goz-
dovih. 

Pot, na katero ste stopili, 
vam bo prinesla uspeh. Ne 
obremenjujte se s težavami, 
tudi takrat ne, ko se vam 
bo zdelo, da nikakor ne gre 
več naprej in da nimate več 
moči za nadaljnji boj.

Uspešen poslovnež ste, 
ki uspešno vodi podjetje 
in znate ravnati tako s 
fi nancami kot z ljudmi. 
Ravno zaradi tega vas 
sodelavci vidijo kot svetlo 
lučko, ki jih varno vodi 
uspehu naproti.

Imate srečno zvezo, v kateri 
se počutite zadovoljni 
in izpopolnjeni in tudi 
materialne dobrine imate 
urejene. Tako zvezo je treba 
samo gojiti, da prehitro 
ne ovene in ne pride do 
razdora.

Negotovosti glede denarja 
bodo še nekaj časa trajale, 
toda imate vse možnosti, 
da se vam to uredi, samo 
malo boste morali tudi 
sami prispevati. Pozitivneje 
razmišljajte o sebi in o 
svojem delu.

Negotovost in mrtvilo v 
domu vas bosta še dolgo 
spremljala, vse dokler boste 
v sebi nosili užaljenost 
in zamero. Odpustite že 
vendar vsem, ki so vam 
nanesli zlo in lažje boste 
zadihali.

Preveč se obremenjujete 
glede osebe, s katero vas 
veže globoko prijateljstvo, 
ki pa se bo z njene strani 
kmalu prelevilo v trajno 
ljubezen. Na poslovnem 
polju se vam obetajo 
spremembe.

Namen, ki ste ga imeli, ste 
dosegli, samo za kakšno 
ceno?! Sedaj ste razočarani, 
polni sovraštva tako do sebe 
kot do drugih. Čas bi že bil, 
da se vprašate, ali se vam je 
vse to res izplačalo.

Zaljubljeni ste in vse 
težave v zvezi s tem boste 
rešili zelo pozitivno in 
optimistično, samo malo 
bo treba spremeniti svoje 
razvade. V poslu bodite 
previdni in ne podpisujte 
ničesar pred ponedeljkom.

Če želite uspeti kot poslovna 
oseba, boste morali korenito 
spremeniti svoje odnose v 
domačem okolju. Svobodno 
boste zadihali in šli naprej 
šele, ko boste uredili vse 
zadeve glede doma.

Trenutno ste zaradi 
poslovnih zadev zelo 
negativni tako do sebe kot 
do drugih, a zelo kmalu se 
bodo zadeve uredile in z 
olajšanjem boste ugotovili, 
da imate zopet vse niti v 
svojih rokah.

Skrbi glede posla in 
poslovnih zadev boste 
uspešno reševali s pomočjo 
sodelavca in s svojo 
sposobnostjo, da vse trezno 
premislite, preden kaj 
ukrenete, predvsem pa z 
vero v sebe.

Neutemeljeno se razburjate 
glede ljubezni. Vsa 
nesoglasja, ki vladajo 
med vama, boste najbolje 
reševali s pomočjo svojih 
nežnih misli, s katerimi 
boste zasipavali ljubljeno 
osebo.

BIK
(21. 4. – 20. 5.)

OVEN
(21. 3. – 20. 4.)

DVOJČKA
(21. 5. – 20. 6.)

RAK
(21. 6. – 22. 7.)

LEV
(23. 7. – 22. 8.)

DEVICA
(23. 8. – 22. 9.)

TEHTNICA
(23. 9. – 23. 10.)

ŠKORPIJON
(24. 10. – 22. 11.)

STRELEC
(23. 11. – 21. 12.)

KOZOROG
(22. 12. – 20. 1.)

VODNAR
(21. 1. – 18. 2.)

RIBI
(19. 2. – 20. 3.)

Tedenski horoskop

Foto: MZ

Devetošolci OŠ Gorišnica so izdelali praznične voščilnice z različnimi motivi, ki so jih v nedeljo in sredo ponujali na stojnici na občinski tržnici. Vo-
ščilnice bodo na stojnici na voljo še danes, v petek, med 13. in 15. uro.
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Pošlji SMS z besedo 

NADLANI ALI

NADLANI5
na 1919

Podravje na moji d lani - Podravje na moji d lani -  

Lokacije:

Hvala! S tvojo 

•
•
•

•

NARO ILNICA ZAČ

Ime in priimek: ______________________

Naslov: _____________________________

Pošta: ______________________________

Davčna številka: _ _ _ _ _ _ _ _

Telefon: ____________________

Datum naročila: _____________

Podpis: _____________________

RADIO TEDNIK Ptuj

2250 Ptuj

d.o.o.

Osojnikova c. 3

FINALE 7. SEZONE

Posnetek FINALNE ODDAJE OTROCI POJEJO 
SLOVENSKE PESMI IN SE VESELIJO, 

si bo na 2. programu Televizije Slovenija 

v soboto, 1. 1. 2022, ob 8:50 – 1. del

v nedeljo, 2. 1. 2022, ob 8:55 – 2. del

           

First minute Senior oddih 2022

02. 01.  – 28. 02. 2022
5 x

polpenzion
5 x

polpenzion
7 x

polpenzion
7 x

polpenzion

HOTEL VITA **** 295 € 275 € 406 € 376 €

VILA HIGIEA **** 285 € 265 € 392 € 362 €

Cene so z DDV in veljajo po osebi v dvoposteljni sobi, za izbrano število dni. Cene ne vključujejo turistične takse in 
enkratne prijavnine. Doplačila po veljavnem ceniku. Ponudba velja za upokojence in jo je mogoče koristiti v skladu z 
veljavnimi predpisi pristojnih institucij.

7 x
polpenzion

376 €

362 €362 €

376 €

polpenzion
7 x
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kvalifi kacijah za OI v Litvi, nato pa 
še vse do boja za bronasto olimpij-
sko medaljo v japonski prestolnici. 
Košarkarji so dobili 66 glasov, dru-
ga je bila odbojkarska reprezen-
tanca (37), srebrna na evropskem 
prvenstvu.

Odbojkar Rok Možič se je s pri-
znanjem za najbolj obetavno mlado 
športno osebnost pridružil Pogačar-
ju, Dončiću in drugim, ki so se potem 
že vpisali v zgodovino slovenskega 
in svetovnega športa.

sta

Čim so nogometaši zaključili z je-
senskim delom tekmovanja v 1. ligi, 
že so se začele dogajati prve spre-
membe v moštvih. Pestro uvodno 
dogajanje napoveduje tudi takšen 
zimski prestopni rok … Prva sta za-
nimivi novici objavila največja štajer-
ska kluba, Maribor in Celje, obe sta 
povezani s trenerji. 

V Mariboru so se odločili za po-
daljšanje sodelovanje s trenerjem 
Radovanom Karanovićem, ki je bil 
po odhodu Simona Rožmana po 9. 
krogu predstavljen kot začasna reši-

tev. Z dobro serijo rezultatov – na 11 
tekmah so vijoličasti pod vodstvom 
Karanovića vpisali 8 zmag, dva remi-
ja in le en poraz – je prepričal vodilne 
može Maribora, vključno s športnim 
direktorjem Markom Šulerjem, da je 
postal trajna rešitev in bo vijoličaste 
vodil tudi spomladi. 

„Rezultati so dovolj zgovorni, dile-
me ni bilo. Radovan Karanović je us-
pel vrniti Maribor na pravo pot, dose-
gel je, da mu igralci sledijo. Ekipa, ki 
ni veliko spremenjena, je pred nekaj 
meseci kazala povsem drugačen ob-

raz, kot ga kaže trenutno. Razlika je 
najbolj opazna na igrišču in zgodbo 
nadaljujemo skupaj,“ je dejal Šuler.

Naslednjo trenersko menjavo so 
objavili v Celju, že drugo v sezoni. 
Na klopi grofov je sezono začel Ag-
ron Šalja, v vmesnem obdobju jo je 
nadaljeval Simon Sešlar, po nekoliko 

neposrečenem zaključku jesenskega 
dela pa so sedaj ustoličili Simona Ro-
žmana. Ta po predčasnem slovesu 
od Maribora ni bil dolgo brez dela, 
vrača se v mesto, kjer je svojo trener-
sko pot leta 2014 tudi začel ...

Dosedanje trenerske 
zamenjave v letošnji sezoni:

- Maribor: Simon Rožman, od 10. 
kroga naprej Radovan Karanović

- Koper: Zoran Zeljković
- Olimpija: Savo Milošević, od 13. 

kroga naprej Dino Skender

- Bravo: Dejan Grabić
- Mura: Ante Šimundža
- Domžale: Dejan Djuranović
- Tabor Sežana: Ivan Božič, od 8. 

kroga naprej Dušan Kosič
- Celje: od 1. do 6. kroga Agron Ša-

lja, od 7. do 20. kroga Simon Sešlar, 
od 21. kroga naprej Simon Rožman

- Aluminij: Oskar Drobne
- Kalcer Radomlje: Rok Hanžič

Pečnik nič več v rdečem 
dresu

Prvo potezo, ki se dotika igralske-
ga kadra, so naredili tudi v prvoliga-
šu iz Kidričevega. Sporazumno pre-
kinitev pogodbe so dosegli s Tilnom 
Pečnikom. 23-letni Celjan je v šumo 

prišel avgusta 2019 iz Domžal, v dob-
rih dveh letih pa v rdeče-belem dre-
su Aluminija odigral skoraj 70 tekem. 
Med strelce se je v tem času vpisal 
šestkrat. 

»NK Aluminij se zahvaljujem za 
priložnost, ki sem jo tukaj dobil. V 
Kidričevem sem napredoval tako 
nogometno kot oseba, pridobil sem 
ogromno izkušenj, prav tako pa ne-
kaj zares dobrih prijateljev. Rad bi se 
zahvalil vsem soigralcem, s katerimi 
sem delil slačilnico, vodstvu kluba, 
strokovnemu vodstvu, kot vsem lju-
biteljem rdeče-belih, ki so nas spod-
bujali v šumi,« je ob slovesu dejal Peč-
nik, ki je v letošnji sezoni le osemkrat 
našel mesto v začetni enajsterici. 

JM

Društvo športnih novinarjev Slo-
venije (DŠNS) je v sodelovanju z RTV 
Slovenija in Olimpijskim komiteje 
Slovenije v Cankarjevem domu prip-
ravilo prireditev Športnik leta 2021 
– najboljši so postali Janja Garnbret, 
Tadej Pogačar in slovenska moška 
košarkarska reprezentanca.

Športnik leta je prvič doslej postal 
Pogačar, bronast na cestni dirki na 
olimpijskih igrah v Tokiu in zmagova-
lec dirke po Franciji. V glasovanju je 
dobil 262 točk, drugi je bil zmagova-
lec prejšnjih dveh let Primož Roglič. 

Olimpijski zmagovalec v vožnji na 
čas, ki je ubranil zmago na dirki po 
Španiji, je prejel 218 točk, tretji je 
bil košarkarski zveznik Luka Dončić 
(97). Med prejemniki glasov sta bila 
tudi Tim Gajser in Kristjan Čeh. 

„To je res prestižna nagrada, sploh 
po takem letu, kot je bilo letošnje, se 
ta nagrada, ki jo prejmeš v svoji drža-
vi, zdi kot pika na i,“ je preko video 
povezave dejal 23-letnik s Klanca pri 
Komendi. Letos je v žep pospravil 
številne nagrade, med drugimi tudi 
zlato kolo po izboru Velo Magazina. 

Tretjič po letih 2018 in 2019 je v 
Slovenji prva Janja Garnbret, naj-
boljša športna plezalka na svetu in 
dobitnica prve zlate olimpijske me-
dalje v zgodovini tega športa. Janja 
je slavila prepričljivo, v glasovanju 
115 slovenskih novinarjev je prejela 
333 točk. Druga je bila judoistka Tina 
Trstenjak (129), srebrna v kategoriji 
do 63 kg na OI. Tretje mesto je pripa-
dlo smučarski skakalki Niki Križnar 
(77), zmagovalki skupnega seštevka 
svetovnega pokala, dobitnici dveh 
medalj na svetovnem prvenstvu. Vi-

soko peto mesto je zasedla Tamara 
Zidanšek. 

„Vedno se podobno počutim, ko 
prejmem naziv športnice leta. Tudi 
ko na tekmi zmagam, se nikoli ne 
navadim na ta občutek, ker to ni sa-
moumevno. Mi je pa lepo, ker ljudje 
to prepoznajo, vidijo, te nagradijo s 
tem. Zato mi ta naziv vedno pomeni 
veliko,“ je ob prejemu prestižnega 
priznanja dejala koroška plezalka. 
Ciljev, kot pravi, ji ne bo zmanjkalo.

Dončić je vodil košarkarsko re-
prezentanco najprej do zmage v 

E-mail: sport@radio-tednik.si

Košarka
KK Drava z dvema 
selekcijama v prvi ligi

Stran 19
Kegljanje
Dravaši v vodstvu po prvem 
delu prvenstva

Stran 19

Rokomet
Naša tretjeligaša napredovala, 
prvo- in drugoligaš izpadla

Stran 18
Judo
Perkovič in Polančeva 
zmagala v Italiji

Stran 18

Urednik športnih strani: 
Jože Mohorič.
Sodelavci: 
David Breznik, Uroš Krstič, 
Niko Šoštarič, Simeon Gönc, 
Franc Slodnjak, 
Silva Razlag,
Črtomir Goznik.

Odbojkar Rok Možič – prejemnik priznanja za najobetavnejšo mla-
do športno osebnost leta 2021 v Sloveniji

Kolesar Tadej Pogačar – športnik leta 2021 v SlovenijiŠportna plezalka Janja Garnbret – športnica leta 2021 v Sloveniji

Nogomet � 1. SNL

Prve spremembe se že dogajajo

Foto: Črtomir Goznik

Tilen Pečnik po sporazumni prekinitvi pogodbe ne bo več igral za 
Aluminij.

Športnik leta 2021

Na vrhu brez presenečenj, 
Garnbretova, Pogačar in košarkarji

Rezultati glasovanja Športnik leta 2021, glasovalo je 115 
članov Društva športnih novinarjev Slovenije (DŠNS):

- športnik leta: 1. Tadej Pogačar 262, 2. Primož Roglič 218, 3. Luka Don-
čić 97, 4. Benjamin Savšek 74, 5. Tim Gajser 13, 6. Jan Oblak 10, 7. Samir 
Handanović 5, 8. Matej Mohorič 4, 9. Kristjan Čeh in Anže Lanišek 3, 11. 
Darko Jorgić 1 točka;

- športnica leta: 1. Janja Garnbret 333, 2. Tina Trstenjak 129, 3. Nika 
Križnar 77, 4. Anamarija Lampič 61, 5. Tamara Zidanšek 40, 6. Ema Klinec 
29, 7. Tina Šutej 8, 8. Kaja Kajzer 4, 9. Monika Hrastnik in Pia Babnik 3, 11. 
Andreja Leški 2, 12. Maruša Mišmaš Zrimšek 1 točka;

- ekipa leta: 1. košarkarska reprezentanca 66, 2. odbojkarska repre-
zentanca 37, 3. smučarske skakalke (Klinec, Rogelj, Bogataj, Križnar) 8, 
4. smučarski tekačici (Lampič, Urevc) 2, 5. jadralna posadka 470 (Mrak, 
Macarol) 1.

Igralne minute 
igralcev NK Aluminij v 
jesenskem delu sezone 
2021/22:
Luka Janžekovič 1710 19
Emir Azemović 1635 19
Nik Marinšek 1552 19
Klemen Bolha 1466 17
Chinwendu Johan Nkama 1433 18
Aljaž Krefl 1406 17
Gašper Pečnik 1401 17
Armin Đerlek 1109 14
Roko Prša 1027 16
Rok Kidrič 914 19
Haris Kadrić 867 17
Tin Martić 806 13
Marko Brest 756 17
Tilen Pečnik 740 15
Jaka Bizjak 523 17
Luka Petek 469 6
Aljaž Ploj 426 8
Jure Matjašič 417 7
Robert Pušaver 368 9

David Flakus Bosilj 304 5
Timotej Dodlek 274 7
Rok Schaubach 104 2
Tibor Banić 90 1
Tai Kmetec 2 1
Klemen Kozjak 1 1
Nejc Medved 1 1
Mario Lucas Horvat 0 0
Luka Privošnik 0 0
Grega Kušar 0 0
Žan Vidovič 0 0
Tibor Knaus 0 0
Martin Jarc 0 0
Jan Majcen 0 0
Tim Ciganović 0 0
Luka Mesarič 0 0
Juš Štusej 0 0
Filip Jauk 0 0

Strelci za Aluminij:
4 zadetki: Armin Đerlek; 3 zadet-

ki: Aljaž Krefl ; 2 zadetka: Jaka Bizjak, 
Haris Kadrić, Rok Kidrič, Roko Prša, 
Gašper Pečnik; 1 zadetek: Nik Marin-
šek.

Foto: Črtomir Goznik

Kapetan Luka Janžekovič je v jesenskem delu sezone zbral največ 
igralnih minut izmed vseh igralcev Aluminija. 



Štajerski TEDNIK petek, 17. 12. 2021     COLOR CMYK stran 18

ljevanju odpravil dva precej težja 
nasprotnika in zasluženo prišel do 
bronaste kolajne. Jaša Dajčman, si-
cer še mladinec, se je dobro upiral 
tretjeuvrščenemu Andrei Cuccu iz 
italijanskega Segrateja. Prijetno je 
presenetila Žanet Polanec, ki je zra-
ven prvega mesta v svoji starostni 
kategoriji U15 z odličnimi nastopi 
premagovala tri leta starejše tekmi-
ce tudi v konkurenci U18. Po dveh 
gladkih zmagah je klonila šele v fi -
nalu proti odlični Giuliji Campano iz 
italijanskega Valbrenta. Aljaž Ajdič 
je nanizal serijo treh zmag, ki so ga 
pripeljale v fi nale, kjer se je pomeril 

z Gabrielom Giacominijem iz Kiai Di. 
Po začetnem vodstvu se je pri reše-
vanju iz nasprotnikovega prijema 
poškodoval in v nadaljevanju izgu-
bil v končnem prijemu.

Strokovni vodja in trener ptujske 
Drave prof. Vlado Čuš je po tekmo-
vanju izjavil: »Z rezultati na tem dob-
ro zaseden tekmovanju smo potrdili 
dobro delo v pripravljalnem obdob-
ju. Po božičnih pripravah v Radencih 
in v začetku januarja v italijanskem 
Lignanu se bomo do konca februarja 
udeležili še priprav v Avstriji. Upam, 
da bo covid situacija to omogočala in 
tudi nasploh kolikor toliko normalno 

delo, sicer bomo prisiljeni načrtova-
ne priprave opraviti v Sloveniji. V tek-
movalnem koledarju, ki je zelo nabit, 
imamo v letu 2022 veliko izzivov za 
našo pomlajeno vrsto. Pomembno 
bo osvojiti kolajne na državnih pr-
venstvih, ki vodijo v reprezentančne 
selekcije na uradnih mednarodnih 
prvenstvih. Čaka nas izjemno na-
porna sezona in verjamem, da bodo 
posamezniki uspešno nastopili tudi 
na tekmah za evropski pokal, kjer 
uspeh prinaša nastop na evropskih 
prvenstvih. Temu je trenutno najbliž-
je Luka Perkovič.«

David Breznik

Velika Nedelja – Herz 
Šmartno 33:24 (18:16)

V. NEDELJA: Firšt Šeruga, Mesarec 
(15 obramb – 1 x 7-m); Zorec, Kosi 2, 
Munda 4, Pungartnik 10, Kovačec 8, 
Kralj, Toplak 2, Torič, Sovič 1, Borko 
2, Savković 1, Niedorfer 3. Trenerja: 
Uroš Krstič in Davorin Kovačec.

Vodilna ekipa 2. državne lige, Veli-
ka Nedelja, je serijo zaporednih zmag 
povečala že na 12; na pokalni tekmi 
1/16 fi nala je pri Veliki Nedelji gladko 
padel prvoligaš iz Šmartnega, sicer 
zadnjeuvrščena ekipa NLB lige!

»Šmartno smo odlično spoznali 
na tekmi državnega prvenstva NLB 
lige, ko so minulo soboto gostova-
li na Hardeku pri Jeruzalemu. Ob 
podrobni analizi ekipe Šmartnega 
sem zaznal kar nekaj prostora za 
presenečenje. Šmartno ima kar 
nekaj težav s poškodbami igralcev, 
obenem so daleč od prave forme, 
mi pa v seriji zmag, pa čeprav v 
drugoligaški konkurenci. Naša želja 
pred tekmo je bila, da v tekmo vsto-
pimo trdno v obrambi, da se nam 
poklopi nekaj stvari v napadu. In 
prav to se nam je zgodilo in ljubite-
lji rokometa v naši okolici so lahko 
uživali v lepi rokometni predstavi 
mladih talentiranih igralcev Velike 
Nedelje,« je povedal trener Uroš 
Krstič. 

Pri gostiteljih sta v napadu bles-
tela 19–letna Gašper Pungartnik in 
Enej Kovačec. »V napadu smo igrali 
res odlično, raznovrstno, vsak napad 
je imel glavo in rep. Tehnične napake 
in zapravljene mete bi skupaj lahko 
spravil na prste ene roke. V gardero-
bi ob polčasu smo se pogovarjali o 
tem, da je Šmartno zrelo za poraz in 
da je treba to priložnost vzeti in opo-

zoriti slovensko rokometno javnost, 
da tudi v tretjeligaški konkurenci 
obstajajo kvalitetni klubi in mladi ta-
lentirani igralci,« je povedal Pungar-
tnik, ki je še enkrat več dokazal, da 
gre za odličnega mladega igralca, ki 
bo kaj kmalu oblekel dres katerega 
izmed klubov v NLB ligi. 

»Ko sem pogledal na semafor tam 
okrog 45. minute in videl, da vodimo 
za osem zadetkov proti prvoligašu, 
skoraj nisem mogel verjeti. Odigra-
li smo najboljšo tekmo sezone in 
dokazali sami sebi, da zmoremo, 
čeprav še mnogi ne verjamejo v 
nas in v to, da smo si že lani zaslužili 
napredovanje v 1. B ligo. Zgleda, da 
je pač tako moglo biti in da je za vse 
potreben čas. Čestitke soigralcem, 
strokovnemu štabu za oddelano tek-
mo. Tudi vsem odgovornim v veliko-

Norvežanu Magnusu 
Carlsenu še peti naslov 
svetovnega prvaka

V Dubaju se je po enajstih partijah 
končal dvoboj za naslov svetovnega 
šahovskega prvaka med aktualnim 
prvakom Norvežanom Magnusom 
Carlsenom (rating 2855) in izzival-
cem Rusom Janom Nepomišnijem 
(2782). Velemojstra sta imela na raz-
polago 14 partij, v katerih bi moral 
zmagovalec zbrati 7,5 točke. 

Prvih pet partij je bilo miroljubnih 
in se je končalo z delitvijo točk. Sledi-
la je epska šesta partija, ki je trajala 
neverjetnih osem ur, oz. 136 potez 
(!), kar je rekord v 135-letni zgodovini 
dvobojev za naslov svetovnega pr-
vaka (prejšnji je bil iz leta 1978, ko sta 
Karpov in Kasparov odigrala 124 po-
tez). Carlsen je že v 25. potezi žrtvo-
val kraljico za dve trdnjavi in vse do 
konca igral neverjetno zbrano, kar 
se mu je tudi obrestovalo z zmago in 
prednostjo 3,5:2,5 v točkah. Sledil je 

dokaj hiter remi v sedmi partiji, kar je 
bilo pričakovano, nakar pa je Carlsen 
ponovno »udaril« v osmi in deveti 
partiji, ki ju je zaključil v svojo korist 
in povedel že s 6:3. Vendar je Rus na 
novinarski konferenci izjavil, da še 
vendarle ni vse odločeno. Nekaj upa-
nja je bilo še po sedmem remiju v de-
seti partiji, na njegovo razočaranje 
pa je Carlsen dvoboj efektno zaklju-
čil z zmago v enajstem kolu – 7,5:3,5. 

To je bila njegova najbolj suverena 
zmaga v dosedanjih petih dvobojih. 
Leta 2013 je v dvoboju z Anandom 
zmagal 6,5:3,5, leta 2014 proti iste-
mu tekmecu 6,5:4,5, leta 2016 je bil 
rezultat z Rusom Karjakinom v re-
dnem delu 6:6 in sledil je podaljšek 
v hitropoteznem tempu, kjer je zma-
gal 3:1. Tudi z Američanom Caruano 
leta 2018 je potreboval podaljšek, 
ki ga je dobil s 3:0. Večina šahovskih 
strokovnjakov Carlsena uvršča med 
največje šahovske legende in že pa-
dajo stave, kdo in kdaj bi ga lahko 
»vrgel« s šahovskega prestola. 

Silva Razlag

Na mednarodnem prvenstvu 
Trofeo Citta’Del Mosaico 2021v itali-
janskem Spilimbergu v bližini Vidma 
je minulo nedeljo pri ženskah nasto-
pilo 128 tekmovalk iz 38 klubov, pri 
moških pa 158 tekmovalcev iz 40 
klubov. Pri moških je ptujska Drava 
ekipno osvojila odlično drugo mes-
to. S kolajnami so se izkazali Luka 
Perkovič (1. mesto) in Damir Amidžič 
(3. mesto) pri članih ter Žanet Pola-
nec z dvema srebrnima kolajnama 
pri U15 in U18 ter Aljaž Ajdič s srebr-
no med U18.

Pri članih je Luka Perkovič s 
štirimi izvrstnimi zmagami, vse z 
ipponom, pometel s konkurenco. 
Damir Amidžič je po uvodnem 
porazu z odlično taktiko v nada-

nedeljskem in ormoškem klubu bi se 
ob tej priložnosti zahvalil, da so nam 
omogočili ekipo in igranje v članski 
konkurenci,« je vidno zadovoljen po 
tekmi pripovedoval eden starejših v 
ekipi, 21–letni Aljoša Munda. 

Že v soboto, 18. decembra, je pred 
Veliko Nedeljo nova tekma državne-
ga prvenstva, kjer bodo v domači 
dvorani proti Novi Gorici lovili novo 
zmago. V klubu upajo na lep obisk in 
športno navijanje, ki si ga mladi fan-
tje tudi zaslužijo.

Drava Ptuj – Rudar 
35:32 (18:17) 

DRAVA PTUJ: Škorc (13 obramb, 2 
x 7-m), Rkman (9 obramb, 1 x 7-m); 
Bezjak 11(3), Vasič Krajnc 10(3), Čuš 
5, Geč 4, Pogelšek 3, Letonja 2, Miha 
Žuran 2, Bukvič 1. Trener: Mitja Žuran. 

1. B-ligaš iz Trbovelj je bil nedvom-
no favorit proti zadnje uvrščeni ekipi 
2. lige, ptujski Dravi, a je pokalno tek-
movanje še enkrat več potrdilo, da 
tukaj favoritom pogosto spodrsne. 
Tudi parket dvorane Ljudski vrt je bil 
za Trboveljčane preveč spolzek …

V prvem polčasu je bil izid kar 13 
krat izenačen, na odmor so z mini-
malno prednostjo odšli domačini 
(18:17). Drugi polčas so varovanci 
trenerja Mitje Žurana nakazali na 
možnost presenečenja (24:20), a 
so Trboveljčani imeli hiter odgovor 
(25:25). 

Tekma se je dokončno »zlomila« 
v končnici, ko je pri izidu 30:31 (54. 
minuta) odgovornost prevzel Ma-
tjaž Bezjak in s štirimi zaporednimi 
zadetki svoje moštvo povedel do od-
ločilne prednosti 34:32. Svoje sta do-
dala odlična domača vratarja, Domen 
Škorc in Aleksandra Rkman, ki sta 
skupaj zbrala izjemnih 25 obramb. 

Mitja Žuran, trener Drave: »Med 
ekipami 1. B in 2. lige ni tako velikih 
razlik, bolj gre za nekoliko večjo iz-
biro igralcev v rotaciji in morda še v 
tempu igre. Tokrat smo po dolgem 
času vseh 60 minut tekme pokazali 
pravo borbenost, nismo popuščali, 
kot na nekaterih prejšnjih tekmah. 
Na koncu so nekateri že komaj stali 
na nogah, a so iz sebe iztisnili zadnje 
atome moči. To se nam je obresto-
valo z lepo zmago. Upam, da nekaj 
podobnega ponovimo na sobotni 
tekmi v gosteh s Pomurjem.«

Škerjanc Jadran 
Hrpelje-Kozina – 
Moškanjci-Gorišnica 
29:21 (16:9)

MOŠKANJCI-GORIŠNICA: Ranfl , 
Kovačec; Šandor 5, Ozmec 3, Te-
ment 3(1), Zupanič 3, T. Bedrač 2, Lo-
renčič 2, Krasnič 2(1). Trener: Siniša 
Radujković. 

Oslabljena ekipa Gorišnice – na Pri-
morsko je zaradi službenih obvezno-

sti in poškodb potovalo zgolj devet 
igralcev – je v Modri dvorani v Hrpe-
ljah naletela na razpoloženo domačo 
zasedbo, ki sicer zaseda mesto v sre-
dini tablice v nižji ligi (2. SRL). 

Gostje so si do 18. minute priigra-
li nekaj prednosti (4:6), nato pa so 
domačini z delnim izidom 9:1(!) prišli 
do trdnega vodstva (13:7). Pomagali 
nista niti dve minuti odmora trenerja 
Gorišnice Siniša Radujkovića, voz je 
enostavno nezadržno drsel navzdol. 
Vodstva, ki so si ga domačini priigrali 
do polčasa, v nadaljevanju niso več 
izpustili iz rok. 

Nejc Šandor, Moškanjci-Gorišni-
ca: »Tekmo smo odigrali medlo in 
premalo zbrano, domačini so nas 
nadigrali v vseh pogledih. Vsekakor 
smo razočarani nad porazom in izpa-
dom, a se obenem zavedamo svojih 
napak in pričakujemo, da jim bomo 
že na petkovi prvenstveni tekmi v 
Škofl jici proti neposrednemu konku-
rentu popravili.«

Krka – Jeruzalem 
28:21 (16:10)

JERUZALEM: Skledar, Balent; 
Mlač Černe 2, Bogadi, Fergola 1, Žu-
ran, G. Hebar 7 (2), T. Hebar 3, Šulek 
2, Pandev 3, Krabonja, Čirović 3 (1), 
Škrinjar. Trener: Saša Prapotnik.

Drugoligaš iz Novega mesta je 
več kot zasluženo iz pokalnega 

tekmovanja izločil prvoligaša iz Or-
moža. Jeruzalem, ki je nastopil brez 
Bojana Čudiča, Luke Voljča in Aleša 
Zemljiča, je vodil le enkrat na tekmi 
(0:1), ves preostali del tekme so 
Dolenjci višali prednost iz minute v 
minuto. Igra Jeruzalema je bila vse 
prej kot dobra, pogrešali smo tudi 
voljo in željo po zmagi. Domačini so 
si že do odmora ustvarili prednost 
šestih golov.

„Že po 1. polčasu nam je bilo jas-
no, da nas Jeruzalem ne more pre-
magati, saj smo mi igrali motivirano, 
na drugi strani pa je stal nasprotnik, 
ki je želel samo to, da se tekma čim 
prej konča. V 2. polčasu smo imeli 
rahlo krizo, a tega gostje iz Ormoža 
niso znali izkoristiti in znova smo 
prevzeli stvari v svoje roke in v več 
primerih vodili tudi že za devet za-
detkov. Zmage in napredovanja v 
naslednji krog Pokala smo seveda 
zelo veseli,“ je po tekmi zadovoljen 
povedal trener Krke Mirko Skoko. 

Eden redkih, ki si zasluži pohvalo 
v dresu Jeruzalema, je bil vratar Alen 
Skledar, ki je Krki preprečil še višjo 
zmago. „Takšnega pristopa si ne bi 
smeli privoščiti in poraz je bil neizbe-
žen. Pokal je pozabljen, zdaj gremo v 
Koper, kjer pa se moramo pokazati 
v bistveno boljši luči, če ne želimo 
doživeti še enega visokega poraza. 
Vse je v naših glavah. Upam, da jih do 
sobote zbistrimo,“ je dejal Skledar.

JM, UK
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Foto: Črtomir Goznik

Rokometaši Drave so v Pokalu izločili 1. B-ligaša iz Trbovelj.

Foto: arhiv FIDE

Petkratni svetovni prvak Magnus Carlsen

Rokomet � Pokal Slovenije, 1/16 fi nala

Naša tretjeligaša 
napredovala, prvo- 
in drugoligaš izpadla

Šahovski kotiček Judo � Tekmovanje v Italiji

Perkovič in Polančeva zmagala v Italiji

Foto: arhiv JK Drava Ptuj

Ekipa ptujskih judoistov s trenerjem Vladom Čušem

Pokal Slovenije
REZULTATI 1/16 FINALA: Ve-

lika Nedelja – Herz Šmartno 
33:24, Drava Ptuj – Rudar 35:32, 
Škerjanc Jadran Hrpelje-Kozi-
na – Moškanjci-Gorišnica 29:21, 
Krka – Jeruzalem Ormož 28:21, 
Arcont Radgona – SVIŠ Ivančna 
Gorica 20:42, Pomurje – Dol TKI 
Hrastnik 31:43, Kronos – Fran-
kstahl Radovljica 35:38, Alples 
Železniki – Dobova 23:35, Nova 
Gorica – Celje Pivovarna Laško 
21:39, Maribor Branik – Riko 
Ribnica 25:29. 

Preostale tekme bodo odi-
grane januarja (Mokerc-Kig – 
Trimo Trebnje, Krško – Slovenju 
Gradec, Kočevje – Butan plin 
Izola, LL grosist Slovan – Gore-
nje Velenje, Sevnica – Ljubljana, 
Urbanscape Loka – Koper). 

Rezultati, ženske:
–52 kg (U15): 1. Žanet Pola-

nec (JK Drava Ptuj);
–52 kg (U18): 1. Giulia Campa-

na (JK Club Valbrenta), 2. Žanet 
Polanec (JK Drava Ptuj).

Moški:
–73 kg (U18): 1. Gabriel Gia-

comini (JK Kiai Di Portogruaro), 
2. Aljaž Ajdič (JK Drava Ptuj);

–66 kg (člani): 1. Sandro 
Lorito (JK Kai Sakura Pescara 
A.S.D.), 10. Jaša Dajčman (JK 
Drava Ptuj);

–73 kg (člani): 1. Luka Perko-
vič (JK Drava Ptuj);

+90 kg (člani): 1. Luca Perino 
(JK Luigi A.S.D. Centro), 3. Da-
mir Amidžič (JK Drava Ptuj).

Foto: Črtomir Goznik

Še večje presenečenje so pripravili Nedeljčani, ki so bili boljši od 
NLB-ligaša iz Šmartnega.
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Plavanje � Kurenti 
uspešno v Mariboru

Le dober teden dni po uvodnem 
tekmovanju v novi sezoni se je ekipa 
mladih plavalcev Plavalne akademije 
Kurent konec tedna v Mariboru me-
rila že na naslednjem tekmovanju, 
Božičevem memorialu in Razvojnem 
pokalu za najmlajše. Tekmovanje z 
udeležbo nekaj manj kot 200 pla-
valcev je bilo za mlade kurente us-
pešno, saj so zvečine popravili svoje 
osebne rekorde in pridobili nove tek-
movalne izkušnje.

Na tekmovanju so PA Kurent zasto-
pali Eva Hvalec, Mia Jovanovič, Žanin 
Krušič, Nuša Planinšec, Ula Tinka 
Podlesnik med starejšimi in med mlaj-
šimi Nikita Maračić, Brina Mojsilovič 

Meznarič, Pascal Krevs, Mitja Marin, 
Nejc Vizjak (vsi so nastopali drugič) 
ter Žiga Medik, Žan Predikaka, Mark 
Senčar in Maks Šeruga, za katere so 
to bili uvodni nastopi.

Najbolje se je odrezala Eva  Hvalec 
(letnik 2009), ki je med starejšimi 
deklicami prvič nastopila v najtežji 
disciplini 400 m mešano in s časom 
6:34,22 s osvojila odlično 5. mesto. 
Prav tako 5. mesto si je priplavala na 
200 m delfi n s časom 3:35,81 s. Med 
mlajšimi je bila najboljša Brina Moj-
silovič Meznarič (2012), ki si je na 50 
m prosto priplavala odlično 4. mesto 
s časom 38,77 s. S tem časom si je 
tudi zagotovila nastop na državnem 
prvenstvu za mlajše, ki bo izvedeno 
februarja 2022.

JM

Šolski šport � Učenke 
OŠ Ljudski vrt območne 
prvakinje v rokometu

V športni dvorani OŠ Ljudski vrt je 
bil izveden območni turnir v rokome-
tu za starejše učenke letnika 2007 in 
mlajše. Na njem bi morale nastopiti 
tri ekipe, a je OŠ Markovci nastop 
odpovedala. Na srečanju med eki-
pama OŠ Ljudski vrt in OŠ Ormož so 
domačinke slavile z visoko razliko 
(25:3) in osvojile območni naslov. 
Obe omenjeni ekipi sta se uvrstili v 
četrtfi nale državnega tekmovanja. 

Tenis � Prva turnirska 
zmaga za mladega 
Kosija

Mladi člani TK Terme Ptuj so začeli 
nastopati v zimski sezoni, najprej so 
nastopili na turnirju štajerske regije 
na igriščih TK Branik Maribor. Naj-

boljši rezultat je dosegel Luka Kosi, 
ki je zmagal v kategoriji do 10 let, 
obenem pa se je uvrstil v polfi nale v 
kategoriji od 11 do 14 let.

Svoje prve turnirske nastope so 
na istem prizorišču vpisali Lovro Ru-
tar Čeh, Anže Zavratnik in Iza Križe, 
vsi v kategoriji midi tenis. V isti ka-
tegoriji je nastopil tudi že nekoliko 
izkušenejši Maks Žiher. Fantje so 
se preko skupinskega dela uvrstili 
v glavni turnir, kjer so nastope kon-
čali v 1. krogu. Iza je z eno zmago in 
dvema porazoma v skupini za malen-
kost zgrešila napredovanje.

Istočasno je na turnirju v Celju 
v kategoriji U-16 nastopila Alja Ši-
rovnik (letnica 2006). V 1. krogu je 
ugnala domačo tekmico, v drugem 
pa jo je z rezultatom 3:6, 3:6 ustavila 
2. nosilka Karin Dirnbek (TK Krško).

Košarka ima na Ptuju dolgo tra-
dicijo, a je v zadnjih letih kar neko-
liko neupravičeno postavljena na 
stranski tir. V tem času so namreč v 
Košarkarskem klubu Drava vzgojili 
kar nekaj igralcev, ki se razvijajo pod 
vodstvom trenerja Dušana Lubaja. 
Ta je z igralci prve košarkarske ko-
rake naredil še v šolskih ekipah OŠ 
Olge Meglič, sedaj pa pot nadaljujejo 
v klubskih vrstah. Izstopajoči ekipi 
KK Drava v tej sezoni 2021/22 sta U-17 
in U-19, ki sta si priigrali vozovnici za 
igranje v prvih slovenskih ligah! 

Mlajši člani selekcije U-17 so suve-
reno odigrali tekme v 2. ligi, saj so v 
svoji skupini zabeležili šest visokih 
zmag (Keleja Celje, Dravograd Ko-
roška B, Input Nazarje ...). Ena naj-
bolj nadarjenih ptujskih košarkar-
skih generacij svojo kakovost sedaj 
kaže tudi v 1. ligi, v kateri so njihovi 
tekmeci Šentjur Tajfun, Miklavž, 
Krka zeleni, Troti in Dravograd Ko-
roška A. Po uvodnem minimalnem 
porazu proti Šentjurju, so košarkar-
ji Drave v nadaljevanju premagali v 
športni dvorani Gimnazije Ptuj eki-

po Krke zeleni z rezultatom 60:59. 
Gre za odmevno zmago in potrdi-
tev kakovosti mladih košarkarjev, 
ki imajo za cilj v tej sezoni priti na 
čim višja mesta v prvi ligi.

Med igralci te selekcije je strel-
sko najuspešnejši Vid Vidovič s pov-
prečjem 27,4 točke na tekmo, med-
tem ko ob njem igralsko izstopajo 
še Jan Benko, Gašper Turk in Luka 
Habjanič.

Vsi igralci selekcije U-17 nastopajo 
tudi za selekcijo U-19. Ta je v tej se-
zoni najprej odigrala kvalifi kacije za 
1. slovensko ligo, v kateri je v svoji 
skupini zasedla drugo mesto, potem 
ko je v treh tekmah zbrala dve zmagi 
(Elektra Šoštanj in Prebold 2014) in 
poraz (Konjice). To je ptujsko ekipo 
uvrstilo v prvo ligo, kjer igra v skupi-
ni za skupno razvrstitev od 16. do 24. 
mesta. 

V ekipi U-19 KK Drava je strelsko 
najbolj izstopal Mihec Korpič Lesjak, 
saj je dosegal 28,5 točke na tekmo. 
V ekipi je ob njem še precej odličnih 
mladih igralcev, ki bodo s pomočjo 
trenerja Dušana Lubaja še napredo-

vali. Morda bodo čez nekaj let skupaj 
zaigrali tudi v kakšni članski ligi pod 
okriljem KZS. 

Aktivni tudi z mlajšimi selekcijami
V KK Drava beležijo v vseh mlaj-

ših selekcijah velik vpis in povečano 
zanimanje za košarko. Ob zgoraj na-

vedenih najstarejših selekcijah imajo 
še selekcije U-9, U-11, U-13 in U-15. Tri 
mlajše ekipe vadijo pod vodstvom 
trenerja Mirsada Bečirovića (slednji 
je tudi košarkarski sodnik, op. a.), 
medtem ko ekipo U-15 trenira Jure 
Neudauer. Slednji je s svojimi fanti 
igral v 2. ligi, v kateri je Drava v svoji 

skupini osvojila 2. mesto. V konku-
renci ekip Ajdasa iz Lenarta (zma-
gala v skupini), Boruta Besediča in 
Lovrenca so zabeležili štiri zmage in 
dva poraza. Na teh tekmah so v ptu-
jski ekipi pokazali največ Alen Nikl, 
Maj Mahorič in Mai Karo. 

Vse ekipe KK Drava imajo velik 

potencial in redno vadijo v odličnih 
pogojih v šolski telovadnici OŠ Olge 
Meglič in v športni dvorani Gimnazije 
Ptuj. Trije trenerji se trudijo za napre-
dek mladih košarkarjev, ki se zelo 
radi ukvarjajo s tem športom, ki ga 
na Ptuju čaka svetlejša prihodnost.

David Breznik

KK Drava Ptuj U-15: Zen 
Fenos, Urh Hameršak, Oskar 
Hodnik, Jure Janžekovič, Mai 
Karo, Kajetan Kelnerič, Maj 
Mahorič, Alex Malek, Martin 
Marinkovič Borovnik, Urban 
Milkovič, Alen Nikl, Nejc Pau-
man, Staš Pevec, Nejc Rijavec, 
Nejc Rozman, Luka Šabeder, 
Žiga Satler, Jan Tekmec, Luka 
Vobner, Jan Paul Zadravec

KK Drava Ptuj U-17 in U-19: 
Jan Benko, Marko Cigula, Luka 
Drahush, Luka Habjanič, Tjaš 
Intihar, Kajetan Kelnerič, Vasja 
Koren, Mihec Korpič Lesjak, 
Blaž Kovačič, Vid Kozel, Jan Re-
bernišek, Aljoša Sijanec Mlakar, 
Gašper Turk, Vid Vidovič

Rokomet � NLB liga
REZULTATI 13. KROGA, V PETEK OB 18.00: Trimo Trebnje – Urban-

scape Loka, Gorenje Velenje – Slovenja Gradec; V SOBOTO OB 17.00: 
Maribor Branik – Riko Ribnica; OB 18.00: Koper – Jeruzalem Ormož; 
OB 19.00: Dobova – Ljubljana, SVIŠ Ivančna Gorica – Celje PL, Herz 
Šmartno – LL Grosist Slovan. 

1. B SRL (m)
13. KROG: Škofl jica Pekarna Pečjak – Moškanjci-Gorišnica (v petek 

ob 19.00). 

2. SRL (m)
12. KROG: Velika Nedelja – Nova Gorica (v soboto ob 19.00), Pomur-

je – Drava Ptuj (v soboto ob 20.00). 

1. A SRL (ž)
ZAOSTALA TEKMA 9. KROGA: ŽRK Ptuj – Litija (v soboto ob 17.00).

Odbojka � 3. DOL – vzhod (ž) 
9. KROG: Benedikt – ŽOK GSV Ptuj (v soboto ob 18.00 v Benediktu). 

JM

Športni napovednik
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Košarka � KK Drava Ptuj

Z dvema selekcijama v prvi ligi

Športne novičke

Foto: Črtomir Goznik

Zelo nadarjena selekcija U17 Drave je premagala tudi Krko.

Člani Plavalne akademije Kurent na tekmovanju v MariboruLuka Kosi (TK Terme Ptuj)

Judo � DP za veterane
V Murski Soboti je potekalo državno prvenstvo v judu za veterane. Judo 

klub Gorišnica so zastopali štirje predstavniki in dosegli naslednje uvrstitve: 
- kategorija M1, do 73 kg: 1. Damjan Krejač
- kategorija M3, do 73 kg: 2. Bojan Purgaj
- kategorija M3, do 100 kg: 1. Denis Rus
- kategorija M4: do 90. kg: 1. Mitja Kostevc

Zmagovalke območnega tekmovanja v rokometu, članice ekipe OŠ 
Ljudski vrt

Ekipa Kegljaškega kluba Drava 1 je v petek odigrala še zadnjo 
tekmo 2. cikla jesenskega dela dvokrožnega tekmovanja v 
petčlanski 1. ligi OTS Maribor. Po tem delu tekmovanja je 
ptujska ekipa na prvem mestu s tremi točkami prednosti 
pred ekipo Johanesa. 

V prvem delu tekmovanja so v 5. krogih (en krog so bili prosti) trikrat zma-
gali in enkrat remizirali, v drugem delu pa so ob treh zmagah doživeli tudi 
grenkobo prvega poraza. V 9. kolu je jih je v Rušah premagala ekipa Johanes 
iz Fale z rezultatom 5:3. Za končno zmago so domačini podrli 34 kegljev več 
od Drave. Delno jih lahko za poraz opravičuje dejstvo, da je bila to za ekipo 
že druga tekma v manj kot 24 urah in je bil napor za nekatere prehud. Dan 
prej so namreč v preloženi tekmi 7. kroga doma premagali Tehnotim s 7:1. 
Gotovo pa napora prejšnjega dne ni čutil Janez Čuš, ki je bil s 552 podrtimi 
keglji celo najboljši igralec tekme v Rušah. „Ivek“ je tudi sicer v tem drugem 
delu igral kot prerojen, saj je bil najboljši igralec ekipe tudi v 6. krogu proti 
Lokomotivi 2.

Posebej je treba omeniti še tekmo zadnjega 10. kroga, na kateri so igralci 
Drave 1 doma dosegli popolno zmagoslavje, saj so Radensko 2 premagali z 
8:0 (v gosteh je bilo 4:4). Ob zmagi je navdušila tudi izredna izenačenost vseh 
šestih domačih igralcev, kakršne že dolgo niso doživeli. Nobenega rezultata 
ni bilo pod 520 podrtih kegljev, najboljši pa je bil 538. 

Rezultati zadnjih krogov:
6. krog: Drava – Lokomotiva 2 6:2 (Čuš 525, Krušič 502, Premzl 520, Čeh 

496, Golob 487, Kramberger 473 podrtih kegljev)
7. krog: Drava – Tehnotim 7:1 (Čuš 518, Krušič 490, Čeh 513, Premzl 539, 

Kramberger 516, Golob 553 podrtih kegljev)
8. kolo: Drava prosta
9. kolo: Johanes – Drava 5:3 (Čuš 552, Čeh 502, Krušič 485, Premzl 506, 

Kramberger 526, Golob 529 podrtih kegljev)
10. kolo: Drava – Radenska 2 8:0 (Čuš 527, Golob 538, Premzl 537, Krušič 

520, Kramberger 523, Čeh 532 podrtih kegljev)
Lestvica: 1. Drava 13, 2. Johanes 10, 3. Radenska 2 8, 4. Lokomotiva 2 5, 5. 

Tehnotim 4 točke
David Breznik

Kegljanje � OTS Maribor

Kegljači Drave v vodstvu po 
prvem delu prvenstva
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Ime in priimek

Naslov

Glasujem za Slovenko leta 2021:

(Vpišite ime in priimek kandidatke – samo ene!) Vsi kuponi bodo ostali v uredništvu. 
Ne bomo jih uporabili za noben drug namen.

Kupon izpolnite, izrežite in nalepite na dopisnico ali nam ga pošljite v kuverti na naslov: 
Uredništvo revije Jana, Vevška cesta 52, 1260 Ljubljana Moste - Polje. Glasovanje bo omogočeno tudi na spletni strani www.slovenkaleta.si.

G L A S O V N I C A

Hvala generalnima sponzorjema:

petek � 17. decembra 2021
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V januarju 2021 so šoštanjski občinski svetniki 
zavrnili sosežig odpadkov v TEŠ-u. Namesto 
odločitve za dodatno onesnaževanje svojega okolja 
pristopata Občina Šoštanj in sosednja Mestna občina 
Velenje k bolj prijaznim rešitvam. V novembrski 
številki revije Gea v članku »Alternativa fosilnim 
gorivom v prihodnosti« smo lahko prebrali, da na 
območju Mestne občine Velenje in Občine Šoštanj 
načrtujejo postavitev vodikove polnilnice in nakup 
šestih avtobusov na gorivne celice. Prevozno sredstvo, 
delujoče na gorivno celico, ki kot gorivo uporablja 
vodik, namesto izpušnih plinov oddaja vodo, kar 
prispeva k izboljšanju kvalitete zraka, še zlasti v gosto 
poseljenih območjih.

Seveda pa je takoj potrebno opozoriti, da je 
treba vodik proizvesti tako, da proces njegovega 
pridobivanja ne obremenjuje okolja, da se zagotovi 
nizko stopnjo izpustov v celoti. Tak zelo znani 
primer proizvodnje vodika so Orkneyjski otoki ob 
škotski obali, kjer izkoriščajo obnovljive vire energije 
(plimo, valove, veter), presežke električne energije, 
pridobljene iz obnovljivih virov, pa uporabljajo za 
proizvodnjo vodika. Upam, da bo vse več in več takih 
posnemovalcev, ki bodo s presežki električne energije 
iz obnovljivih virov proizvajali zeleni vodik. Če 
pri nas nimamo v izobilju obnovljivih virov, ki jih 
imajo v izobilju na Orkneyjskih otokih, pa moramo 
izkoristiti tisto, kar imamo, predvsem energijo 
sonca – ne samo s sončnimi elektrarnami na strehah 
objektov, temveč povsod, kjer je to možno: na zidovih 
objektov, na parkiriščih (še dodatna prednost: ne 
bo treba sesti v pregret avtomobil), na degradiranih 
površinah ali pa kot pravi dr. Peter Novak tudi nad 
železnico in avtocestami ali pa se tudi lotiti izgradnje 
plavajočih fotonapetostnih elektrarn na nekaterih 
delih nekaterih jezer in vodnih zajetij. Pridobljene 
viške električne energije pa uporabiti za proizvodnjo 
vodika, ki bo služil kot surovina za sintetična goriva 

in kot pogonsko sredstvo za vozila na gorivne celice. 
Na severovzhodu Slovenije, kjer je največji potencial 
za izrabo geotermalne energije, pa bi bilo treba 
izkoriščati še to energijo (z reinjekcijskimi vrtinami, 
da bi izraba bila varčna in prijazna do okolja).

Upam, da bo tudi v našem okolju dovolj modrosti 
za izbiro poti, bolj prijaznih do okolja in zdravja 
ljudi, kot pa je sežiganje. Glede na to, da se podnebne 
spremembe dogajajo veliko hitreje od prvotnih 
napovedi, njihove posledice pa postajajo bolj in bolj 
uničujoče, nimamo več veliko časa, temveč je treba 
čim prej ubrati korake na trajnostno naravnano pot, 
ki bo zmanjševala toplogredne izpuste (sežiganje 
pa je vir toplogrednih izpustov!). Zlasti pri nas bi 
se morali še bolj truditi za manjšanje toplogrednih 
izpustov, saj se Sloveniji zaradi njenih geografskih 
značilnosti obeta podvojen dvig temperature, kar 
pa ne pomeni le prihrankov v času kurilne sezone, 
temveč tudi številne neprijetne posledice (kot so na 
primer ekstremna vročina (posledično večja raba 
energije za hlajenje prostorov) – ekstremne vročinske 
razmere  pa slabo vplivajo na zdravje ljudi, suša, 
neenakomeren razpored padavin, poplave, erozija, 
pogostejše pozebe zaradi prehitrega brstenja zaradi 
prehitrih toplih obdobij, pojav novih škodljivcev 
kulturnih rastlin, …) – te posledice pa povzročajo 
večjo škodo, kot je prihranek pri ogrevanju v času 
kurilne sezone. Namesto vztrajanja pri zastarelem 
sežiganju je treba biti odprt za nove rešitve za boljšo 
prihodnost. Treba je izkoristiti, kar je že ugotovljeno, 
da je v dobro vseh nas, predvsem pa naših zanamcev. 
Če imamo resnično radi svoje otroke (in njihove 
otroke), je skrajni čas, da besedo trajnostno nehamo 
uporabljati v praznem besedičenju, temveč se lotimo 
konkretnih trajnostno naravnanih dejanj. Namesto 
ozko usmerjenih trenutnih interesov je treba delovati 
v čim širše dobro.

Danica Hren, Hajdina

Prejeli smo:

Od tam in tu, povezano v ta zapis

Iskanje priložnosti na konkret-
nih razvojnih projektih vodilnega 
agroživilskega podjetja v Sloveniji, 
ki je potekalo med 19. novembrom 
in 3. decembrom 2021, se je ude-
ležilo več kot 25 mladih iz celotne 
Slovenije. Najboljše tri rešitve so 
bile nagrajene s fi nančimi nagra-
dami v skupni vrednosti 5.000 
EUR. Projekt predstavlja edinstven 
primer vključevanja mladih v po-
slovno okolje ter vzorno prakso 
tesnega sodelovanja med dvema 
izmed vodilnih deležnikov sloven-
ske agroživilske panoge.

Namen projekta »EIT Food Hub 
Slovenija: Challenge Lab 2021« je 
bil mladim omogočiti pridobitev 
dragocenih izkušenj praktičnega 
dela pri iskanju rešitev za trenutne 
in prihajajoče izzive v sodelovanju 
s partnerjem iz gospodarstva. 

Podjetje Perutnina Ptuj pa s 
sodelovanjem v projektu potrjuje 
svojo aktivno povezanost z vodil-
nimi institucijami znanja in odpr-
tost za najsodobnejše inovacijske 
pristope. Reševanja konkretnega 
poslovnega izziva so se udeležili 

študentje in mladi strokovnjaki iz 
različnih naravoslovnih in družbo-
slovnih področij.

Nataša Poklar Ulrih, dekanja 
Biotehniške fakultete, je ob tem 
izpostavila: »Kot osrednja sloven-
ska raziskovalno-izobraževalna 
inštitucija s področja bioloških, 
biotehniških ved in krajinske ar-
hitekture smo aktiven glasnik 
in podpornik povezovanja ter 
zagovornik multidisciplinarnega 
pristopa pri naslavljanju ključnih 
izzivov sodobnega okolja. Velika 
pestrost in raznolikost udeležen-
cev projekta nam je bila zato v 
posebno veselje.« 

Reševanje poslovnega izziva je 
potekalo po metodi Design Thin-
kinga, ki jo pri reševanju komple-
ksnih vprašanj uporabljajo tudi 
vodilna globalna agroživilska pod-
jetja. Reševanje poslovnega izziva 
je potekalo v okviru šestih skupin 
z usmerjanjem usposobljenih me-
todoloških mentorjev ter z aktivno 
podporo vodilnih strokovnjakov 
Perutnine Ptuj s področja razvoja, 
živilske tehnologije in marketinga.

David Visenjak, direktor za tr-
ženje v Skupini Perutnina Ptuj, je 
poudaril: »Perutnina Ptuj je bila v 
svojem več kot 115-letnem delova-
nju vedno razvojno usmerjena in 
t. i. trendsetter v svoji dejavnosti. V 
okviru partnerskega sodelovanja v 
mednarodnem projektu Challenge 
Lab nas še posebej veseli multi-
disciplinarni pristop pri reševanju 
kompleksnega poslovnega izziva, 
kar nam bo zagotovo v veliko stro-
kovno podporo pri našem delu in 
razvojnih izzivih.«

»Challenge Lab« je ena od no-
silnih mednarodnih aktivnosti 
Evropskega inštituta za inovacije 
in tehnologijo (EIT Food), v okviru 
katerega deluje tudi EIT Food Hub 
Slovenija, nacionalno stičišče za 
spodbujanje podjetništva in ino-
vativnosti v slovenski agroživilski 
panogi.

Aleš Kuhar z Biotehniške fakul-
tete in vodja EIT Food Hub Sloveni-
ja je ob zaključku projekta izposta-
vil: »S tem projektom smo želeli v 
slovenski prostor vnesti sodobne 
načine krepitve sodelovanja med 

živilskimi podjetji in izobraževalno-
-raziskovalnim okoljem.

Povezali smo aktivne in vedoželj-
ne študente, mlade podjetnike ter 
eno večjih agroživilskih podjetij v 
srednjeevropskem prostoru. V di-
namičnem in kreativnem delovnem 
procesu smo iskali odgovore na 

največje izzive globalnih in tudi na-
cionalnih prehranskih sistemov. Re-
zultati so navdušujoči in prepričani 
smo, da jih bodo v partnerskem 
podjetju lahko konkretno aplicirali 
pri svojem razvojnem delu. Tudi 
udeleženci so polni navdušenja in 
zadovoljni, da so lahko sodelovali 

v tako zanimivem projektu, kjer so 
pridobili konkretne izkušnje in dra-
gocene kompetence sodelovanja 
s tako uglednim podjetjem. Vse to 
nas organizatorje spodbuja, da s 
podobnimi aktivnostmi nadaljuje-
mo v še večjem obsegu.«

B. S.

Z razglasitvijo nagrajencev se je uspešno zaključil projekt Evropskega inštituta za ino-
vacije in tehnologije (EIT) pod originalnim naslovom »Hub Slovenija: Challenge Lab 
2021«, ki je potekal v organizaciji EIT Food Hub Slovenija, Biotehniške fakultete Univer-
ze v Ljubljani ter Perutnine Ptuj.

Slovenija � PP in Evropski inštitut v skupnem projektu

Izzivi prehranskega sistema

Foto: arhiv PP

Ptuj � Za zmanjšanje količin odpadkov

Na Gajkah kotiček za aparate
Na CERO Gajke je postavljen nov kotiček za vse, ki bi želeli 
oddati svoje še delujoče aparate v ponovno uporabo. Koti-
ček je označen z rumeno tablo. 

V kotičkih zbirajo aparate, ki so delujoči in primerni za ponovno 
uporabo: belo tehniko – pralne stroje, hladilnike, pečice, male gospo-
dinjske aparate, zabavno elektroniko – radie, zvočnike, LCD-televizije 
in monitorje, svetila, računalniško opremo ter orodje za dom in vrt; 
skratka vse naprave, ki delujejo na elektriko ali baterije.

Ob predaji kotičkov družbe ZEOS v uporabo na CERO Gajke je direk-
tor podjetja Javne službe Ptuj Alen Hodnik poudaril: »Kot družbeno 
odgovorno podjetje delujemo v smeri zmanjševanja količine odpad-
kov in varovanja naravnih virov. Zato pozdravljamo idejo in prizade-
vanja družbe ZEOS za postavitev omenjenega zbirnega kotička tudi 
na ptujskem zbirnem centru. Z našim centrom ponovne uporabe, ki 
deluje pod okriljem zbirnega centra CERO Gajke, pa bomo še delujo-
čim aparatom podaljšali življenjsko dobo in hkrati poskrbeli za okolje.«

V družbi ZEOS verjamejo, da je najbolj trajnostni aparat vedno tisti, 
ki ga že imamo, zato je smiselno, da ga poskušamo uporabljati čim 
dlje. »S postavitvijo kotička za ponovno uporabo bomo naredili korak 
naprej k prehodu na krožno ravnanje z električno in elektronsko opre-
mo. Pravilno ločevanje e-odpadkov je seveda zelo pomembno, poskr-
beti pa moramo tudi, da bi bilo teh odpadkov čim manj. Če odslužene 
in še delujoče aparate predajamo v ponovno uporabo, jim podaljšuje-
mo življenjsko dobo in posledično ustvarjamo manj e-odpadkov,« je 
povedal direktor družbe ZEOS Emil Šehić.

U. D.

Foto: arhiv Zeos

Direktorja Alen Hodnik in Emil Šehić ob podpisu listine
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KOLOFON
Izdajatelj: Družba za časopisno in radijsko dejavnost Radio-Tednik, d. o. o., Ptuj 

Direktor: Drago Slameršak

Odgovorna urednica: Simona Meznarič

Urednik športnih strani: Jože Mohorič

Novinarji: Mojca Zemljarič, Dženana Kmetec, Monika Horvat, Mojca Vtič, 

Senka Dreu, Estera Korošec

Fotoreporter: Črtomir Goznik 

Lektorica: Lea Skok Vaupotič

Tehnična redakcija in grafično oblikovanje: Slavko Ribarič, Daniel Rižner

Naročniška razmerja: Majda Šegula (02) 749-34-16  
Transakcijski račun: 04202-0000506665 pri Novi KBM, d. d.  
E-mail uredništva: tednik@radio-tednik.si, nabiralnik@radio-tednik.si 

Oglasno trženje: Marjana Pihler (02) 749-34-10

Sprejem oglasov po e-mailu: nabiralnik@radio-tednik.si 

Marketing: Bojana Čeh (02) 749-34-14, Marjana Gobec Dokl (02) 749-34-20, 
Patricija Majcen (02) 749-34-30, Megamarketing, d.o.o. (Ela Huzjan:  
(02) 749 34 27)

Internet: www.tednik.si, www.radio-ptuj.si

Naslov: Radio-Tednik Ptuj, p. p. 95, Osojnikova cesta 3, 2250 Ptuj; tel.: (02) 
749-34-10, faks: (02) 749-34-35. Štajerski tednik je naslednik Ptujskega 
tednika oziroma Našega dela, ki ga je ustanovil Okrajni odbor OF Ptuj leta 
1948. Izhaja vsak torek in petek. 

Cena izvoda v torek je 1,50 EUR z revijo Zvezde, cena izvoda v petek z revijo 
Stop je 1,50 EUR. Celoletna naročnina: 144,27 EUR, za tujino v torek 115,08 
EUR, v petek 129,95 EUR. Nenaročenih fotografij in rokopisov ne vračamo in ne 
honoriramo. 

Tisk: Salomon, d. o. o. Davek na dodano vrednost je vračunan v ceno izvoda in 
se obračunava v skladu z  41. členom ZDDV-1L (Uradni list 72/2019).

02 / 780 04 240

INFO@VRATA-TUNING.SI
OSOJNIKOVA 12, PTUJ

NOTRANJA VRATA

OKNA
SENČILA

Ž

18. in 19. december 2021, sobota ob 21.00, 
nedelja ob 10.00: Novinarska konferenca 
socialnih demokratov Ptuj, na kateri je Ptujčanka Vlasta Sto-
jak predstavila kandidaturo na prihajajočih državnozborskih 
volitvah. Priprave socialnih demokratov na volitve je predstavil 
predsednik socialnih demokratov Ptuj in glavni tajnik SD Dejan 
Levanič. Podpis pogodbe Mestne občine Ptuj za projekt Gradnja 
regionalnih kolesarskih povezav v Spodnjem Podravju, odsek 3 
Ptuj–Markovci–Gorišnica z Javnimi službami Ptuj. Na novo bo 
zgrajeno 10,74 km kolesarskih poti. V galeriji FO.VI v Strnišču 
pri Kidričevem je Gabrijel Berlič pripravil razstavo Litična morfo-
logija in na njej predstavil svoja nova umetniška dela. Razstava 
je na ogled v galeriji FO.VI do 15. januarja 2022. V Hotelu Mitra 
na Ptuju je bila predstavitev nove notne zbirke zborovskih skladb 
z naslovom Na Ptuju rojeni. V notni zbirki je predstavljenih pet 
skladateljev. Avtor in urednik zbirke je Ptujčan Mitja Gobec. Z 
dokumentarnim fi lmom predstavljamo Cestno podjetje Ptuj. Iz 
serije zgodb sosednjih mest držav,  ki mejijo na Slovenijo, bomo 
spoznali vse lepote mesta Gradec v Avstriji. V sobotni večer in 
nedeljski dopoldan z ansamblom Spev. Pred male ekrane vas 
vabi Televizija Ptuj, Videoprodukcija Tinček Ivanuša.

Program TV Ptuj

Posnetek festivala 
na 2. programu 

Televizije Slovenija

Posnetek 52. Festivala narodno-zabavne glasbe, 
si bo na 2. programu Televizije Slovenija 

v nedeljo, 26. 12. 2021, ob 14.40 

Nastopili so:
Ansambel Opoj, 

Ansambel Kvinta, 
Ansambel Andreja Bajuka, 

Petovia kvintet, 
Topliška pomlad, 

Ansambel Upanje, 
Ansambel Lesarji, 
Ansambel Valovi, 
Ansambel Jarica, 

Prebrisani muzikanti, 
Eurokvintet 

in Mladi asi.

Na izbranih prodajnih mestih na voljo v kompletu 
Novice Svet24, za samo 2,99 EUR.

Na izbranih prodajnih N

VSAK

  

Darilo iz kuhinje: 
praline, narejene 
s srcem

080 4321.

V DECEMBRSKI ŠTEVILKI PREBERITE:
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FASADE – IZOLACIJSKE iz stiropo-
ra – volne. V prednaročilu popusti. 
Barvanje fasad, zaključni ometi, 
pomoč pri subvencijah, vsa not-
ranja slikopleskarska dela. Jože 
Voglar, s. p., Zabovci 98, telefon 
041 226 204.

ŽAGA PTUJ odkupuje vse vrste 
hlodovine, tudi embalažno – topol, 
lipo, jelšo, brezo, lahko na panju. 
Nudi žagan les, letve, morale, dr-
va za kurjavo, izdelavo in prodajo 
peletov plus in sekancev. Tel. 041 
403 713.

OKNA, rolete, žaluzije, komarniki, 
ugodne cene. Janez Belec, s. p., 
Trnovska vas 50, tel. 041 884 841; 
janez.belec@gmail.com.

UGODNO: vse iz inoxa, ograje – 
deli, okovja za kabine, cevi, vijaki, 
dimniki, litoželezni kamini, gorilni-
ki na pelete. Ramainoks, d. o. o., 
Kopališka 3, Kidričevo, tel. 02 780 
99 26, www.ramainox.si.

Mali oglasi

STORITVE

PRODAJAMO razcepljena bukova drva 
vseh dimenzij in bukovo hlodovino 
ter zelo kakovostne smrekove pelete, 
brezplačna dostava, ugodna cena. Dani-
lo Horvat, s. p., Moškanjci 1d. Tel. 051 
667 170.

BUKOVA drva prodam. Razrezana na 25, 
33 ali 50 cm. Tel.: 041 893 305, e-ma-
il: info@lesgrad.si, Lesgrad d.o.o., Mlače 
3, Loče.

SERVIS gospodinjskih aparatov in elek-
tronskih naprav. Storitve na terenu Ljubo 
Jurič, s. p., Borovci 56b, 2281 Markovci. 
Tel. 041 631 571.

ODKUPUJEMO vse vrste hlodovine  
iglavcev in listavcev, hrast, bukev, bor, 
smreka ... Možnost odkupa tudi na panju 
in  spravilo lesa. Aleksander Šket, s. p., 
Irje 3d, 3250 Rogaška Slatina. Tel. 041 
785 318.

ČIŠČENJE kleti, podstrešij in parcel z od-
vozom, ročno čiščenje snega ter prevozi 
do 1,5 tone. Telefon 031 733 112. Sreč-
ko Turk, s. p., Muretinci 44a, Gorišnica.

IZPOSOJA in prodaja medicinskih 
pripomočkov na naročilnico ZZZS 
(postelje, vozički, toaletni stol ...). 
NOVA REHA, Mlinska c. 1a, Ptuj, 
tel. 02 782 01 06.

www.novareha.si

POLAGANJE kamna, robnikov, 
tlakovcev, montaža ograj, rezanje 
žive meje, košnja, čiščenje parcel, 
kleti, podstrešij ter prevozi do 1,5 
tone. Ugodno prodajo sadike lo-
vorikovcev. Telefon 031 733 112. 
Srečko Turk, s. p., Gorišnica.

POTREBUJEMO osebo za razvoz 
hrane in osebo za jutranje čiščenje 
približno 2 uri. Informacije 031 
301 116. Picerija Slonček iz Pre-
šernove 19. 

DELO

KMETIJSTVO

KUPIMO traktor, traktorsko prikolico, cis-
terno za gnojevko, krožne brane, cepilnik 
za drva in drugo kmetijsko mehanizacijo. 
Telefon 041 923 197.

PRODAM odojke, mesnate pasme. Tel. 
051 423260.

PRODAM odojke od 20 do 30 kg, mes-
nate pasme. Možna dostava. Tel. 041 
522 165.

PRODAM prašiča od 160 do 170 kg in 
500-l trosilnik umetnega gnoja, dobro 
ohranjen. Tel. 031 865 585.

PRODAM prašiče v teži 25 do 150 kg. 
Možnost dostave. Tel. 041 670 766, Ptuj.

UGODNO prodam suha mešana drva 
na paletah. Tel. 041 694 109.

NESNICE, rjave, 22-tedenske, že v za-
četku nesnosti, prodajamo. Možna do-
stava. Kmetija Rešek, Starše 23. Tel. 040 
531 246.

PRODAM teličko simentalko, staro tri me-
sece, težko 150 kg. Tel. 041 442 135.

PRODAM prašiča, težkega 180 kg, do-
mače reje. Tel. 041 462 171.

Le srce in duša vesta, kako boli,
ko te več med nami ni.
Nam ostala je praznina in velika bolečina.
Kjer koli si, nate mislimo mi vsi.

OSMRTNICA

Z bolečino v srcu sporočamo, da nas je v 80. 
letu zapustil dragi mož, oče, tast, dedek in pradedek

Leopold Drobnič
IZ PRAPROTNIKOVE ULICE 3 NA PTUJU

Od njega se bomo poslovili v ponedeljek, 20. decembra 2021, ob 
13. uri na hajdinskem pokopališču. Žara bo položena v vežico na 
dan pogreba ob 11.30. Svojci cvetje in sveče hvaležno odklanjamo 
in prosimo za upoštevanje epidemioloških ukrepov.

Vsi njegovi

Kogar imaš rad,
nikoli ne umre,
le daleč, daleč je …

SPOMIN

Minilo je žalostno leto, odkar nas je zapustila draga žena, mama, 
babica, sestra in teta

Marija Klinc 
IZ CIRKULAN

Si v naših mislih in srcih, si del nas. Iskrena hvala vsem, ki z lepo 
mislijo postojite ob njenem grobu in ji prižgete svečo.

Njeni najdražji

Solza, žalost, bolečina
te zbudila ni,
a ostala je tišina,
ki močno boli.
(T. Pavček)

SPOMIN

Danes, 17. decembra, minevajo tri leta, ko so se angeli odločili, da 
ne bodo naredili čudeža in za vedno je zaspal naš dragi

Denis Ploj
Z RIMSKE PLOŠČADI NA PTUJU

Hvala vsem, ki ga ohranjate v lepem spominu, postojite ob njego-
vem preranem grobu in prižgete svečko.
Zelo te pogrešamo!

Tvoji najdražji

ZAHVALA 

ob boleči izgubi mame, babice in prababice

Katarine Korošec
IZ PIVKOVE ULICE 3 V PTUJU

nazadnje varovanka Doma starejših v Juršincih

Iskrena zahvala vsem, ki ste jo pospremili na zadnji poti.
Počivaj v miru.

Tvoji najdražji

Kdor živi v spominu drugih,
ni mrtev, je samo oddaljen.
Mrtev je tisti, ki ga pozabijo.
(Kant)

SPOMIN
Boleč je spomin na 16. december 2011, ko 
nam je kruta bolezen vzela

Franca Tašnerja
Z MESTNEGA VRHA 91

Vedno boš ostal v naših mislih, naših srcih.
Hvala vsem, ki poklonite cvet, prižgete svečko in se z lepo mislijo 
spomnite nanj.

Tvoji najdražji

SPOMIN

Trinajstega decembra je minilo dvajset let, 
ko nas je v komaj 53. letu starosti za vedno 
zapustil naš dragi

Janko Žnidarič
Ohranjamo ga v lepem spominu.

Njegovi najdražji

Perutnina Ptuj je eno najuspešnejših in največjih perutninskih podjetij v šir-
ši regiji. Perutninarstvo je inovativen in dinamičen sektor sodobnega kme-
tijstva, zato Perutnina Ptuj prepoznava svojo odgovornost v zagotavljanju 
sodobne, napredne in predvsem učinkovite proizvodnje perutnine. Smo del 
družbe MHP, ki je ena izmed vodilnih mednarodnih skupin v živilskoprede-
lovalni panogi in najuspešnejši proizvajalec perutninskega mesa v Evropi. 

K skupnemu ustvarjanju vabimo 
novo sodelavko ali sodelavca na 

področju LOGISTIKE
Voznik motornega vozila (m/ž)

Glavne naloge izbranega kandidata bodo:

• opravljanje vožnje – prevozov v domačem prometu,
• nakladanje in razkladanje, 
• vzdrževanje in delno čiščenje avtomobila, 
• vodenje ustreznih evidenc.

Od vas pričakujemo:

• končano srednjo ali nižjo poklino izobrazbo, poklic voznik,
• temeljna kvalifi kacija za voznika v cestnem prometu (Koda 95),
• osnovno računalniško znanje,
• zanesljivost in zavzetost,
• pripravljenost za delo v dveh izmenah.

Izbranemu kandidatu nudimo:

• redno zaposlitev za polni delovni čas, 
• dnevno vračanje na sedež podjetja,
• delo v stabilnem podjetju in urejene pogoje dela,
• redno in stimulativno mesečno plačilo,
• plačilo na podlagi opravljenega dela, 
• možnost zaposlitve za nedoločen čas po poskusnem obdobju.
Z izbranim kandidatom/kandidatko bomo sklenili delovno razmerje takoj 
po opravljenem zdravniškem pregledu.
Za dodatne informacije nas lahko pokličete na telefonsko številko 
051 333 415.
Vse kandidate, ki ste v zgornjem opisu prepoznali svojo karierno priložnost, 
vabimo, da nam pošljete prijavo skupaj z življenjepisom na naslov Perutnina 
Ptuj, Kadrovska služba, Potrčeva cesta 10, 2250 Ptuj.

www.re-max.si/Poetovio

NEPREMIČNINE

PRODAM parcelo na Viru, 350 m2, lepa 
lokacija, čudovit pogled na morje. Cena 
12.000,00 €. Tel. 070 270 130.

MOTORNA VOZILA

PRODAM Audi A6 2.0 TDI, srebrni, letnik 
2005, zelo lepo ohranjen in 8x alu pla-
tišča z gumami 4 zimske + 4 letne. Tel. 
070 270 130.
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50 let skupnega življenja je nedvom-
no jubilej, ki si zasluži posebno pozor-
nost. Na ta svečan dan sta se ponosno 
v preteklost ozrla Franc in Anica Dreven-
šek, ki sta skupaj s svojimi dragimi obele-
žila ta veseli dan. Obred zlate poroke je 
potekal v cerkvi sv. Martina na Hajdini, 
opravila sta ga župan Stanislav Glažar in 
podžupan Franc Krajnc. Pri cerkvenem 
delu pa sta sodelovala župnik Marijan 
Fesel in kaplan Primož Lorbek.

Drevenškovima sta se v zakonu rodili 
hčerki Mateja in Polonca, ti sta družino 
povečali s svojimi otroki in danes zlato-
poročenca razveseljujejo še vnuki, Luci-
ja, Zala, Matevž in Ana. 

Pred 50 leti sta bili pri sklepanju za-
kona Drevenškovima priči Martin Pilih 
in Ivan Zupanič. Tokrat, kot zlatoporo-
čencema, sta bili njuni priči hčeri Mateja 
Majhen in Polonca Drevenšek Ranfl .

Dženana Kmetec

petek � 17. decembra 2021Tednikov mozaik24

Četudi so se mesta, kraji in naselja ter številni domovi že praznično 
odeli, je prazničnega dogajanja bolj malo oz. je omejeno z doslednim 
upoštevanjem preventivnih ukrepov. Razveseljivo pa je, da je praznična 
okrasitev Ptuja tista, najlepša doslej, ki ne glede na to, da ni kuhančka na 
stojnicah, tudi ob večernih urah polni ptujske ulice in trge. Zelo dobro je 
obiskano tudi drsališče na mestni tržnici. Drsališče so v teh dneh odprli 
tudi v Kidričevem.

Danes in jutri bo mogoče prisluhniti vrhunski praznični pesmi komor-
nega zbora Glasis, ki vabi na božično-novoletni koncert v dominikanski 
samostan. Cena vstopnice je 12 eur, obiskovalci pa morajo izpolnjevati 
PCT-pogoje. S slovenskimi pesmimi o ljubezni bodo ljubitelje zborovske 
pesmi razveselile članice ženskega zbora Lilith, ki vabijo na koncert v do-
minikanski samostan 21. decembra. Z izbranim programom vabi tudi Me-
stni kino Ptuj, kjer si je še jutri zvečer mogoče ogledati enega izmed naj-
novejših fi lmskih hitov v tem trenutku, ki govori o dinastiji Gucci, o umoru 
Maurizija Guccija, pod naslovom Hiša Gucci. Ta holivudska biografska dra-
ma v tem trenutku polni številne dvorane po svetu.

Razstavno ponudbo ptujskih galerij in razstavišč je 7. decembra dopol-
nila kiparska razstava Gabrijela Berliča z naslovom Litična morfologija, ki 
je na ogled v Galeriji FO.VI v Kidričevem. Na ogled je 39 kiparskih del, ki jih 
je umetnik ustvaril v zadnjih letih. Vsako ima svoje ime in svojo zgodbo. 
Razstava bo na ogled do 15. januarja 2022, spremlja pa jo tudi katalog s 
predstavitvijo umetnikovega dela in življenja.

K ogledu vabi tudi nova digitalna zbirka na portalu Kamra z naslovom 
Grad Ormož in njegova oprema. Zbirka je nastala v sodelovanju Knjižnice 
Ivana Potrča Ptuj in Pokrajinskega muzeja Ptuj-Ormož, enote Ormož. V njej 
je predstavljena bivanjska oprema Irme Wurmbrand-Georgievits, zadnje 
plemiške lastnice ormoškega gradu, ki je tu živela med letoma 1908 in 1945. 
Avtorica besedila je Manica Hartman, uredila pa jo je Melita Zmazek, sa-
mostojna bibliotekarska sodelavka, urednica Kamre za Spodnje Podravje.

NAGRADNO TURISTIČNO VPRAŠANJE
Od kdaj so Škocjanske jame vpisane v seznam svetovne naravne 

dediščine pri Unescu?

........................................................................................................

Ime in priimek: .........................................................................

Naslov: ….................................................................................

Davčna številka: .......................................................................

Kupon pošljite ali prinesite na naslov: Radio-Tednik Ptuj, Osojnikova 3, 2250 Ptuj.Foto: Črtomir Goznik

Drsališče na mestni tržnici je razveselilo številne ljubitelje drsanja.

Nagradno turistično vprašanje

vljaje skozi vse leto. Še posebej pa v tem trenutku na pomenu pridobivajo 
kurativni programi slovenskih naravnih zdravilišč za okrevanje po prebo-
lelem covidu-19. Slovenska zdravilišča se ponašajo tudi z edinstveno mi-
neralno vodo, na kateri temelji razvoj in prihodnost zdraviliške ponudbe.

V tem tednu smo nagradili pravilni odgovor na vprašanje o tem, na kate-
rem ptujskem srednjeveškem trgu so nekoč prodajali drva. Nagrado, da je 
to bil današnji Cvetkov trg, ki se imenuje po duhovniku Francu Cvetku, bo 
prejel Robert Horvat iz Stojncev. V zadnjem stoletju je današnji Cvetkov trg 
doživel tri večje spremembe. Tlakovanje v obliki mačjih glav je v dobršnem 
delu zamenjal asfalt, manjše Steudtejevo gospodarsko poslopje na vzhod-
nem delu trga je bilo porušeno, zgradba današnjega mestnega kina pa je 
temeljito spremenila svojo podobo (iz kataloga Metamorfoze delov ptu-
jskega mestnega jedra v zadnjem stoletju, ki spremlja razstavo pod tem 
naslovom na hodniku Zgodovinskega arhiva Ptuj). Danes sprašujemo, od 
kdaj so Škocjanske jame vpisane v seznam svetovne naravne dediščine pri 
Unescu. Nagrada za pravilen odgovor je vstopnica za kopanje v Termah 
Ptuj. Odgovore pričakujemo v uredništvu Štajerskega tednika, Osojnikova 
3, do 24. decembra 2021.

Božično-novoletni koncert komornega zbora GlasisBožično-novoletni koncert komornega zbora Glasis

Premožne Mariborčane bodo letošnjo zimo grele priležnice, 

Premožne Mariborčane bodo letošnjo zimo grele priležnice, 

ubožne pa položnice.
ubožne pa položnice.

* * ** * *

Tale Robert Golob se pa obnaša, kot da bi elektriko izumil, 

Tale Robert Golob se pa obnaša, kot da bi elektriko izumil, 

ne pa zgolj preprodajal.
ne pa zgolj preprodajal.

* * ** * *

Naši gostilničarki je odtekla voda. Se bo rodilo čisto vino?!?

Naši gostilničarki je odtekla voda. Se bo rodilo čisto vino?!?

* * ** * *

Prijatelj je vzel projekt vseživljenjskega učenja zeloo resno. Na vsakih 5 let 

Prijatelj je vzel projekt vseživljenjskega učenja zeloo resno. Na vsakih 5 let 

kupi novo diplomo.
kupi novo diplomo.

* * ** * *

Čez 50 let bodo lahko le največji bogataši svojemu otroku pozimi 

Čez 50 let bodo lahko le največji bogataši svojemu otroku pozimi 

privoščili 3 kepice snega.
privoščili 3 kepice snega.

* * ** * *

Mama mi je v otroštvu vsak večer brala pravljice, žena mi vsak večer 

Mama mi je v otroštvu vsak večer brala pravljice, žena mi vsak večer 

bere levite.bere levite.

AFORIZMI BY FREDI

Hajdina � Zlata poroka Drevenšek

Iz ljubezni se rodi življenje
27. novembra 1971 sta v Šentjurju zakonsko zvezo sklenila Anica (rojena Pušnik) in Franc 
Drevenšek. Anico je ljubezen iz rodnega Grobelnega pripeljala v Gerečjo vas, kjer si je s 
svojim soprogom ustvarila družino. Po 50 letih oba ugotavljata, da je bila pot, ki jo je za-
nju ubrala usoda, več kot odlična. Zlato poroko sta proslavila v družbi najdražjih.

Da pa bi kljub vsemu popestrili 
vzdušje v kraju in razveselili kraja-
ne, bodo to nedeljo pripravili Kul-
turno-turistični dan veselega de-
cembra v organizaciji KUD Franca 

Ilca Loka – Rošnja in Turističnega 
društva Starše. Gre za prireditev, 
ki bo potekala prvič, obiskovalci 
pa bodo morali izpolnjevati pogoj 
PCT.

»To bo koncert z domačimi 
glasbenimi skupinami (družina 
Herceg, Godci ljudskih viž, Šank 
kvintet, Galama, Tamburaška sku-
pina KUD Ivana Lončariča Trniče 
in Folklorna skupina KUD Franca 
Ilca), ki bo praznično obarvan, saj 
bo mogoče uživati tudi ob poslu-
šanju božičnih pesmi,« je kon-
certno dogajanje opisal Marjan 
Malek, predsednik Turističnega 
društva Starše. Celotno dogajanje 
bo mogoče spremljati tudi v živo 

preko spleta. Dogodek bo sicer 
potekal med 15. in 18. uro. V tem 
času bo delovala turistična hišica 
z eno stojnico, kjer bodo na voljo 
topli napitki. 

Sicer pa se bo danes na pohod 
po občini odpravil starški Božiček, 
ki bo obiskal najmlajše. Božična 
povorka bo  začela svojo pot ob 17. 
uri in se bo namenila v vasi Starše, 
Zlatoličje in Prepolje, v soboto pa 
bo decembrski mož obiskal še ot-
roke v Loki, Rošnji, Marjeti, Trni-
čah in Brunšviku. Darila so otroci 
(letniki od 2014 do 2021) že prejeli, 
in sicer v prostorih vaških krajev-
nih skupnosti.

EK

Starše � Kulturno-turistični dan veselega decembra

Namesto drsališča koncert
V središču občine Starše so v decembru nameravali organizirati praznično dogajanje z 
drsališčem, glasbo in stojnicami. K sodelovanju so povabili tudi domača društva, vendar 
se nato zaradi slabe epidemiološke situacije postavljanja drsalne ploskve niso lotili, so pa 
praznično okrasili osrednji prostor za prireditve v občini.

Foto: arhiv občine 

Anica in Franc Drevenšek z družino

Foto: ČG

Vaško središče v Staršah bo to nedeljo po dolgem času znova zaživelo. 

Slovenija se je kot država partnerica, tudi kot predsedujoča v Svetu EU, 
udeležila spletnega srečanja deležnikov evropskega zdravstvenega in 
zdraviliškega turizma. Slovenija ima stoletno tradicijo termalnega in zdra-
viliškega turizma. Slovenski zdravstveni in zdraviliški turizem ima zagoto-
vo še veliko priložnosti za razvoj in uspeh. Zdravilišča so že tradicionalno 
ena od najpomembnejših ponudnikov slovenskega turizma, ki ustvari tre-
tjino vseh prenočitev slovenskega turizma. S svojo ponudbo pomembno 
prispevajo k uresničevanju vizije Slovenije kot globalne zelene butične 
destinacije za zahtevne obiskovalce, ki iščejo edinstvene in raznolike doži-


	01str97t
	02str97t
	03str97t
	04str97t
	05str97t
	06str97t
	07str97t
	08str97t
	09str97t
	10str97t
	11str97t
	12str97t
	13str97t
	14str97t
	15str97t
	16str97t
	17str97t
	18str97t
	19str97t
	20str97t
	21str97t
	22str97t
	23str97t
	24str97t

